
Kara para aklama ve vergi 
kaçırma suçundan hakkında

başlatılan soruşturma sonucu tutuklu
yargılanan Dilan Polat 

hakkında tahliye kararı
verildi. Anadolu 8.

Ağır Ceza Mahkemesi'nin verdiği tah-
liye kararı Silivri'deki Marmara Ceza
İnfaz Kurumu'na gönderildi. Mah-
keme, Polat hakkında 'Yurtdışına çıkış
yasağı' da koydu. Dilan Polat'ın işlemle-
rin ardından cezaevinden çıktı. Polat, 

4 Kasım 2023 tarihinde
tutuklanarak cezaevine
gönderilmişti. Bu tarihten
itibaren yaklaşık 9 ay bo-
yunca tutuklu olarak yar-
gılanan Polat, artık özgür.

'17 Ağustos'un Çeyrek Asır Ardından' etkinliğinde konuşan İBB Başkanı
Ekrem İmamoğlu, beklenen İstanbul depremi için herkesin dayanışma
içinde önlem alması gerektiğini söyledi. İmamoğlu, “Birileri kızar diye
susmam, birileri duyar diye yine susmam. Gerçek neyse konuşurum.
Marmara'da beklenen deprem sadece İstanbul'un değil Türkiye'nin 
depremi olur. O yüzden birlik olmalıyız” dedi

SÖZÜMÜZ SÖZ

Avcılar kaderine
terk edilmeyecek

17 Ağustos'un Çeyrek Asır 
Ardından paneline katılan 

Avcılar Belediye Başkanı Utku Caner
Çaykara, Avcılarlı vatandaşlara söz
verdi. “Avcılar'ımızı kaderine terk etme-
yeceğiz” diyen Çaykara, “Güçlendiril-
miş ve depreme karşı dirençli kentler
inşa etmek için bugün çok önemli bir
panelde bir araya geldik. İBB Başkanı-

mız Ekrem İma-
moğlu'nun da
vurguladığı gibi en
büyük sorumluluğu-
muz komşularımı-
zın güvenliği ve
huzurudur. Bunun
için canla başla çalı-
şacağız” ifadelerini
kullandı. 
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MARMARA DEPREMi OLURsA 
tÜRKiyE BÜyÜK BEDELLER ÖDER

İstanbul Büyükşehir Belediye
Başkanı Ekrem İmamoğlu,

Florya'da düzenlenen 17 Ağustos'un
Çeyrek Asır Ardından etkinliğinde ko-
nuştu. Beklenen Marmara depremi-
nin sadece İstanbul'un değil tüm
Türkiye'nin depremi olacağını söyle-
yen İmamoğlu, “Ben bunu her yerde
söylerim. Birileri kızar diye susmam,
birileri duyar diye yine susmam. 

Gerçeği söylerim. Marmara depremi
dediğiniz Türkiye'nin depremi olur.
Bundan bütün Türkiye etkilenir ve
çok ağır bedeller öder. O yüzden 
bizimle birlikte herkesin dayanışma
içinde olması ve depreme karşı 
alınacak önlemlerde yanımızda 
olması gerekiyor. Bunun şakası 
yok. Söz konusu olan ülkemizin 
geleceğidir” diye konuştu.
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Üsküdar’daki riskli yapıların
depreme dayanıklı hale

getirilmesini ve güvenli konutla-
rın inşa edilmesini amaçlayan
online platform Üsküdar Yenile-
niyor'un lansmanı gerçekleşti-
rildi. Belediye Başkanı Sinem

Dedetaş, “Üsküdar'da boş araziye
bina yapıp biz kentsel dönü-
şüm yaptık demeyeceğiz.
Tehlikeli binaların dönüşü-
münü en ekonomik şekilde
birlikte hayata geçireceğiz”
dedi. I SAYFA 9

Utku C. Çaykara

TAVRIMIZ BELLİDİR

Daima mazlum
olanla beraberiz

İYİ Parti Genel Başkanı 
Müsavat Dervişoğlu, Sivas'ın

Koyulhisar ilçesinde düzenlenen
14'üncü Geleneksel Kültür ve Sanat
Festivali'ne katıldı. Burada konuşan
Dervişoğlu, “Millet olarak etrafımızda
olup biten olumsuzluklara karşı tarihin
bütün dönemlerinde üzerimize düşeni
yapmaya muvaffak olmuş bir milletiz.

Nerede bir mazlum
varsa, onun yanında
Türkiye Cumhuri-
yeti Devleti ve 
büyük Türk milleti
duracaktır. Dost,
düşman bunu 
iyi bilmek mecburi-
yetindedir” dedi. 
I SAYFA 7
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Müsavat Dervişoğlu

ZULMÜ FIRÇALADI

Meğer her şey
bir yalanmış!

Esenler Belediyesi, İlhami Ata-
lay ve ekibinin siyonist İsrail’in

Gazze’deki zulmüne dikkat çekmek
amacıyla başlattığı “Zulmü Fırçala”
etkinliğine ev sahipliği yaptı. Burada
konuşan Belediye Başkanı Mehmet
Tevfik Göksu, “Geçmişte, bize 21. yüz-
yılın geleceğinin nasıl olacağı hakkında
şöyle söylenirdi: Savaşlar olmayacak,
özgürlükler artacak. Artık küresel ve
coğrafi sınırların farklı anlamlarda 
çizileceği bir dünyada yaşayacağımızı
ifade ederlerdi. Ancak bize anlatılan
her şey yalanmış” dedi. I SAYFA 4
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Onur KARAKOÇ

Sayfa 4

Türkiye ve göç 

Ekrem GÖKHANER

Sayfa 6

Biyogaz tesislerinin
karbon ayak...

Osman KÖSE

Sayfa 7

Ormanlarımız rant
uğruna yok ediliyor
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Bakırköy Belediyesi'nce
gerçekleştirilen 'Deprem

Güvenli Kent: Bakırköy' 
paneli geniş bir katılımla 

gerçekleştirildi. Panelde
konuşan Belediye Başkanı
Ayşegül Ovalıoğlu, 
17 Ağustos’un bir dönüm
noktası olduğunu ifade
ederek, “Nasıl kazanacağı-
mızı değil, neyi kaybedebile-
ceğimizi düşünmeliyiz;
çünkü maalesef bu kayıp,
canlarımız olabilir. Tüm 
Bakırköylülerin sağlıklı ve 

güvenli yaşam  alan-
larına kavuşması için
üzerimize düşen so-
rumluluğu özveriyle
yerine getireceğimiz-
den emin olabilirsi-
niz” dedi. I SAYFA 4

ÜZErİMİZE DÜŞEN
NE VARSA
YAPARIZ

Tatile doymuyor!
'Rüzgara Bırak' filmiyle yakında izleyici karşısına
çıkmaya hazırlanan
Hande Erçel, geçti-

ğimiz haftalarda sevgilisi
Hakan Sabancı ile 
Mikonos'ta tatil yapmış,
ardından Türkiye'ye
dönmüştü. Ancak ünlü
çift, tatillerine 
kısa bir ara
verip birkaç
gün sonra
soluğu Ati-
na'da aldı. Hande 
Erçel, Atina’da geçirdiği
keyifli anları sosyal
medya hesabından
takipçileriyle 
paylaşarak
hayranlarını
sevin-
dirdi. 
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Fenerbahçe Spor Kulübü Baş-
kanı Ali Koç, CHP Genel Baş-

kanı Özgür Özel ve MHP lideri Devlet
Bahçeli ile görüştü. Koç, ilk olarak
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel
Merkezi’ne gitti. CHP Genel Başkanı
Özgür Özel ile görüşen Koç'a Fener-
bahçe Yönetim Kurulu üyeleri de eşlik
etti. Özel’e CHP Genel Sekreteri Selin
Sayek Böke ile Genel Başkan Yardım-
cıları Deniz Yücel, Sevgi Kılıç ve Gül-
şah Deniz Atalar eşlik etti. I SAYFA 7
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İki lideri de
ziyaret etti!
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SELVİ 
SARITAÇ

HABER

I SAYFA 13

Ayşegül 
Ovalıoğlu

DIYE SUSMAM!

DEPREM MEsELEsi ÜZERiNDEN 
siyAsi ihtiRAs GÜDÜLMEZ!

Bazı yetkililerin 'İstanbul'un 
nüfusu azalıyor' şeklinde açıkla-

malar yaptığını da anımsatan Ekrem
İmamoğlu, “İstanbul'da nüfus azalı-
yorsa, o zaman askeri alanları niye
konuta açıyoruz?” diye sordu. 
İstanbul'un yeni yerleşim alanlarına
ihtiyacı olmadığını bilakis mevcut
yapıların depreme dayanıklı bir 
şekilde dönüştürülmesi gerektiğini

vurgulayan İmamoğlu, “Deprem riski
ciddi bir risktir. Yani bir kişinin ya da bir
şahsın, bir grup insanın keyfi, siyasi 
ihtiraslarıyla karar alabileceği bir me-

sele değildir. Bunu söylerken kimse 
üzerine alınmasın. Deprem gerçeği
siyasi ihtiras alanı değildir, olamaz.
Memleketin geleceğinden bahsedi-
yoruz ve geleceğini konuşuyoruz”
dedi. I SAYFA 5
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MÜGE
CESUR

HABER

HER şEyin BEDEli
sADECE 9 AymIş!

MaHKEME YUrt DIŞI iÇiN
ÇIKIŞ YaSaĞI KOYDU!

ç

Kara para aklama ve vergi kaçırma suçundan
hakkında başlatılan soruşturma sonucu tutuklu
yargılanan Dilan Polat hakkında tahliye kararı 

verildi. Polat, 9 ay sonra cezaevinden çıktı

Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanlığı'nın çalışma saatlerinin

kısaltılması ve esnek çalışma modelleri
üzerine çalışmalar başlattığına dair 
haberler, işçiler arasında heyecan 
yarattı. Ancak, bu konuda somut bir
adım atılıp atılmayacağı hâlâ netlik
kazanmış değil. Ayrıca olası bir yasal
değişikliğin esnek çalışmanın önünü
açabileceği düşünülüyor. I SAYFA 6
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Mesai saatleri
artık az olacak

Polonez Gıda Fabrikası'nda
Tek Gıda-İş Sendikası’na üye 

olduktan sonra işten çıkarılan işçilerin
eylemi 30'uncu gününde devam ediyor.
Polonez İşçileri Dayanışma Komitesi,
şirketin İstanbul Ataşehir’deki genel
müdürlüğü önünde nöbet tutan işçilere
destek ziyareti yaptı. I SAYFA 8
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Polonez işçisi
hala direniyor

Kara Kartal
uçuşA 
gEçti

Yenilenen kadrosuyla 
sezona başlayan Beşiktaş,

bu sezon oynadığı 3. resmi
maçtan da galibiyetle 

ayrıldı. İlk resmi müsaba-
kasında Galatasaray'ı 
5-0 yenen Kara Kartal,
daha sonra Samsuns-
por'u 2-0'la geçti. Antal-
yaspor'u da mağlup
eden siyah-beyazlı ekip,

bu sezonki ilk gollerini
de kırmızı-beyazlı ekipten

yedi. I SAYFA 15

10 milyon
kişi işsiz!

DİSK-AR işsizlik ve 
istihdamın görünümü

2024 2. çeyrek raporunu 
yayımladı. Rapora göre resmi
istihdam oranı yüzde 49,6
iken kati oranı yüzde 34,6
oldu. Geniş tanımlı işsizlik
oranı yüzde 27,3 iken, her 
5 kadından yalnızca 1'inin 
kayıtlı ve tam zamanlı istih-
damda olduğu, 2. çeyrekte
geniş tanımlı işsiz sayısının
10 milyon 890 bin olduğu 
belirtildi. 
I SAYFA 8
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HABERİN DEVAMI 
SAYFA 8’DE
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MURADINA

ERMiŞ 
OLDU
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İBB Başkanı
Ekrem 

İmamoğlu
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Acıbadem Dr. Şinasi Can (Kadıköy) 
Hastanesi Gastroenteroloji Uzmanı Doç. 
Dr. Suna Yapalı, karaciğer yağlanmasının
önlenebileceğini söylerek, uyarılarda bulundu

K araciğer yağlanması dünya genelinde
en sık görülen ve hızla yaygınlaşan
kronik karaciğer hastalıkları arasında

yer alıyor. Ülkemizde de son yıllarda hızla
artan obezite ve diyabet nedeniyle önemli bir
halk sağlığı problemi olarak öne çıkıyor. Acı-
badem Dr. Şinasi Can (Kadıköy) Hastanesi
Gastroenteroloji Uzmanı Doç. Dr. Suna Yapalı,
ülkemizde karaciğer yağlanması sıklığının yüzde
48 olduğunu, vücut kitle indeksi 25’in üzerinde
olan kişilerde bu oranın yüzde 63’ü bulduğunu
belirterek “Karaciğer yağlanması sinsice ilerleye-
rek, genellikle bir şikayete yol açmadığından, ço-
ğunlukla herhangi bir nedenle yapılan
ultrasonografi gibi radyolojik görüntülemelerle
ve karaciğer fonksiyon testlerinde bozukluk ile
tanı konmaktadır. Ancak önlem alınmadığında
ileri aşamada karaciğer sirozu veya karaciğer
kanserine neden olabilmektedir. Dünyada 2030
yılında siroz ve karaciğer naklinin en sık sebebi
olması beklenmektedir” diyor. Doç. Dr. Suna Ya-
palı bu sinsi hastalıktan korunmada ve tedavide
kritik önem taşıyan 3 yöntemi anlattı, önemli
uyarılar ve önerilerde bulundu. Karaciğer yağ-
lanması alkole bağlı ve alkol dışı nedenlerden
kaynaklanabiliyor. Karaciğerde yüzde 5-10’dan
fazla yağ birikimi olması sonucunda gelişiyor.

Karaciğer yağlanmasının birden fazla hasta-
lığın bir arada bulunduğu metabolik sen-
drom tablosunun bir parçası olarak da
ortaya çıkabildiğini belirten Acıbadem Dr.
Şinasi Can (Kadıköy) Hastanesi Gastroen-
teroloji Uzmanı Doç. Dr. Suna Yapalı “Bu
tablonun içinde obezite, Tip 2 diyabet, hiper-

tansiyon, insülin direnci, kalp damar hastalıkları
ve ürik asit yüksekliği yer almaktadır. Alkol kul-
lanmayan bir kişide de, karaciğerde alkol hasa-
rına benzer bir yağ birikimi tablosu yağlı
karaciğer hastalığına yol açmaktadır. Ancak hali-
hazırda metabolik sendrom bulguları olan kilolu
bir bireyde alkol tüketim miktarı da hastalığın
ilerlemesine önemli derecede neden olmaktadır”
diyor.

bu etkenler riski artırıyor!

Aşırı kilolu kişiler ve obezite hastaları ile diyabet,
insülin direnci yüksek kişiler, kan yağları yüksek
olanlar, vücut kitle indeksi 25’in üzerinde olanlar,
bel çevresi (erkeklerde 94 cm’in üzeri, kadınlarda
80 cm’in üzeri) kalın olanlar ve alkol kullananla-
rın karaciğer yağlanması riski altında olduğunu
vurgulayan Doç. Dr. Suna Yapalı sözlerine şöyle
devam ediyor: “Sağlıksız beslenme, hareketsiz
yaşam, düzensiz aralıklarla yemek yeme, meno-

poz ve bazı ilaçların kullanımı sonucu karaciğer
yağlanması sıklığı artmaktadır.” Karaciğer yağ-
lanmasının obezite ile ilişkili olmakla birlikte nor-
mal kilolu kişilerde de görülebildiğine dikkat
çeken Doç. Dr. Yapalı “Normal kilolu kişilerde
de eşlik eden insülin direnci, visseral obezite ola-
rak tanımlanan iç organ yağlanması ve genetik
faktörler karaciğer yağlanması için risk oluştur-
maktadır.  Karaciğer yağlanması olan hastalar,
diyabet ve kalp hastalıkları açısından da mutlaka
taranmalıdır. Karaciğer yağlanması olan kişilerde
diyabet riski 2-5 kat, kalp ve damar hastalıkları
riski 2-3 kat artmaktadır. Diyabet hastaları, me-
tabolik sendromu olan hastalar, ailede karaciğer
yağlanmasına bağlı karaciğer sirozu öyküsü
olanlar ve alkol tüketen bireyler karaciğerde sert-
leşme veya hasar gelişimi açısından değerlendi-
rilmelidir. Günümüzde karaciğerdeki hasarı
belirleyen Fibroscan/CAP yöntemi ile yağlan-
maya bağlı karaciğerin sertlik derecesi ve karaci-
ğerdeki yağ miktarının kantitatif ölçümü
yapılmaktadır, böylelikle birçok hastada karaci-
ğer biyopsisi yapılmasına gerek kalmadan karaci-
ğerin durumu değerlendirilmektedir.”

3 etkili önlem!

Peki karaciğer yağlanmasından korunmak ya da

yağlı karaciğer hastalığından kurtulmak için ne-
lere dikkat edilmeli? Doç. Dr. Suna Yapalı, bu
noktada 3 silahşoru şöyle açıklıyor: Protein, yağ
ve karbonhidratların dengeli bir oranda olduğu,
tek besine yönelik kısıtlamanın olmadığı ve sür-
dürülebilir kilo kaybının sağlandığı diyetler ter-
cih edilmelidir. Glisemik indeksi düşük gıdalar,
lif içeriği yüksek yeşil sebzeler ve tahıllar, bakla-
giller ve günde 1-2 porsiyonu geçmeyecek şe-
kilde taze meyveler tüketilmelidir. Alkolden uzak
durulmalı, bol su içilmelidir. Sakatat, krema,
margarin, meyve suları, çikolata gibi yağ ve
şeker içeriği yüksek gıdalardan kaçınılmalıdır.
Sağlıklı olduğu düşüncesiyle fazla miktarda
çerez tüketimi veya aşırı meyve tüketimi en sık
yapılan hatalardır.

Düzenli egzersiz

Düzenli egzersiz karaciğer yağlanmasında son
derece önemli rol oynamaktadır. Haftada en az
3-4 gün 30-45 dakikalık tempolu ve düzenli yü-
rüyüşler ile haftada 2-3 gün kas kitlesini ve kas
kuvvetini arttırıcı egzersizler yapılmalıdır. Kara-
ciğer kendini yenileme şansı olan bir organımız
olduğu için, sağlıklı beslenme, düzenli egzersiz
ve ideal kiloya ulaşarak sağlıklı bir karaciğere
kavuşmak mümkün olabilir.

karaciğer yağlanması sadece aşırı kilolu ve obezite hastalarında değil, normal kilolu kişilerde de olabilen
bir hastalık. Özellikle iç organ yağlanması (visseral obezite), genetik yatkınlığı olan kişilerde normal kiloya
rağmen karaciğer yağlanmasına yol açabilmekte. Bu nedenle ‘ben ne kadar yesem de kilo almıyorum,
genetik özelliğimiz böyle, hiç fazla kilom olmadı’ gibi düşünceler, bu sinsi hastalığın ilerlemesine yol
açabilir. Bununla birlikte karaciğer yağlanmasında en etkili tedavi yöntemlerinden biri, etkin kilo
kaybı sağlamak ve bel çevresini normal sınırlara indirmektir. kilo kaybı sağlıklı yöntemlerle haf-
tada 0,5-1 kg olmalıdır. Özellikle karaciğerde hasar gelişen hasta-
larda en az yüzde 10 kilo kaybı ile karaciğer hasarının
gerileyebildiğini belirten Doç. Dr. Suna Yapalı “Buna karşın
‘zayıflattığı’ ya da ‘karaciğeri yenilediği’ vaad edilen bitki-
sel ilaçlar ve bitkisel kürlerden kesinlikle uzak durmak
gerekir. Bitkisel kürler veya bitkisel ilaçların kullanımına
dair yeterli bilimsel veri bulunmamakla beraber, karaci-
ğerde tam aksine toksik etkiye yol açarak karaciğer ha-
sarı, hatta karaciğer yetmezliği riski taşıyabileceğini
özellikle vurgulamak isterim” uyarısında bulunuyor.

İdeal kilo ve ince bel çevresi

neşe 
mert

haber

Karacİğer
yağlanmasını önleyİn!

Gizli hipertansiyona dikkat edin!
Memorial Hastanesi İç Hastalıkları Bölümü’nden Uzm. Dr. Yunus Emre Aydın, 
hipertansiyon konusunda dikkat edilmesi gerekenler hakkında bilgi verdi

HipertanSiyon yani yüksek
tansiyon dünyada her 3 kişi-
den 1’inde görülüyor ancak

sessizce ilerleyebildiği için binlerce
insan hipertansiyonu olduğunu bilme-
den yaşıyor. Tüm organları doğrudan
veya dolaylı yoldan ilgilendiren hiper-
tansiyon; kalp, beyin, böbrek, böbreküstü bez-
leri ve iç organların birçoğunu olumsuz olarak
etkiliyor. Hipertansiyonu kontrol altına almanın
en hızlı ve etkili yolu kan basıncını düzenli bir
şekilde ölçtürmekten geçiyor. Memorial Hasta-
nesi İç Hastalıkları Bölümü’nden Uzm. Dr.
Yunus Emre Aydın , hipertansiyon konusunda
dikkat edilmesi gerekenler hakkında bilgi verdi.

hızlı ve doğru teşhis hayat kurtarıyor 

Ülkemizde hipertansiyona bağlı
hayat kaybı oranlarına bakıldığında
bu rakamın yüzde 25’ler civarında
olduğu görülmektedir. Bu kişilerin
önemli bir çoğunluğu (yaklaşık
yüzde 46 civarlarında) kan basıncı-
nın yüksek olduğunun farkına bile
varamamaktadır. Rutin hayatın
içinde strese bağlı ve çalışma haya-
tına bağlı oluşabilen baş ağrısı,
çoğu zaman ciddi bir durum olarak
görülmemektedir ama hipertansi-
yonun ilk belirtisi baş ağrısı olarak
kabul edilmektedir. Baş ağrısı ile doktora baş-
vuran kişilerde hipertansiyon tespit edilmesi du-
rumunda ihmal etmeden, kontrolleri yapılarak
kan basıncı kontrol altına alınmalıdır. 

Sık görülen belirtiler 

Hipertansiyon; sessiz bir şekilde, ani olarak
ortaya çıkıp,   bir anda belirti verip, hızlı bir şe-
kilde ilerleyebilmektedir. Hipertansiyon olan ki-
şilerde görülen belirtiler; genel olarak baş
dönmesi, nefes darlığı, baş ağrısı, bulanık
görme, kalp ritminde dengesizlik, idrara çıkma
ihtiyacı hissetme ve kalp ritminde değişiklikler
olarak sıralanmaktadır. Bazı hastalarda hiçbir

belirti oluşturmayan hipertansiyon; ba-
caklarda şişlik, ödem ile birlikte belirti
gösterebilmektedir. Hipertansiyonu te-
tikleyen besin maddelerinin başında
gelen tuz tüketimini sınırlamak hastalı-
ğın belirtilerini hafifletebilmektedir.

Düzenli ilaç alımı önemli

İleri yaşlarda sıkça ortaya çıkan hipertansiyo-
nun kadınlarda ve erkeklerde görülmesinin en
sık nedenleri; genetik yatkınlık, stres, obezite
faktörü, aşırı tuzlu besinlerin tüketimi, diyabet
(şeker hastalığı), alkol tüketimi, sigara kulla-
nımı, yoğun çalışma koşulları, hareketsiz yaşam
olabilmektedir. Yaş aralığına bakıldığında genel
olarak 50-55 yaşından sonra sıkça görülen hi-
pertansiyonun, tedavi edilmemesi durumunda
çok ciddi sağlık sorunlarına yol açması olasıdır.
18 yaşından sonra sağlıklı her bireyin mutlaka
yılda bir kez tansiyonunu ölçtürmesi büyük
önem taşımaktadır. Kan basıncını ölçen tansi-

yon aletleri mutlaka genel tansi-
yon hakkında bilgi verecektir. Bu
bilgilere göre doktorunuzun tav-
siyeleri doğrultusunda tansiyon
yüksekliğini önleyici tavsiyelere
uymak gerekmektedir. Sağlık
sorunlarının önüne geçmek
için doktor kontrollerini sağ-
layarak, en etkin tedavi bi-
çimi olan hipertansiyon
ilaçlarına doktor tavsiye-
siyle başlanmaktadır. İlaç-
ları düzenli bir şekilde
kullanan kişilerde kalp
ve damar sistemindeki
bozulmaların önüne
geçildiği ve diğer or-
ganların zarar gör-
mesinin de
engellendiği göz-
lemlenmektedir.  

ayşe 
adlı

haber

Dolandırıcılara
KANMAYIN
Dolandırıcıların eğitimli insanları
bile tuzağa düşürebildiğini 
belirten uzmanlar, dolandırılmak
istenen kişilerin duygularına
yönelik hamlelerde
bulunulduğuna dikkat çekiyor
Dikkat çekici, heyecan uyandırıcı bir ileti-
şim stili benimseyen dolandırıcıların in-
sanların mantıklı düşünmesini geri planda
bıraktığını dile getiren Uzman klinik Psiko-
log Sera Elbaşoğlu, “Özellikle kaygı, korku
gibi negatif duyguları vererek ya da kolay
yoldan para kazanma vaadiyle insanları
kandırıyorlar.” uyarısında bulundu. Dolan-
dırıcılık eylemini gerçekleştiren kişilerin ki-
şilik özelliklerine de değinen Uzman klinik
Psikolog Sera Elbaşoğlu “Psikopati, sosyo-
patlık gibi özellikleri olan insanlar ve güçlü
olmak, başkalarını dolandırmak onlara iyi
hissettiren şeyler.” dedi. Üsküdar Üniversi-
tesi NP Feneryolu tıp Merkezi Uzman kli-
nik Psikolog Sera Elbaşoğlu, birçok farklı
şekilde, birçok farklı kesimden insanı tu-
zağa düşürerek maddi manevi zarara uğ-
ramalarına neden olan dolandırıcıların
kişilik özellikleri hakkında bilgi paylaştı.

Etkili ve dikkat çekici

Eğitimli insanları bile tuzaklarına düşürebi-
len dolandırıcıların, dolandırmak istedikleri
kişilerin duygularına yönelik hamlelerde
bulunduklarını belirten Uzman klinik Psi-
kolog Sera Elbaşoğlu, “ilk etapta etkili, dik-
kat çekici bir yaklaşımda bulunuyorlar.”
dedi. Dikkat çekici, heyecan uyandırıcı bir
iletişim stili benimseyen dolandırıcıların
yüksek vaatlerde bulunarak ya da korku ve
kaygı gibi insanların mantıklı düşünmesini
geri planda bırakacak duyguları kullanarak
insanların duygularını harekete geçirdikle-
rini söyleyen Uzman klinik Psikolog Sera
Elbaşoğlu, “Özellikle kaygı, korku gibi ne-
gatif duyguları vererek ya da kolay yoldan
para kazanma vaadiyle insanları kandırı-
yorlar.” şeklinde konuştu.

Sosyopat özellikleri var

Dolandırıcılık eylemini gerçekleştiren kişi-
lerin daha anti sosyal eğilimleri olan kişiler
olduğuna dikkat çeken Uzman klinik Psiko-
log Sera Elbaşoğlu sözlerini şöyle tamam-
ladı: “Hatta psikopati, sosyopatlık gibi
özellikleri olan insanlar ve güçlü olmak,
başkalarını dolandırmak onlara iyi hissetti-
ren şeyler. Ötekiler ve ötekilerin duygula-
rını, nasıl hissettiklerini, başlarına neler
geleceğini umursamayan insanlar. Sadece
kendi çıkarları için insanları kullanan,
bunun için de karşı tarafın duygularını, dü-
şüncelerini, davranışlarını yönlendirici bir
ikna kabiliyetleri, manipülasyon yetenek-
leri yüksek olan insanlar aslında bunu ya-
pıyorlar.” HaBER MERkEZi

Soğuk Su
hasta etmez

Prof. Dr. Tevfik Özlü, yaz sıcaklarında soğuk su içmenin
boğaz iltihabına yol açmayacağını belirtti

Sağlık Bakanlığı Koronavi-
rüs Bilim Kurulu Üyesi,
Göğüs Hastalıkları Uzmanı

Prof. Dr. Tevfik Özlü, soğuk su tüketil-
mesine ilişkin uyarı ve tavsiyelerde bu-

lundu. Özlü, boğaz iltihabı ya da faranjit
gibi hastalık-

larda boğaz ağ-
rısını iyileştirmek

için soğuk su içil-
mesi ya da soğuk

gıdalar tüketilme-
sini önerdi. Prof.

Dr. Özlü, “Yaz sı-
cakları nedeniyle

hemen hepimiz soğuk
su, soğuk meşrubatlar

içiyoruz. Dondurma
gibi soğuk yiyecekleri

tercih ediyoruz. Ama et-
rafımızdan bizi sık sık

uyarıyorlar. ‘Aman soğuk
su içme, boğaz iltihabı

olursun, işte boğazına zarar
verir, hasta olursun, badem-

cik olursun’ gibi uyarılar alı-

yoruz. Bunlar doğru mu? Gerçekten soğuk su bize zarar
verir mi? Boğaz iltihabı yapar mı? Tıbbi bilgilere baktığı-
mız zaman soğuk su içmenin boğaz iltihabı yapması söz
konusu değil. Çünkü boğaz iltihabı dediğimiz bademcik,
faranjit gibi hastalıklar asıl olarak enfeksiyon hastalıkları-
dır ve bu hastalıkların sebebi virüsler ya da bakteriler gibi

mikroorganiz-
malardır. Yani
soğuk su içtiği-
niz için boğaz il-
tihabı
olmazsınız.
Hatta tam ter-
sine bu tür ba-
demcik iltihabı
ya da faranjit
gibi hastalık-
larda boğaz ağ-
rısını iyileştirmek
için soğuk su
içilmesi ya da
soğuk gıdalar
tüketilmesi tav-
siye de edilebilir,
edilmektedir”
diye konuştu.
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KAZA, dün öğle saatlerinde Habipler
yolu'nda meydana geldi. Kapalı kasa
kamyonetin yolda ilerlediği sırada arka-

dan gelen otomobilin sürücüsü emniyet şeridinde
duran otomobile çarpmamak için sol şeride ma-
nevra yaptı.ani menavra sırasında otomobil önce
öndeki kamyonete ardından yanında ilerleyen
başka bir araca çarparak kazaya neden oldu. Ka-
palı kasa kamyonet yoldan çıkarak devrilirken, ka-
zaya neden olan sürücü olay yerinden hızla kaçtı.
O anlar başka bir sürücünün cep telefonu kame-
rasına yansıdı. DHA

Ani manevra 
kaza sebebi oldu
Arnavutköy'de otoyolda ilerleyen araç emniyet
şeridinde duran otomobile çarpmamak için
ani manevra yaptı. Bu sırada önde ilerleyen
kamyonete vuran araç, kamyonetin yoldan
çıkarak devrilmesine neden oldu. Araç sahibi
hiç durmadan olay yerinden uzaklaştı

KAZA, saat 12.30 sıralarında TEM Oto-
yolu Fatih Sultan Mehmet Köprüsü yol
ayrımında meydana geldi. İddiaya göre,

Uğur E., motosikletini yol ayrımındaki taralı alana
park etti. Bu esnada, aynı istikamette ilerleyen
Mahmut y. yönetimindeki 34 CaK 865 plakalı oto-
mobil, park halindeki motosiklete çarptı. Çarpma-
nın etkisiyle motosiklet alev alırken, sürücü Uğur E.
yaralandı. Olay yerine ihbar üzerine itfaiye, polis ve
sağlık ekipleri sevk edildi. İtfaiye ekipleri, yanan mo-
tosikleti söndürdü; yaralı Uğur E. ise ambulansla
hastaneye kaldırıldı. Motosiklet sürücüsünün hayati
tehlikesinin bulunmadığı öğrenildi. Kaza nedeniyle
TEM Otoyolu Edirne istikametinde trafik yoğun-
luğu yaşandı, kazaya karışan araçların çekici yardı-
mıyla kaldırılmasının ardından trafik normale
döndü. Kaza sonrası yanan motosiklet, diğer sürü-
cüler tarafından cep telefonu kamerasıyla kayde-
dildi. Polis kazayla ilgili inceleme başlattı. DHA

Motosiklet alev
alev yandı

Turist diye geldi
hırsızlık yaptı

Ataşehir, TEM Otoyolu-Fatih Sultan Mehmet
Köprüsü yol ayrımında taralı alanda
bekleyen motosiklete otomobil çarptı.
Kazada motosiklet sürücüsü yaralanırken,
çarpmanın etkisiyle yola savrulan 
motosiklet alev alev yandı. O anlar sürücü-
lerin cep telefonu kamerasına yansıdı

KAZA, saat 15.30 sırala-
rında Oruçreis Mahallesi,
Ulaştırma Kavşağı'nda

meydana geldi. İddiaya göre, ailesiyle
yol kenarındaki yeşil alanda piknik
yapan 43 yaşındaki Nuri Duman,
malzeme almak için emniyet şeri-
dinde bulunan aracının yanına geldi.
Bu sırada sürücüsünün direksiyon
hakimiyetini kaybettiği 34 Fa 1625
plakalı otomobil Duman ve aracına
çarptı. Kazayı gören aile, polis, sağlık
ve itfaiye ekiplerine haber verdi. Olay
yerine gelen sağlık ekipleri, Nuri Du-
man’ın hayatını kaybettiğini belirledi.
Duman’ın yakınları sinir krizi geçirir-
ken, cenaze adli Tıp Kurumu mor-
guna kaldırıldı. Otomobil sürücüsü,
ifadesi alınmak üzere polis merkezine
götürüldü. DHA

OLAY, 10 ağustos Cumartesi günü Sul-
tanahmet Camii’nde meydana geldi.
amerikalı Jung-mu Tang Chuang ile Ka-

tarlı Rabia Mohammed Kerzabi isimli turistler, po-
lise giderek cüzdanlarının çalındığını söyledi.
Bunun üzerine bölgede görev yapan Güven Tim-
leri, olay yerine giderek ilgili inceleme yaptı. Camii
içerisindeki güvenlik kamerasını inceleyen ekipler,
bir şüphelinin perdeleme yaparken kadın şüpheli-
nin, turistlerin cüzdanlarını çaldığını tespit etti.
Polis ekipleri, 2 kişinin Sultanahmet Camii'nden
çıkış anlarından itibaren geçtikleri güzergahlardaki
güvenlik kameralarını inceledi. 2 şüpheli Divanyolu
Caddesi'nde yürürken gözaltına aldı. yapılan araş-
tırmalarda şüphelilerin Romanyalı Simona Stoica
(48) ile Daniel Stoica (54) olduğu belirlendi. Üst
aramasında 3 telefon, 17 bin 995 Türk lirası, 314
dolarla, 320 euro ele geçirildi. Gözaltına alınan
şüpheliler hakkında adli işlem başlatıldı.

Rüşvetçilere operasyon!

KÜÇÜKÇEKMECE Cum-
huriyet Başsavcılığı Başak-
şehir Tapu Müdürlüğünde

rüşvet karşılığı işlem yapıldığı yönün-
deki iddialara ilişkin soruşturma baş-
lattı. Soruşturma kapsamında
Başakşehir Tapu Müdürlüğünde rüş-
vetle usulsüz tapu işlemleri yapıldığı,
Tapu Müdürlüğünde görevli kişilerin
arşivden usulsüz evrak temin ettiği ve

emlakçıların rüşveti Tapu Müdürlü-
ğünde görevli güvenlik ve temizlik
görevlilerinin aracılığıyla tapu görev-
lilerine ulaştırdığı tespit edildi. Şüp-
helilerin yaklaşık 1 milyon lira rüşvet
aldığı belirlendi.

17 şüpheli yakalandı

İstanbul merkezli İzmir, Bursa ve
Şırnak'da yapılan eşzamanlı operas-

yonda, aralarında olay tarihinde Ba-
şakşehir Tapu Müdürlüğünde gö-
revli olup, güncel görev yerleri farklı
Tapu Müdürlükleri olan 2 Tapu
Müdürü, 2 Tapu Müdür yardımcısı
ve 2 Tapu Memuru olmak üzere
toplam 17 şüpheli yakalandı. Ope-
rasyonda ele geçirilen dijital mater-
yallere el konulurken, şüphelilerin
adliyeye sevk edildi. DHA

Başakşehir Tapu Müdürlüğünde rüşvet karşılığı işlem yaptığı tespit edilenlere operasyon yapıldı. İstanbul merkezli
İzmir Bursa ve Şırnak'ta yapılan operasyonda 17 şüpheli gözaltına alınırken, rüşvetten elde edilen paranın
yaklaşık 1 milyon lira olduğu belirlendi. Şüpheliler emniyetteki işlemlerinin ardından adliyeye sevk edildi

FILISTINLI IS
INSANINA 
SALDIRI!

Kağıthane'de park halindeki 
otomobilde bulunan Filistinli iş

insanı, maskeli kişi ya da kişilerin
silahlı saldırısına uğradı. Susturucu

takılı silahla düzenlendiği 
belirlenen saldırıda iş insanı 

F.M. ve koruma E.K. yaralanırken, 
direksiyon kabinindeki Filistinli
A.K.(30) ise hayatını kaybetti

O lay, saat 23.30 sıralarında Ka-
ğıthane Hamidiye Mahallesi
Dilaver Sokak'ta meydana

geldi. Park halinde olan otomobilde bu-
lunan 3 kişi, maskeli kişi ya da kişilerin
silahlı saldırısına uğradı. Susturucu sila-
hın kullanıldığı saldırıda 34 FDN 313
plakalı otomobildeki, direksiyon başında
bulunan ve Filistinli olduğu öğrenilen
a.K.(30) olay yerinde hayatını kaybeder-
ken, Filistinli iş insanı F.M. ağır yara-
landı, koruma görevlisi E.K. ise
ayağından yaralandı. Saldırıyı gerçekleş-
tiren şüpheliler olay yerinden kaçtı.

Sağlık durumu ciddi

İhbar üzerine olay yerine çok sayıda
polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. yaralı-
lar ambulanslarla hastaneye kaldırılır-
ken, polis güvenlik önlemi alarak
inceleme başlattı. Olay yeri inceleme
ekipleri, adreste çok sayıda boş kovan
tespit etti. Ekiplerin olayla ilgili incele-
mesi sürerken, Filistinli iş insanı F.M.'nin
sağlık durumunun ciddi olduğu öğre-
nildi.

İncelemeler yapıldı

Olay yeri inceleme ekiplerinin yaptığı ça-
lışmalar sonucu çevrede çok sayıda boş
kovan bulunurken, saldırıda otomobilin
şoför koltuğunda hayatını kaybeden
a.K.'nin cansız bedeni, savcının ve olay
yeri inceleme ekiplerinin çalışmalarının
ardından ambulansla adli Tıp Kurumu
morguna kaldırıldı.

Valilik açıklama yaptı

Öte yandan konu ile ilgili İstanbul Valili-
ği'nden bir açıklama yapıldı. açıkla-
mada, "18.08.2024 Pazar günü saat
22.30 sıralarında Kağıthane İlçemizde
meydana gelen silahlı saldırı neticesinde
yabancı uyruklu a. K. (1994) isimli şahıs
hayatını kaybetmiş, şahsın arkadaşı F.
M. isimli yabancı uyruklu şahıs da ağır
yaralanmıştır. Saldırıda a. K.’nın ko-
ruma görevlisi E. K.’ de ayağından yara-
lanmıştır. Olay yerinde yapılan
incelemede saldırıda kullanıldığı düşü-
nülen susturucu takılmış bir tabanca ile
çok sayıda boş kovan bulunmuştur. Sal-
dırıda yaralanan 2 kişinin tedavisi, kaldı-
rıldıkları hastanede devam etmektedir.
Olayın failinin yakalanmasına yönelik
geniş çaplı soruşturma başlatılmıştır"
ifadeleri yer aldı. DHA

EmniyEt şEridindE can vErdi
Esenler’de yol kenarındaki yeşil alanda ailesiyle piknik yapmaya gelen Nuri Duman,
malzemeleri almak için emniyet şeridine park ettiği aracının yanına gitti. Bu sırada yol üzerinde
hızla ilerleyen başka bir sürücü, direksiyon hâkimiyetini kaybederek Duman ve aracına çarptı

BEBEK ARABASIYLA SALDIRDI!
Şişli'de bir grup arasında tekmeli yumruklu kavga çıktı. Bıçak da kullanılan kavga mahalle
sakinlerinin uyarılarına rağmen uzun süre devam etti. Taraflardan birinin bebek arabasını
kavga ettiği kişiye savurduğu anlar da çevredekilerin cep telefonu kamerasına yansıdı

Olay, dün gece 
saatlerinde İzzetpaşa 
Mahallesi'nde meydana

geldi. İddiaya göre, bir grup arasında
bilinmeyen bir nedenle tartışma 
başladı. Tartışmanın kavgaya 
dönüşmesiyle taraflar birbirine
tekme ve yumruklarla saldırdı.
Kavga sırasında bir kişi eline geçir-

diği bebek arabasını bıçakla saldıran
kişinin üzerine attı. Saldırgan peşin-
den koştuğu kişiye bıçakla saldırdı;
ardından da yere düştüğü anda
tekme attı.

Bu kavgada yok yok

Kavga anı mahalle sakinlerinin cep
telefonu kamerası tarafından kayde-

dildi. Görüntülerde, tarafların birbir-
lerine tekme ve yumruklarla saldır-
dığı anlar görülüyor. Taraflardan biri
hızını alamayıp eline aldığı bebek
arabasıyla diğer kişiye saldırıyor.
Sokak boyunca devam eden tekmeli
yumruklu kavgada, saldırgan kavga-
nın taraflarından birine bıçakla 
saldırıyor. DHA
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T ürkiye, tarih boyunca coğrafi ve stra-
tejik konumu nedeniyle göç hareket-
lerinin merkezinde yer almıştır.

Özellikle II. Dünya Savaşı sonrası, sosyal,
siyasi ve ekonomik nedenlerle artan göç dal-
gaları, ülkeyi hem iç göç hem de dış göç açı-
sından etkiledi. Kırsaldan büyük şehirlere
yönelen iç göçler, ülkenin sosyo-ekonomik
yapısını derinden dönüştürürken, dış göçler,
özellikle komşu ülkelerdeki istikrarsızlıklar
nedeniyle Türkiye'yi bir sığınak haline 
getirdi. 

1923-1989 yılları arasında çoğunluğu
Balkanlardan olmak üzere Türkiye'ye 2 mil-

yondan fazla göçmen geldi. Körfez Krizi,
Irak Savaşı ve özellikle Suriye iç savaşıyla
Türkiye, büyük bir dış göç dalgasıyla karşı-
laştı ve bugün Suriyeli sığınmacıların sayısı
3 milyonu aşmış durumda. Ancak, Türki-
ye'nin bu tür krizlere karşı yeterli ve sürdü-
rülebilir bir göç politikası geliştirmekte
yetersiz kaldığı görülüyor. Suriyeli sığınma-
cılar, eğitimsizlik, ekonomik yetersizlikler ve
mevzuat eksiklikleri nedeniyle ciddi uyum
sorunları yaşıyor. Bu sorunlar, sığınmacılar
ile yerel halk arasında gerginliklere, sosyal
dışlanmaya ve suç oranlarında artışa yol
açıyor. 

Türkiye, tarih boyunca Osmanlı'dan miras
kalan "açık kapı" politikasını benimsemiş,
ancak modern dönemde kriz anlarında ge-

liştirilen politikalar, uzun vadeli
stratejilerden yoksun kalmıştır. 2011'de baş-
layan Suriye krizi, Türkiye'yi göç politikala-
rını yeniden değerlendirmeye zorladı. Bu
kapsamda, 2013 yılında yürürlüğe giren
6458 sayılı Yabancılar ve Uluslararası Ko-
ruma Kanunu, Türkiye'nin ilk geniş kap-
samlı göç düzenlemesi oldu. Ancak bu
düzenleme bile, Suriyeli sığınmacıların en-
tegrasyonunu sağlamada yetersiz kaldı.

Türkiye, Avrupa'ya geçiş yapmak isteyen

düzensiz göçmenler için bir transit ülke ola-
rak önemli bir konumda. Bu durum, Türki-
ye'yi göçmen kaçakçılığı ve insan ticareti
gibi sorunlarla karşı karşıya bırakıyor. Tür-
kiye, bu sorunlarla başa çıkmak için uluslar-
arası anlaşmalara taraf olurken, AB ile
imzalanan Geri Kabul Antlaşması gibi dü-
zenlemeler yaptı. Ancak, AB'nin sıkı sınır
politikaları, Türkiye'yi göçmenler için hem
bir durak hem de hedef ülke haline getirdi. 

Bu süreçte, Türkiye'nin acilen etkili, uzun
vadeli ve sürdürülebilir bir göç politikasına
ihtiyaç duyduğu aşikardır. Bu politikanın,
Suriyeli sığınmacıların entegrasyonunu sağ-
lamak, uyum sorunlarını minimize etmek ve
toplumsal barışı korumak için geniş kap-
samlı olması gerekmektedir. Bu kapsamda,

Suriyeli sığınmacılarla ilgili özel bir yasa çı-
karılmalı, bağımsız bir Göç Bakanlığı ku-
rulmalı ve sığınmacıların kaydı, denetimi ve
entegrasyonu sıkı bir şekilde takip 
edilmelidir. 

Ayrıca, göçmenlerin topluma uyumu için
eğitim, sağlık ve toplumsal barış konularına
öncelik verilmelidir. Göç politikasıyla
uyumlu güvenlik ve diplomatik ilişkiler ge-
liştirilerek, Suriyeli sığınmacıların geri dö-
nüşünü kolaylaştıracak dış politika adımları
atılmalıdır. 

Türkiye’nin göç yönetimindeki eksiklikler,
toplumda derinlemesine hissedilen sorunlara
yol açmaktadır. Bu sorunların çözümü, et-
kili ve sürdürülebilir bir göç politikası ile
mümkün olacaktır.

Türkiye ve göç 

Kartal Belediyesi ve İBB KADIN işbirliği
ile bu hafta sonu Kartal Bayram
Demirkol Parkı’nda düzenlenen kamp
etkinliğinde, kadınların yaratıcılığı,
doğanın huzuru ile buluştu

‘kadınlarla Yaz Kampında
Buluşuyoruz’ etkinliği büyüle-
yici doğasının yanı sıra Kartal’ın

en büyük parkı olmasıyla da adından sıkça
söz ettiren Bayram Demirkol Parkı’nda ger-
çekleşti. Yeşilin kalbinde iki gün boyunca
yaratıcı aktivite ve atölye çalışmaları ile ben-
zersiz vakit geçiren 20 kadın, gecelerini de İBB Ka-
dın’ın kendileri için alanda hazırladığı çadırlarda
geçirdi.

Doğanın kalbinde iki gün

Parkın huzurlu atmosferinde, gün boyunca; portföy
çanta tasarımı, gözlük aksesuarı tasarımı, tuval üze-
rine akrilik boya resim atölyesi, takı tasarımı, tiyatro
atölyesi, müzik atölyesi ve yüz yogası gibi birçok
farklı aktiviteler ile kadınlar, bir yandan doğanın ta-
dını çıkartırken, diğer yandan hobilerine zaman
ayırma fırsatı yakalamış oldu ve unutulmaz anılar bi-
riktirdi. Kartal Belediyesi ve İBB KADIN’ın kadınlara
yönelik destekleyici çalışmalarının bir yansıması ola-
rak öne çıkan etkinliğin sonunda kadınlar, etkinlik so-
nunda yaşadıkları memnuniyeti dile getirirken, bir
sonraki buluşmanın heyecanını şimdiden yaşamaya
başladıklarını ifade etti. Yaz boyunca sürecek olan
“Kadınlarla Yaz Kampında Buluşuyoruz” etkinlikle-
rinin bir sonraki programını öğrenmek isteyenler, “İs-
tanbul Senin” mobil uygulamasını takip edebilir.

BURaK 
BİRERDİNÇ

haber

B akırköy Belediyesi, alanında
uzman isimlerin katıldığı ‘Dep-
rem Güvenli Kent: Bakırköy’ pa-

neli düzenlendi. İki oturum şeklinde
yapılan panelin ilk oturumunda uzman
isimler depremle ilgili teknik bilgiler verir-
ken, ikinci oturumda deprem ve kentsel
dönüşüm hakkında merak edilenler konu-
şuldu. Vatandaşların da katıldığı panelde, tek-
nik bilgiden ziyade Bakırköy özelinde
yapılacak dönüşüm ve artı bir katla ilgili ayrın-
tılar merak edilirken, konuyla ilgili Teknik Baş-
kan Yardımcısı Ali Rıza Akyüz cevap verdi.
Geçtiğimiz ay İBB’de onaylanan 7 mahalle-
nin 5 binlik planlarının hemen ardından, artı
bir katın uygulanabilir hale gelmesi için plan
çalışmalarına başladıklarını belirten Akyüz,
tamamlanacak planların eylül ayı meclisinde
onaylanarak İBB’ye gönderileceğini, sonra-
sında askı süreci de dahil Kasım/Aralık gibi
uygulamaya geçileceğini söyledi. Müktesep
hakların iade edildiğini, yapılan binlik plan-
larla da mevcut binaların aynı metrekarede
yapılabileceğini, ilave artı katla da ekonomik
olarak sürecin hızlanacağını belirten Ali Rıza
Akyüz, ayrıca belediye bünyesinde açılan
Kentsel Dönüşüm Ofisi’ne ada parsel bilgile-
riyle birlikte bizzat başvuran vatandaşların,
İBB ve diğer kurumların dönüşüme katkısı,
riskli bina tespiti, inşaat yapımı gibi tüm sü-
reçler hakkında net bilgi sahibi olacağını vur-

gulandı.

alanında uzman isimler katıldı

Bakırköy Belediyesi, alanında uzman isim-
lerin katıldığı ‘Deprem Güvenli Kent: Ba-
kırköy’ paneli düzenlendi. Açılış
konuşmasını Belediye Başkanı Ayşegül

Ovalıoğlu’nun yaptığı panelin tematik sunu-
munu İBB Deprem ve Zemin İnceleme Şube
Müdürü Kemal Duran yaparken, İnşaat Mü-
hendisleri Odası yöneticilerinden Elif Er-
soy’un yönettiği ilk oturumda, 1999 Sakarya
depreminde Akyazı Kaymakamı olan Bele-
diye Başkan Yardımcısı Cemalettin Özdemir,
İBB Risk Yönetimi ve Kentsel İyileştirme Dai-
resi Başkanı Murat Yün, Kandilli Rasathanesi
Müdürü Prof. Dr. Nurcan Meral Özer, İstan-
bul Üniversitesi Öğretim Üyesi Jeofizik Mü-
hendisi Prof. Dr. Eşref Yalçınkaya, İstinye
Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Oya Ya-
zıcı Çakın, kendi alanlarıyla ilgili teknik bilgi-
leri de içeren bir sunum gerçekleştirdi. Yapılan
konuşmalarda, vatandaşların evlerinin riskli
olduğu gerçeği ile yüzleşmek istemediği vur-
gulanırken, deprem riskli ve eski bir yerleşim
yeri olan Bakırköy’ün zemininin genel an-
lamda yerleşime uygun, üst kesimlerinin taş
ocakları üzerine kurulu olduğu, deprem ön-
cesi farkındalığın arttırılarak afete hazırlık, afet
anında yapılacaklar ve afet sonrası gibi bilgiler
verildi. 

İş birliğinin önemi vurgulandı

İBB Risk Yönetimi ve Kentsel İyileştirme Dai-
resi Başkanı Murat Yün, İstanbul’da 2000 yılı
öncesi yapılan 849 bin binadan 91 bininin
riskli olduğunu söyleyerek, “3 milyon nüfus
100 bin riskli binada oturuyor. Ne merkezi yö-
netim ne yerel yönetim ne de vatandaş altın-
dan kalkamaz. Dolayısıyla burada bir iş birliği
lazım” diyerek, kurumlar arası iş birliğinin
öneminden bahsetti. 

Yeni Kaymakam Karal da katıldı

Geçtiğimiz günlerde Bakırköy Kaymakamlı-
ğı'na atanan Recai Karal'ın da panele katıl-
ması, panelistler ve katılımcıların büyük
taktirini topladı. Karal'ın panele katılımı ku-
rumsal iş birliğine verdiği önem olarak yo-
rumlandı. Panelin ikinci oturumu Mimarlar
Odası Yöneticilerinden Ayça Yazıcı’nın yöne-
timinde, İnşaat Mühendisleri Odası İstanbul
Şube Başkanı Sinem Kolgu, Jeofiizk Mühen-

disi Prof. Dr. Haluk Eyidoğan, Şehir Plancısı
Doç. Dr. Pelin Pınar Giritlioğlu ve Prof. Dr.
Alper Ünlü’nün kentsel dönüşüm ve plan-
lama politikalarının, yıkım ve yeniden yapım
sürecini içeren düşüncelerini paylaştı. 

Kentsel dönüşüm hız kazanacak

Panelde konuşan Belediye Başkanı Ayşegül
Ovalıoğlu, 17 Ağustos’un bir dönüm noktası

olduğunu ifade ederek, “Nasıl kazanacağımızı
değil, neyi kaybedebileceğimizi düşünmeliyiz;
çünkü maalesef bu kayıp, canlarımız olabilir.
Tüm Bakırköylülerin sağlıklı ve güvenli yaşam
alanlarına kavuşması için üzerimize düşen so-
rumluluğu özveriyle yerine getireceğimizden
emin olabilirsiniz. Artık Bakırköy'de kentsel
dönüşüm süreci hız kazanacak” şeklinde
konuştu.

Kartallı kadınlar
çOk şAnslı

Başakşehir Belediyesi, Marmara 
Depremi’nin 25’inciyılında deprem
tatbikatı gerçekleştirildi. Tatbikatta 
yaralı, engelli ve mahsur kalanlar
BAŞAKAY ekipleri tarafından kurtarma
araçlarıyla tahliye edildi

Başakşehİr Belediyesi, 17 Ağustos
1999’da meydana gelen Marmara Dep-
remi’nin 25’inci yılında, Başakşehir Ma-

hallesi’nde deprem ve tahliye tatbikatı
gerçekleştirdi. İlçe sakinlerini afetlere karşı bilin-
çlendirmek amacıyla kurulan Başakşehir Arama
Kurtarma Afet Yönetimi (BAŞAKAY) tarafından
yürütülen tatbikat gerçeğini aratmadı.

Film setlerini aratmadı

Başakşehir Mahallesi 1. Etap’taki deprem ve tah-
liye tatbikatında BAŞAKAY ekipleri bölgeye intikal
etti. Bir yandan vatandaşların güvenli bir şekilde
acil toplanma alanında bir araya gelmesi sağlanır-
ken diğer yandan yaralı ve mahsur kalanlar ise
ekipler tarafından kurtarma araçlarıyla tahliye
edildi. Tatbikat sonunda Cevdet Kılıçlar Kültür
Yaşam Merkezi önündeki park alanına geçildi.
Blog sorumluları kurulan kriz masasına bilgi ra-
porlarını iletti. Kriz masası tarafından Afet Koordi-
nasyon Merkezi’ne raporlar iletildi. Afet raporu ve
temel afet bilinci eğitiminin verilmesinin ardından
tatbikat başarıyla tamamlandı.

Başakşehir felaketin
provasını yaptı

Onur KARAKOÇ
onrkarakoc75@gmail.com

KELAMDAN KALEME

Bakırköy 
yenİ yılla

dönüşecek!
Bakırköy Belediyesi'nce gerçekleştirilen 'Deprem Güvenli Kent: Bakırköy' panelinde konuşan Belediye Başkanı Dr. Ayşegül
Ovalıoğlu, “Bakırköy yeni yılla birlikte kentsel dönüşüm sürecinde büyük bir hızlanma içine girecek” diye konuştu

SELVİ 
SaRıtaÇ

haber

Ovalıoğlu, “17 Ağustos, binalarımızın 'güvenil-
mez' olduğunu ve afetlere karşı hazırlıksız oldu-
ğumuzu bize çok acı bir şekilde gösterdi. 17
Ağustos depreminde Bakırköy’de binalarımız-
daki fiziki hasarla depremi atlatabildik ama
bugün başka bir evredeyiz. Bilim insanları, İs-
tanbul’un merkezde olacağı bir depremi bekli-
yor. Bildiğiniz gibi ilçemiz, olası İstanbul
depreminde en ağır hasarı alabilecek yerleşim-
lerin başında geliyor. Dolayısıyla aynı acıları
yaşamamak için, kangren haline gelmiş kent-
sel dönüşüm sorununu göreve geldiğimizde ilk
gündem maddesi olarak ele aldık. Ekip arka-
daşlarımla çok çalıştık, büyük gayret gösterdik
ve ne mutlu ki, parsel bazlı dönüşüm planımız
İstanbul Büyükşehir Belediye Meclisi'nde oy
birliğiyle kabul edildi. Bu karar, ilçemizi
depreme karşı dayanıklı hale getirecek
ve değer katacak çok önemli bir adımdır.
Binalarımızı yenileme zorunluluğunu, ha-
yatımızın ilk gündemi olarak kabul etme-
liyiz. Nasıl kazanacağımızı değil, neyi
kaybedebileceğimizi düşünmeliyiz;
çünkü maalesef bu kayıp, canlarımız ola-
bilir. Tüm Bakırköylülerin sağlıklı ve gü-
venli yaşam alanlarına kavuşması için
üzerimize düşen sorumluluğu özveriyle
yerine getireceğimizden emin olabilirsi-
niz. Artık Bakırköy'de kentsel dönüşüm
süreci hız kazanacak. Geçmişin acılarını
unutmadan, ama geleceğe umutla baka-
rak, daha güvenli bir Bakırköy, daha ya-
şanabilir bir İstanbul ve daha güzel bir
gelecek inşa edeceğiz” dedi. 

Bakırköy yaşanır
bir kent olacak

Zulmü 
fırçaladılar!
Zulmü 
fırçaladılar!
Zulmü 
fırçaladılar!
Zulmü 
fırçaladılar!
Zulmü 
fırçaladılar!
Zulmü 
fırçaladılar!
Zulmü 
fırçaladılar!
Zulmü 
fırçaladılar!
Zulmü 
fırçaladılar!
Esenler Belediyesi, İlhami Atalay ve ekibinin siyonist İsrail’in
Gazze’deki zulmüne dikkat çekmek amacıyla başlattığı “Zulmü
Fırçala” etkinliğinin 308. Gününe ev sahipliği yaptı

İlhamİ Atalay ve ekibi ile
Esenler Belediyesi Kültür İş-
leri Müdürlüğüne bağlı

ESEV (Esenler Sanat Evi) Sana Tatil
yaz okulu öğrencileri “Zulmü Fırçala
308. Gün” etkinliğinde bir araya geldi.
Esenler Dörtyol Meydanı’nda düzenle-
nen etkinliğe Esenler Belediye Başkanı M.
Tevfik Göksu’da katıldı. 8-16 yaş aralığın-
daki Esenlerli öğrenciler, İlhami Atalay ve
ekibi önderliğinde zulme karşı sessiz kalma-
yarak fırça darbeleriyle Filistinli kardeşlerine
destek oldular. Farklı resim teknikleri kulla-
narak yaptıkları Filistin konulu çalışmaları
büyük beğeni topladı. Geleceğin ressamları-
nın eserlerini inceleyen Göksu, çocuklarla
birlikte resim yaparak destek verdi.

her şey yalanmış

Minik ellerin İsrail barbarlığına karşı duy-
dukları nefreti fırçalarıyla haykırdıkları ser-
gideki eserler tek tek gezen Esenler Belediye
Başkanı M. Tevfik Göksu her birine teşek-
kür etti. Burada bir açıklama yapan M. Tev-

fik Göksu, “Geçmişte, bize 21. yüzyılın
geleceğinin nasıl olacağı hakkında şöyle
söylenirdi: Savaşlar olmayacak, özgür-
lükler artacak. Artık küresel ve coğrafi
sınırların farklı anlamlarda çizileceği bir
dünyada yaşayacağımızı ifade ederlerdi.
Ancak bize anlatılan her şey yalanmış”

dedi.

Sonuna kadar sizinleyiz

İnsanlığa söylenen vaatlerin tam tersinin
yaşandığını anlatan Göksu; “21. yüzyılda,
tüm dünyanın gözü önünde çocuklar katle-
diliyor, bir millet soykırıma uğruyor ve sa-
dece Müslüman oldukları için toprakları
işgal ediliyor. O masum çocuklar, yeryü-
zündeki emperyalistlerin gözlerine baka
baka şehit oluyorlar. Ama biz, vicdanlı bir
milletin evlatları olarak 7’den 77’ye sessiz
kalmıyoruz. Sonuna kadar kardeşlerimizin
yanındayız ve olmaya da devam edeceğiz.
Bu nedenle bugün küçücük eller zulmü la-
netleyip huzuru fırçaladılar” şeklinde
konuştu.

ORÇUN
ERMİŞ

haber

Dr. Ayşegül 
Ovalıoğlu
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ekrem İmamoğlu olarak her yerde olacağının sözünü

veren İmamoğlu, “Geçtiğimiz dönemde otoyollar, kanallar,
köprü ve geçişler aracılığıyla marmara metabolizmasının yeterince

analiz edilmediğini düşünüyorum. Ve analiz edilmeden yapılan, böyle te-
peden inme birtakım kararların ve müdahalelerin bölgemize ne denli kötü

geldiğini, ne denli kötü hissettirdiğini, kalıcı sorunları, yığınları üzerimize taşıdı-
ğını yaşadık ve gördük. Tabii bunlar, ne yazık ki dert edilmedi ve bunların sonuçları
nedir diye, ne olacaktır diye sorulmadı. mesele, kesinlikle ve kesinlikle, bazı proje-
lere karşı olma, karşı gelme meselesi değildir. Fikirleri dinlemek ya da dinlememek

ne kadar kötü bir bakış açısı, ayrımı! Fikirleri dinlemek kadar dünyada hak olan ve hu-
kukun gereği olan bir şey yokken, sorumlulukları hattımızın içinde olan bir konuda fikri
olan insanların, fikirsel mütalaalarına ya da müzakerelerine katılmamak, oraya gitme-

mek diye bir şey düşünülemez. Ben her zaman söy-
lüyorum. mesela devletimin, milletimin, onlara ait
kurumların beni çağırdığı yere, makamımın ağırlı-
ğıymış, temsil ettiğimiz şehrin büyüklüğüymüş
vesaire bakmadan, koşa koşa giderim diyo-

rum. Bu aslında kamuya olan sorumluluğu-
muzun tarifidir. Yoksa ekrem İmamoğlu
tevazu gösteriyor değil. Sorumlulu-

ğumu yerine getirmenin tarifini ya-
pıyorum” diye konuştu.

Her yere koşa koşa giderim

İstanbul 
depremİ 

TÜRKiYE’Yi ETKiLER

M armara Belediyeler Birliği ve İs-
tanbul Planlama Ajansı (İPA) iş
birliğiyle, “17 Ağustos'un Çeyrek

Asır Ardından” başlığıyla, 2 gün sürecek
(18-19 Ağustos) bilimsel etkinlik düzenlendi.
İPA’nın Florya’daki yerleşkesinde, CHP
TBMM Grup Başkanvekili Gökhan Günay-
dın’ın katılımıyla düzenlenen etkinliklerin açılış
konuşmalarını, Türkiye Belediyeler Birliği
(TBB) ve İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB)
Başkanı Ekrem İmamoğlu ile Marmara Beledi-
yeler Birliği ve Bursa Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Mustafa Bozbey yaptı. Kahramanmaraş
merkezli 6 Şubat 2023 depremlerinde yıkımı ya-
şayan Adıyaman’ın Belediye Başkanı Abdur-
rahman Tutdere, Hatay’ın Defne ilçesinin
Belediye Başkanı Halil İbrahim Özgün, Bilecik
Belediye Başkanı Melek Mızrak Subaşı ve İzmit
Belediye Başkanı Fatma Kaplan Hürriyet de et-
kinlikleri izleyenler arasında yer aldı.

İrkilelim ayağa kalkalım

Konuşmasına, “25 yıl önceyi bugün konuşmak
ve içi yine kaygılarla ve de
üzüntülerle ve hatta gör-
evimizi tam yapamama-
nın da biraz başımızı öne
eğen duruşuyla sürdür-
menin hüznünü yaşıyo-
rum” sözleriyle başlayan
İmamoğlu, özetle şunları
söyledi: “Ve bunu yaşa-
malıyız. Bunu derinden
hissetmeliyiz. Aslında her
birey, kendi koşullarında
bunu hissetmeli ki, bir an
önce tabiri caizse irkilelim
ve ayağa kalkalım ve işi-
mizi daha iyi yapma ko-
nusunda yüksek bir
sorumlulukla hareket
edebilelim. Bu ger-
çeği görmezsek,
aynı hataları yap-
mak ne yazık ki
biraz da normalle-
şen, biraz da ‘in-
sani’ diye
tarifleyebileceğimiz
tavrı ve psikolojiye
dönüşen süreci bize
yaşatır. Bunu yaşat-
maya ve yaşamaya
asla ve asla hakkımız
da yok, haddimiz de
yok. Bir yandan hatırla-
yacağız, bir yandan kayıp-
larımızı anacağız. Adıyaman
ve Defne Belediye Başkanları-
mız da bizimle. Onların şah-
sında, oradaki bütün
yurttaşlarımıza da geçmiş olsun diye-
rek, onları yalnız bırakmayacağımızı ilet-
mek istiyorum.”

Tek ışığımız bilim olmalı

“Deprem konusunda herkes akıl ve bilim için
hareket etmeli” diyen Ekrem İmamoğlu, “Çey-
rek asır önce sarsılan bu coğrafyada, sorumlu-
luğumuz devam ediyor ve çalışmaya devam
edeceğiz. Tek ışığımız var aslında; bilim, teknik,
akıl. Başka bir ışığımız yok. Yani hiçbir kişilik,
kendisini şahsen bir ışık olarak göstermeye kalk-
masın. Mevcutta bir ışık var; bilim. Bilimi önü-
nüze bir ışık ve doğrultu olarak koyduğunuzda,
inanın bu toplum en doğruları yapacaktır ve o
doğru, can kaybı yaşamaktan bizleri kurtara-
caktır. Burada oluşumuz, tabii sadece geçmişi-
mizi değil, tam aksine geleceğimizi konuşmaya
dairdir. Biliyoruz ve yaşıyoruz ki; İstanbul, Mar-
mara Bölgesi, yani bu coğrafya, hala büyük bir
tehdit altındadır. Bugün, bu 25 yıllık süreçte,
çeyrek asırlık zaman diliminde neler öğrendik?
Neler biliyoruz? Nasıl önümüze bakıyoruz? Bu
gözden geçirilecek. Çok değerli oturumlar, su-
numlar olduğunu biliyorum. Bu bağlamda sa-
dece İstanbul olarak değil de Marmara
Belediyeler Birliği’yle birlikte burada bir araya

gelmenin de öne-
minin altını çiz-
mek lazım” dedi.

Çok yönlü 
kaygılar var

Deprem konusunda
çok yönlü kaygılar olduğunu
anlatan İmamoğlu, “Bilimsel
bir sunum elbette benim ne tarzım
ne de haddim, hakkım. Ben, açıkçası
o sunumlardan, yazılardan ve bilim in-
sanlarının ortaya koyduğu, teknik insanları-
nın ortaya koyduğu prensiplerden kendisine
ders çıkaran ve görev çıkaran bir belediye başka-
nıyım. Bir haritayı sizlere göstermek istiyorum.
Bu haritayı biz tasarlamadık. Bu harita, Sanayi
Bakanlığı'nın 2021 yılında yapmış olduğu bir
araştırmada elde edilmiş bir harita. Kamuya
açık bu harita, acaba ne söylüyor? Bunu düşü-
nürken de biraz kaygılanıyorum açıkçası. Yani
bu İstanbul için bir kaygı değil sevgili dostlar,
bu, Türkiye için bir kaygı. Çok stratejik bir kaygı.

Jeopolitik
bir kaygı. Toplumsal bir kaygı, kaygı. Yani sa-
dece depreme dayalı bir can kurtarma üzerin-
den kaygıyı da içermiyor. Çok yönlü kaygıları
içeriyor burada gördüğünüz bu harita” diye ko-
nuştu.

Marmara depremi Türkiye depremidir

Marmara Depremi'nin tüm Türkiye'yi etkileye-
bileceğini anlatan Ekrem İmamoğlu, “Bu hari-
tadaki akışlar ve ilginin odağının ne denli bir
noktaya bütünleştiğini, yüzde 80’lik bir ekono-
mik hacmin, sadece bir ülkenin 10’da 1’ine sıkış-
mışlığı -ne kadar büyük bir hatadır, sıkıntıdır-
gösteriyor bize. O bakımdan Marmara diye ko-
nuştuğumuz deprem, Marmara'nın ya da İstan-
bul'un değil, net olarak Türkiye'nin depremidir.
Türkiye'nin her yerindeki acı, bizim acımızdır.
Ama bu deprem, Türkiye'nin depremidir. Yani
buradaki sarsılmamız, buradaki yıkım ya da yı-
kılmama, dik durma, dirençli olma, bizim gele-
ceğimizin tasarımını sağlayacak. Bu kadar nettir
ve açıktır. O bakımdan meseleye bu çerçeveden

bak-
mamız lazım.
Baktığınızda, insanların geldiği yerler itibariyle,
okunan üniversiteler itibariyle, üretim ve tedarik
zincirleri, ticaret ilişkileri itibariyle, Türkiye'nin
her yerindeki insanımıza, çeşitli oranlarda
büyük bedeller ödetecek bir depremdir İstan-
bul'da ya da Marmara'da yaşanacak deprem.
Bu gerçek, bu iş, burada bulunan her birimizi

aşıyor, anlamında el-
bette paylaşmadım.
Sorumluluğumuzun
büyüklüğünü hatır-
latmak adına pay-
laştım” ifadelerini
kullandı.

bütün bakanlar
konuşuyor

Çok sayıda bakanın
deprem konusunda
konuştuğunu belir-
ten İmamoğlu,

“Geçen hafta Çin
Halk Cumhuri-
yeti'nin önemli
bir kenti
Shenzhen’in
Belediye Baş-
kanı’nı bu-
rada misafir
ettik. 18 mil-
yonluk bir
nüfustan
bahsediyor.
Aslında bu
nüfus, orada

okuyan ya da
6 aydan fazla

oturumu olan
herkesi kapsayan

bir nüfus. Ki ben,
bu nüfus sayımıyla

ilgili uzun zamandır
bir eleştiriyi yapıyorum.

Türkiye'de yerleşik nüfu-
sun, TÜİK verileri üzerinden

hesaplanamayacağını ve bu bize
realiteyi vermediğin, bu kapsamda

bütün yönlendirmelerin ve bütün stratejik
kararların altlığını oluşturan nüfus verisinin de
ne yazık ki doğru bir veri oluşturmadığını yıllar-
dır söylüyorum. ‘İstanbul’un resmi nüfusu 16
milyon’ dedim Shenzhen’in Belediye Başka-
nı’na. Ki 1 milyonun üzerindeki üniversite öğ-
rencisinin, neredeyse yüzde 60’ı bizim
gurbetçimiz ama o, bu sayıda yok. Sonra, su tü-
ketimindeki yüzde 20’lik artışa göre konuşuyo-
rum ki, 2 milyonun üzerinde bizim ekstra bir
misafirimiz var. Bunun adı sığınmacıdır, resmi-
dir, gayri resmidir. Ben buradan bir söz söyle-
yince, bütün bakanlarımız açıklamalar yapmaya
koşuyorlar ama soruna çözüm bulmakta, top-
lumu aydınlatmakta bir çaba göremiyorum. Bu
bağlamda, bütün bunları üst üste koyduğu-
muzda, 20 milyon oluyoruz” ifadelerini kul-
landı. 

askeri alanlar niye konut oluyor?

İstanbul'da nüfusun azaldığını iddia edenlerin
bunun aksine adımlar attığının altını çizen
Ekrem İmamoğlu, “Bunu niye söylüyorum? 20
milyonluk bir nüfus varken, biz şunu konuşa-
mayız tek başına: ‘İstanbul'da zaten nüfus azalı-

yor.’ İstan-
bul'da nüfus
azalıyorsa, o

zaman askeri
alanları niye ko-

nuta açıyoruz?
Ne yapıyoruz biz?

O kadar meseleler
birbirine grift (iç içe) bir

şekilde girmiş ki. Burada
tek sorunumuz var. Yüzlerine

baktığımda, başımı hafif öne
eğmek durumunda kaldığım bilim in-

sanlarını, bu işin odağına koymamaktır tek
sorun. Bu kadar nettir. Tekniği, aklı, veriyi otu-
rup masada analiz etmemektir. Yani bir kişinin
ya da bir şahsın, bir grup insanın keyfi, siyasi ih-
tiraslarıyla karar alabileceği bir mesele değildir.
Bunu söylerken kimse üzerine alınmasın.
Bunun adı Cumhuriyet Halk Partisi'dir veya bir
başka partidir; fark etmez. Siyasi ihtiras alanı
değildir, olamaz. Memleketin geleceğinden bah-
sediyoruz ve geleceğini konuşuyoruz. Bu kadar
açık ve nettir mesele. İşte o bakımdan ticari iliş-
kiler, tedarik zincirleri, üretim, yani tüm mesele-
lerin, 7 üzerindeki bir şiddette deprem
yaşandığında, Türkiye'ye çok çeşitli bedeller
ödeteceğini görüyoruz. Bu derece hayati bir ko-
nuya ne kadar ağırlık verirsek verelim, yaptıkla-
rımızdan da tatmin olma şansımız yok. Daha
fazlasını yapmakla da yükümlüyüz” dedi.

her şeyi derinden istiyorum

İstanbul'un sebep olduğu sorumlulukların çok
ağır olduğunu anımsatan İmamoğlu, “İstan-
bul'un özellikle küresel dünyadaki yerini ve ol-
ması gereken yeri sorguluyor ve
konumlandırıyoruz. İstanbul'un küresel etkisini,
çok derinden yaşayan bir belediye başkanıyım.
Göreve geldiğim, hatta göreve gelemediğim ve
geldiğim anlardan itibaren, İstanbul’un küresel
etkisini, demokrasiden sosyolojik tartışmalara,
bölgesel insani hareketlerin etkisinden birtakım
çevresel, doğayla ilgili hareketlere kadar etkisini
yaşadım ve yaşıyorum. ‘Bir araya gelmeliyiz ve
konuşmalıyız’ dediğimde, şu anda 70 Balkan
şehrinin koşa koşa bir araya gelmesini, Genel
Sekreterliğini tam da bu kampüste yaptığımız
bu çalışmadan görüyor ve anlıyorum ki, İstan-
bul'un küresel etkisi muazzam. Ya da ‘Mega şe-
hirler bir araya gelelim’ dediğimizde, yine aynı
koşuyu görmek ya da Ortadoğu'daki şehirlere,
‘İnsanlar ölmesin. İnsanların yaşaması lazım,
yaşatılması lazım. Şehirlerimiz sizinle konuş-
mak istiyor’ dediğimde, ‘Koşa koşa geliriz’ diyen
Ortadoğu'nun bütün büyük şehirleri; bunların
her birisi, İstanbul'un küresel ölçekte ne kadar
önemli olduğunu bize gösteriyor” şeklinde ko-
nuştu.

Dengesizlik birinin işine yarıyor

İmamoğlu şöyle konuştu; “Biraz önce size sun-
duğum o görsellerin, İstanbul ve bölgesinin,
Türkiye'nin geri kalanıyla uzun zamanda oluş-
muş ilişkilerini, ne yazık ki yer yer de patolojik
sorunlarıyla bizlere gösterdiği bir gerçek. Bu,
sağlıklı hale getirilmesi gereken bir ilişkinin de
aslında başlangıç tarifini hepimize yapıyor. Belki
bu dengesizlik, birilerinin işine yarıyor olabilir.
Ya da bu dengesizlikten rant elde edenler olabi-
lir. Deprem gibi sert gerçeklikler, bu tür bir den-
gesiz yığılmanın, patolojik sorunların ne denli
bizim hayatımızı etkilediğini ve hatta bir bölüm
insanımızın hayatının mahvettiğini, sorunlar ya-
rattığını da bizlere net olarak gösteriyor. Bu sağ-
lıksız durumu teşhis edebilmek için, bizim bir
sonraki ölçeğimiz. İstanbul’a bölgesele bakıyo-
ruz ve oradan meseleyi daha derin okuyoruz.
Çünkü İstanbul'u üreten, tüketen, salgılayan,
deşarj eden bir metabolizma olarak mercek al-
tına aldığımızda görüyoruz. Ki o metabolizma,
aslında tam da bölgesel bir nitelik bize sunuyor.
Yani İstanbul, aslında Marmara Bölgesi'yle bir-
likte çalışan bütüncül bir metabolizma. Mese-
leyi böyle okumak zorundayız.”

Marmara belediyeler birliği önemli

Marmara Belediyeler Birliği'nin önemine de atıf

yapan Ekrem İmamoğlu, “İPA ve Marmara Be-
lediyeler Birliği'nin bu iş birliği, daha geniş bir
birlikte çalışma programının oluşmasının şart
olduğunu bize gösteriyor. Marmara Belediyeler
Birliği'ni oluşturan tüm belediyelerimiz, başta
Bursa Büyükşehir Belediyemiz olmak üzere,
önümüzdeki dönemde İstanbul ve Marmara
Bölgesi'nin sağlıklı bir metabolizma haline gele-
bilmesi adına, tüm alanlarda kapsamlı iş birliği
ve anlayış birliği yapmak zorunda olduğumuzu
bize gösteriyor. Bu konuyu elbette tek başına çö-
zemeyeceğimizi de biliyoruz. Bu saha siyasi
hırs, ihtiras ya da siyasi kaygı, seçim sonucu;
bütün bunlardan başka bir seviyeye muhtaçtır.
O nedenle bir arada çalışmaya, bir arada dü-
şünme gayretini en üst seviyede göstermeye
devam edeceğiz. Tabii ki merkezi yönetimin
yapması gerekenler var. Tabii ki bu merkezi yö-
netimin yapması gerekenlerle birlikte, ilgili ku-
rumların karşısında, belediyelerimizin yapması
gerekenler var. Bütüncül çalışmada, her zaman
Marmara Belediyeler Birliği'nin önemli bir şem-
siye olduğunu, bu şemsiye altında çalışmaları-
mızın merkezi yönetimle birlikte ele alınması
gerektiğini de özellikle buradan duyurmak isti-
yorum. Bu kurumsallığı sağladığımızda, bu ku-
rumsallığın gerçekliği üzerinden baktığımızda,
gerçek verilerle ve sahadaki insanlarla düşün-
meye ve üretmeye başlarız. Bu da bize doğru bir
pusula olur” dedi.

biri kızar diye konuşmamak yok!

Deprem gerçeğine rağmen susmanın geçerli
olamayacağını vurgulayan Ekrem İmamoğlu,
“Çok detay bir örnek vereyim. Marmara Bölge-
si'nin büyüklük açısından iki önemli yerleşkesi
var: İstanbul ve Bursa. Ve alternatifsiz bir yol
aksımız var aslında. Buradan baktığımızda,
özellikle Gemlik civarında çok mühim bir fay
hattını geçtiğini de bilmeyen yoktur. Lojistik açı-
dan dikkatlice gözden geçirilmesi gereken,
büyük bir risk alanı olduğunun altını çizmek
lazım. İlgili kurumlarla birlikte ele alınması gere-
ken bu ve benzeri o kadar fazla konu ve sorun
var ki. Onlarca sıralayabiliriz. Kocaeli-İstanbul
arasındaki ilişkiyi ya da Tekirda-İstanbul ya da
diğer şehirlerimiz arasındaki benzer çalışmaları.
Üretim yatırımlarını ve tesislerinin yarattığı so-
runlara ilişkin de önümüzdeki süreçte ele alma-
lıyız en güçlü sesle bu konuda raporlarımızı.
Yani biri dinliyor diye sesini kısmak yok, biri
kızar diye konuşmamak yok. Hepimizin ço-
cuğu, hepimizin evindeki bebeği, doğmamış ya-
şamların sorumluluğu bizim üzerimizde. O
bakımdan bunun çok sert bir konu olduğunu,
kişileri, kurumları aştığını, memleket, hatta ulu-
sal, hatta küresel ölçekte olduğunu zihinlerimiz-
den çıkarmayacağız” ifadelerini kullandı.

Yangın hepimizi perişn eder

Doğal afetlerin herkesi ve her şehri perişan kıldı-
ğını da belirten İmamoğlu, “Çok açık biçimde
altını çizmek isterim. Açıkçası, deprem karşı-
sında dirençli bir metabolizmayı, tek tek yerle-
şim birimleri olarak da inşa etmemiz mümkün
değil. Kuşkusuz belediyeler olarak, kentleri-
mizde yapacağımız çok konu var. Her birisini
madde madde ele alıyoruz. Ama Marmara öl-
çeğinde, bir dirençli şehir inşası olmadan, ger-
çek anlamda bir çözüm mümkün değil. Yani
kendi bahçemizde yeşillendireceğimiz bir orta-
mın, etrafımız yangın yerine dönmüşken bize
hiçbir faydasının olamayacağını, o yangının bizi
de perişan edeceğini bilmemiz lazım. O zaman
hepimizin temel görevi, bu yönde bakmaktır.
Lojistiğinden ulusal damarlarına, güçlü yerle-
şim alanlarından üretim ve depolama tesisle-
rine, depreme hazırlıklı hale gelmek için, iş
birliği programının ana eylem alanlarından ol-
duğunu bilerek, ona göre hazırlıkları güçlü bir
biçimde yapmak zorundayız. Bütüncül bir me-
tabolizmadan bahsediyoruz çünkü. Bunun sıra-
dan bir teşhis olmadığını, meseleye böyle
bütüncül bir metabolizma gözüyle bakmadığı-
mız gerçeğini unutmamamız gerekiyor. Sağlıklı
bir çalışma yürüten metabolizma, hepimize
uzun bir yaşam sunar. Aksi ise, gerçekten tehdit-
kar bir yaşam dönemini önümüze koymuş de-
mektir” dedi.

MÜGE
CESUR

haber

Depreme karşı harekete geçmek gerektiğini anlatan İmamoğlu, “Çözümler konusunda Türkiye'nin diğer beledi-
yeleriyle, özel olarak marmara Bölgesi belediyeleriyle, Türkiye Belediyeler Birliği ve marmara Belediyeler Bir-

liği’yle geleceğimizi şekillendirmek için, her ölçekte çözüm sunan projeler geliştirme ve geliştirenlere
müdahil olmada kararlılığındayız. Her masaya koşa koşa gitmeye ve birlikte düşünme konusunda da ka-
rarlıyız. 21. yüzyılın ilk çeyreğinin en önemli derslerinden birisi budur. 21. yüzyılın ikinci çeyreği de işte

tam da bu taleplerin karşılanacağı, bu talepleri karşılayacak zihniyetin ve aklın, milletin tercih ede-
ceği bir akıl olduğunu buradan ifade etmek isterim. Bu ifade biçimi, tarafı olduğum bir siyasi aklın

kazanmasına yönelik değil. Bu tarifi yapmamın amacı, bütün siyasi akılların aynı zihniyetle ha-
zırlık yapmasına katkı olması bakış açısıdır. Ki o zaman daha güçlü, daha muktedir, daha

yarışmacı, daha akılcı bir süreci, demokratik süreci, ülkemize, 86 milyon insanımıza
hediye etmiş oluruz. 21. yüzyılın ikinci çeyreğine ben böyle bakıyorum. Özel-

likle marmara ve Kahramanmaraş merkezli depremlerden sonra, di-
rençli kentler inşa etmenin hepimizin boynunun borcu

olduğunu, hepimizin büyük bir sorumluluğu oldu-
ğunu ifade ediyorum” dedi.

Herkesin büyük
sorumluluğu var
Herkesin büyük
sorumluluğu var
Herkesin büyük
sorumluluğu var
Herkesin büyük
sorumluluğu var
Herkesin büyük
sorumluluğu var
Herkesin büyük
sorumluluğu var
Herkesin büyük
sorumluluğu var
Herkesin büyük
sorumluluğu var
Herkesin büyük
sorumluluğu var

17 Ağustos'un yıldönümü sebebiyle düzenlenen '17 Ağustos'un Çeyrek Asır Ardından'
etkinliğinde konuşan İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, beklenen İstanbul depremi için 
herkesin dayanışma içinde önlem alması gerektiğini söyledi. İmamoğlu, “Marmara diye
konuştuğumuz deprem, Marmara'nın ya da İstanbul'un değil, net olarak Türkiye'nin depremidir.
İstanbul'da ya da Marmara'da yaşanacak deprem hepimize büyük bedeller ödetir” dedi

İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu
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İ klim değişikliği, modern dünyada çözül-
mesi gereken en acil sorunlardan biri
olarak karşımıza çıkıyor. Sanayi devri-

minden bu yana insanlığın doğaya bıraktığı
karbon ayak izi, küresel sıcaklık artışlarını
hızlandırarak doğal dengeyi bozuyor. Bu
noktada, enerji üretiminde yenilenebilir kay-
nakların kullanımı giderek daha fazla önem
kazanıyor. Yenilenebilir enerji kaynakları
arasında yer alan biyogaz, karbon ayak izini
azaltma konusunda güçlü bir alternatif ola-
rak öne çıkıyor. Biyogaz tesisleri, sürdürüle-
bilir enerji üretimiyle hem çevreye hem de
ekonomiye katkı sağlıyor.

Bir biyogaz tesisi, doğrudan atıkları de-
ğerlendirerek hem enerji üretir hem de bu
atıkların çevreye zarar vermesini engeller.
Atıkların depolama ve işlenme sorunlarını
ortadan kaldırırken enerji üretimiyle eko-
nomiye katkıda bulunur. 

Biyogaz tesisleri önemli 
bir rol oynar

Karbon ayak izi, bir kişi, kurum veya

süreç tarafından doğrudan veya dolaylı
olarak atmosfere salınan toplam sera gazı
miktarını ifade eder. Bu gazlar arasında en
önemlisi karbondioksittir (CO2). Fosil ya-
kıtların yanması, ormansızlaşma ve endüs-
triyel süreçler, büyük miktarlarda CO2
salınımına neden olarak küresel ısınmayı
hızlandırır. Biyogaz tesisleri, karbon ayak
izini azaltmada önemli bir rol oynar çünkü
organik atıklardan enerji üretirken atmos-
fere fosil yakıtların yanmasından kaynakla-
nan sera gazlarını salmazlar.

Biyogaz üretimi, karbon nötr bir süreç
olarak kabul edilebilir. Çünkü biyogaz üre-
timi sırasında açığa çıkan karbondioksit,
organik atıkların ayrışması sırasında olu-
şan doğal bir süreçtir. Yani, biyogaz üre-
timi sırasında atmosfere salınan
karbondioksit, daha önce bitkiler tarafın-
dan fotosentez yoluyla atmosfere kazandı-
rılmış karbonun geri salımıdır. Bu döngüsel
süreç, net karbon salınımını büyük ölçüde
azaltır.

Bunun yanı sıra, biyogazın fosil yakıt-

lara alternatif olarak kullanılması, fosil
yakıtların yanmasından kaynaklanan sera
gazı emisyonlarını doğrudan azaltır. Örne-
ğin, biyogazla çalışan bir enerji santrali,
kömürle çalışan bir santrale kıyasla çok
daha düşük karbon emisyonları üretir. Aynı
şekilde biyogaz, doğalgaz yerine kullanıla-
bilir, bu da fosil yakıt kaynaklarının tüketi-
mini ve karbon salınımını azaltır.

Biyogaz tesislerinin karbon ayak izini
azaltmadaki rolü, yalnızca enerji üretimi
ile sınırlı değildir. Bu tesisler, aynı za-
manda etkin bir atık yönetim sistemi sunar.
Geleneksel olarak organik atıklar, çöp sa-
halarına gömülmekte veya açık alanlarda
çürümeye bırakılmaktadır. Bu süreçler,
büyük miktarlarda metan gazının atmos-
fere salınmasına neden olur. Metan, kar-
bondioksite göre 28 kat daha güçlü bir
sera gazıdır ve küresel ısınmaya çok daha
fazla katkı sağlar. Biyogaz tesisleri, bu
atıkları doğrudan enerjiye dönüştürerek
metan emisyonlarını önemli ölçüde azaltır.

Ayrıca biyogaz üretimi sonrasında kalan
fermantasyon artığı atık olarak değil, or-
ganik gübre olarak değerlendirilir. Bu
gübre, tarımda kullanıldığında kimyasal
gübrelerin yerini alabilir ve tarımsal faali-
yetlerin çevre üzerindeki olumsuz etkilerini
azaltabilir. Böylece biyogaz tesisleri, hem
enerji üretimi hem de atık yönetimi yoluyla
karbon ayak izinin azaltılmasına katkı 
sağlar.

Biyogaz tesisleri, yeni iş 
olanakları yaratır

Biyogaz tesislerinin sağladığı çevresel
faydaların yanı sıra, sosyal ve ekonomik
katkıları da göz ardı edilmemelidir. Özel-
likle kırsal bölgelerde kurulan biyogaz tes-
isleri, yerel halk için yeni iş olanakları
yaratır ve bölgesel kalkınmaya katkı sağ-
lar. Ayrıca biyogaz tesisleri, yerel ekonomi-
leri fosil yakıtlara bağımlı olmaktan
kurtarır ve enerji arz güvenliğini artırır.

Küçük ölçekli biyogaz tesisleri, çiftlik-
lerde veya kırsal alanlarda yerel olarak ku-
rulabilir ve bu bölgelerde enerji ihtiyacını
karşılayabilir. Böylece, uzak bölgelerde ya-
şayan toplulukların enerjiye erişimi kolay-
laşır ve dışa bağımlılık azalır. Bununla
birlikte, biyogazın yerel kullanımı, enerji
dağıtım kayıplarını azaltarak enerji verim-

liliğini artırır.

Biyogaz tesisleri, büyük 
bir potansiyele sahip

Biyogaz tesisleri, çevresel sürdürülebilir-
liği sağlamak ve karbon ayak izini 
azaltmak adına büyük bir potansiyele 
sahiptir. Hem atık yönetimini iyileştiren
hem de yenilenebilir enerji üreten bu 
tesisler, iklim değişikliğiyle mücadelede
önemli bir rol oynar. Özellikle enerji 
üretiminde fosil yakıtların kullanımının
azaltılması, küresel çapta karbon 
emisyonlarını azaltmanın en etkili 
yollarından biridir. Bu nedenle, biyogaz
gibi yenilenebilir enerji kaynaklarına yapı-
lan yatırımların artırılması, hem çevresel
hem de ekonomik açıdan büyük faydalar
sağlayacaktır.

Sonuç olarak biyogaz tesislerinin yay-
gınlaştırılması, sürdürülebilir bir gelecek
için atılması gereken en önemli adımlardan
biridir. Karbon ayak izinin azaltılması, bi-
reylerden kurumlara kadar herkesin so-
rumluluğudur ve biyogaz tesisleri bu
sorumluluğu yerine getirmede kritik bir rol
oynar. Hem doğayı korumak hem de gele-
ceği sürdürülebilir kılmak için biyogaz gibi
yenilenebilir enerji kaynaklarını destekle-
mek, hepimizin ortak hedefi olmalıdır.

Biyogaz tesislerinin karbon ayak 
izini azaltmadaki anahtar rolü

Ekrem GÖKHANER
damgaweb@gmail.com

damgaweb@gmail.com
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BAKICI FIYATLARI 
45 BIN LIRAYA CIKTI

İ stanbul'da geçen yıla göre artan
anaokulu ve bakıcı fiyatları çalışan
anne babaları zorluyor. Hem anne-

nin hem de babanın çalıştığı ailelerde
küçük çocukların bakımı için anaokulu
ya da bakıcı gerekliliği ortaya çıkıyor.
Ancak geçen yılın aynı dönemine göre
İstanbul'da yaklaşık yüzde 150 artan
anaokulu ve bakıcı fiyatları aileleri zora
sokuyor. Bazı aileler fiyatların yüksek ol-
ması nedeniyle, çocukların bakımı için
anneanne ve babaanne gibi aile büyükle-
rinden yardım alırken, bazı aileler ise fi-
yatlardaki artışa rağmen anaokulu ya da
bakıcı tercih ediyor. Ailelerin anaokulunu

tercih etmelerinde, verilen eğitimin kap-
samı ve çeşitliliğiyle çocuğun yaşıtlarıyla
zaman geçirmesi gibi faktörler ön plana
çıkıyor. 

Bu yıl ciddi artış var 

Özel Anaokulları Derneği Başkanı Hacı
Murat Kuş, geçen yılın aynı dönemine
kıyasla yaklaşık yüzde 150 artan fiyat-
larla ilgili konuştu. Kuş, "Biz geçen sene
7 bin ila 14 bin arasındaki rakamları söy-
lemiştik. Bakıcı fiyatları ise 15 bin lira ci-
varındaydı. Bu sene ise, anaokullarında
17 bin ila 35 bin lira bandı arasında bir
rakam söz konusu. Burada okulun ver-

miş olduğu hizmetlere ve o bölgede bu-
lunan mülkün kira giderleri ve diğer gi-
derlerine göre orantılı olarak değişiyor.
Kıyasladığımız bakıcı fiyatları da şu
anda yaklaşık 45 bin lira gibi bir rakama
tekabül ediyor" dedi.

Veliler ne yapılacağını bilmiyor

Hacı Murat Kuş, "Ülkemizin koşulları
belli. Maalesef ki şu anda hem anne hem
de babanın çalışması gerektiği bir duru-
mun içerisindeyiz. Bu sebepten dolayı da
hem anne çalışıyor hem de baba çalışı-
yor ve çocuklarını nereye bırakacaklarını
bilmeyen bir veli kitlemiz var" dedi. İm-

kanı olmayan ailelerde anneanne ya da
babaannelerin devreye girdiğini belirten
Kuş, "Burada eğer imkan varsa veliler bir
anaokuluna verebiliyor, imkanı yoksa da
köyünden ya da şehrinden anneanne ya
da babaanne gelip bu işler için yardımcı
olabiliyor. Bu imkanı da sağlayamıyor-
larsa ya da çocuğun çok fazla bakıma
ihtiyacı varsa bakıcı devreye giriyor. Ki-
misi dil eğitimi için bakıcıları tercih edi-
yor ancak anaokulu bu konuda akran
eğitimi de dahil olmak üzere çocukların
en net bir şekilde gelişimlerini sağlayabi-
leceği yerlerden bir tanesi" diye konuştu.
DHA

Hem annenin hem de babanın çalıştığı aileleri artan kreş ve bakıcı fiyatları vurdu. Yüzde 150 zammın
ardından anaokulları 35 bin liraya kadar çıkarken, bakıcı fiyatları da 45 bin liraya kadar çıkıyor

ruhsat uyarısı
Anaokulunu tercih edecek ailelerin dikkat etmesi gere-
ken konuları vurgulayan Kuş, konuya ilişkin şunları
kaydetti: "Hiçbir veli okulun ruhsatını asla sorgulamı-
yor. Yani okula gidip ruhsatınız var mı, ruhsatınızda kaç
kontenjanınız var, kaç öğretmeniniz var, öğretmenleri-
mizin nitelikleri neler ve mezuniyetleri nedir gibi soru-
lar sorulmuyor. Bunların haricinde de ilk yardım
sertifikası var mıdır gibi şeyleri sormuyor veliler. Bun-
lar çok önemli şeyler. Sadece fiziksel mekan önemli
değildir. Fiziksel mekana bakarsak yanılırız aldanırız.
Çocuklarımızı gönderirken hangi kuruma veriyorsunuz,
hangi şartlarda veriyorsunuz, hangieğitimleri alıyor, ne
kadar fiyat aralığı veriyor. Burada çok ucuz fiyatlara
girdiğiniz zaman mutlaka sıkıntı yaşarsınız. Öğretmen
kalitesizlikleri olabiliyor, herhangi bir şekilde öğret-
menlik vasfını yitirmiş kişilerin sınıflara girdiği duyum-
larını da alıyoruz. Milli Eğitim Bakanlığı bu konuda
gerekli tedbirleri alıyor ama burada öncelik her zaman
velidir. Velilerimizin bu konuyu da dikkate almasını
önemle rica ediyoruz" şeklinde konuştu.

Haftalık çalışma saatleri düşüyor mu?
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı'nın çalışma saatlerinin kısaltılması için çalışmalara başladığı haberleri
milyonlarca işçiyi sevindirse de bu konu ile ilgili bir adım atılıp atılmayacağı belirsizliğini sürdürüyor

Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanlığı'nın çalışma saatleri-
nin kısaltılması ve esnek ça-

lışma modelleri üzerine çalışmalar
başlattığına dair haberler, işçiler arasında
heyecan yarattı. Ancak, bu konuda somut
bir adım atılıp atılmayacağı hâlâ netlik ka-
zanmış değil. Ayrıca olası bir yasal deği-
şikliğin esnek çalışmanın önünü
açabileceği düşünülüyor. Kocaeli Üniver-
sitesi Çalışma Ekonomisi ve Endüstriyel
İlişkiler Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr.
Aziz Çelik haftalık mesai saatlerinin kısal-
tılacağı iddiaları ile ilgili değerlendirmede
bulundu. Bugün çeşitli mecralarda Ça-
lışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı'nın
hem çalışma saatlerinin kısaltılması hem

de uzaktan, kısmi ve geçici süreli çalışma
için teknik çalışmalara başladığı ileri sü-
rülmüştü.

Esneklik sağlanabilir

X hesabından yaptığı paylaşımda Çelik,
"Yeniden dolaşıma sokulan "çalışma saat-
leri 40 saate düşürülecek" haberleri ciddi
manipülasyon içeriyor" ifadelerini kul-
landı. "Halen Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanlığının taraflara intikal eden böyle
bir hazırlığı yok" diyen Çelik paylaşı-
mında, "Kimsenin bilmediği, sendikaların
ve işverenlerin üzerinde konuşmadığı, mü-
zakere etmediği böyle hassas konularda
sözde müjde ve manipülasyon haberleri
yapılıyor!" sözlerine yer verdi.Haftalık ça-

lışma süresi 40 saate düşürülecek iddiası-
nın işin sosu gibi göründüğünü belirten
Çelik, "Bir PR çalışması yapılıyor. Asıl
hedef çalışma mevzuatını daha da esnek-
leştirmek" dedi.

İnandırıcı gelmiyor

Çelik son olarak şunları söyledi: "İş mev-
zuatını daha esnek ve kuralsız hale getir-
mek için, sendikaların yılardır karşı çıktığı
esneklik düzenlemelerini kabul ettirmek
için çalışma saatlerini düşürme vaadini bir
havuç olarak kullanıyorlar. Ancak çalışma
saatlerini esnek çalışmayı yasalaştırmak
için bir havuç olarak, bir rüşvet olarak kul-
lanmak kabul edilemez. İşverenlerin pek
çoğunun yasal haftalık çalışma süresine

bile uymadığı, fazla çalışmalar için ücret
ödemediği ve bakanlığın etkin bir denetim
yapmadığı ülkemizde çalışma saatlerini 40
saate düşürme havucu inandırıcı değil".
HABER MERKEZİ

Etli kuru fasulye
ne kadar?
En iyi fırsatları ve indirimleri bir araya getiren Lessy tarafından
yapılan analize göre, en ucuz etli kuru fasulye Konya'da
hazırlanırken, Şanlıurfa ve Ankara en yüksek fiyatlara sahip

Sevilen yemek etli kuru fasulye, Türk
mutfağının vazgeçilmezleri arasında yer al-
maya devam ediyor. Lessy ekibi yakın za-

manda yaptıkları bir analizle, Türkiye'nin en büyük
şehirleri arasında yer alan 10 farklı şehirde 4-5 kişilik
etli kuru fasulye için gereken temel malzemelerin mali-
yetini mercek altına alarak hem tüketiciler hem pera-
kendeciler için değerli bilgileri bir araya topladı.Analiz
etli kuru fasulyenin biber salçası, dana eti, domates sal-
çası, kuru fasulye, pul biber, soğan, tuz ve yağ gibi
temel bileşenlerine odaklandı. 10 farklı şehirdeki orta-
lama malzeme fiyatları şöyle şekillendi:Şanlıurfa:
196,73 TLAnkara: 193,38 TLİzmir: 181,39 TLİstan-
bul: 180,85 TLMersin: 180,33 TLAdana: 179,52
TLAntalya: 179,50 TLBursa: 178,47 TLGaziantep:
171,72 TLKonya: 159,52 TL

Fiyatlar şehir şehir ortada

Bulgularda da görüldüğü üzere Şanlıurfa ortalama
196,73 TL'lik fiyatıyla listenin başında yer alırken, Kon-
ya’da malzemeler çok daha ekonomik bir rakam olan
159,52 TL'ye mal oluyor. Ankara ve İzmir de sırasıyla
193,38 TL ve 181,39 TL'lik ortalama maliyetle fiyat
açısından üst sıralarda yer alıyor. Lessy çok sayıda pe-
rakendeciden en iyi fiyatları toplamaya odaklandığı için
mevcut fiyat listesi ortalamanın altında fiyatlar da içe-
rebiliyor. Önde gelen perakende mağazalarının indi-
rimlerini ve fırsatlarını kullanıcı dostu arayüze sahip tek
bir mobil uygulamada toplamak amacıyla geliştirilen
Lessy, tüketicilerin satın alma kararlarını kolaylaştırıyor.
Lessy ayrıca perakendeciler için dijital görünürlüklerini
artırmak, mağazalarına daha fazla müşteri çekmek ve
satışları artırmak için benzersiz bir platform sunuyor.
HABER MERKEZİ



720 AĞUSTOS 2024 SALISİYASeT  www.gazetedamga.com.tr

İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat Dervişoğlu, “Millet olarak etrafımızda olup
biten olumsuzluklara karşı tarihin bütün dönemlerinde üzerimize düşeni
yapmaya muvaffak olmuş bir milletiz. Nerede bir mazlum varsa, 
onun yanında Türkiye Cumhuriyeti Devleti ve büyük Türk milleti 
duracaktır. Dost, düşman bunu iyi bilmek mecburiyetindedir” dedi

Ş arkılara, türkülere, dramlara konu olan orman
ve ormancılar. “Aman ormancı canım ormancı
köyümüze bıraktın yoktan bir acı” ormanlar, ci-

ğerlerimiz ve nefesimiz diğeri ise onları bekleyen emek-
çilerimiz. Maalesef ormanlarımıza sahip çıkamıyoruz.
Sebep ve neden ne olursa olsun ormanlarımız koruya-
mıyoruz.

Kanunu bilin de ormanla ve ormancıyla başınız be-
laya girmesin. Ormandan bir dal kesemezsin. Orman-
cıya dokunamazsın kanun her ikisini de korur. Bir
haftadır orman yangınlarını konuşuyoruz. Üzülüyor, öf-
keleniyor, tepki veriyoruz. Endişeleniyor, kaygılanıyor,
moralimiz bozuluyor. Sakin sakin oturup izlemek müm-
kün mü? Her yıl özellikle yaz aylarında ülkemizde bu
tiyatroyu defalarca izliyoruz. Ülkemin en güzel şehirle-
rinden birisinde, güzel İzmir'imizde çıkan orman yan-
gınları yine içimizi yaktı. Karşıyaka, Urla, Karaburun
ve Menderes’te içimize yine ateş düştü. Binlerce hektar
ormanımız, bize nefes sağlayan, oksijen ve su sağlarken
yandı bitti kül oldu. Sadece orman değil tabii ki yüz-
lerce yabani hayvan, uçamayan kuşlar, yürüyemeyen
kaplumbağalar, bitkiler, böcekler kül oldu gitti.

Sebep arıyoruz, neden? Rant çetesi parmağı, terör
kafası var mı diye sorguluyoruz. Özellikle bu yangıların,
eş zamanlı bir zaman diliminde turizmin göz bebeği İz-
mir’de olması herkesin kafasında soru işaretleri bırakı-
yor. Örneğin Karaburun ve Urla bir doğa harikası.
Doğası, koyları, denizi ve tarihi ile rantçıların hedef
noktaları.

Ormanlar sebepsiz yanmıyor. Bir neden bulmuşlar
adına “ekolojik yangınlar” diyorlar. Ormanlarımızı
talan ediyorlar. Çıkın bakın Kaz Dağlarına, birçok
alanda altın madeni çıkarıyorlar. Güzelim orman yolla-
rında hafriyat kamyonlarının birisi geliyor birisi gidiyor.
Tarım arazisi açmak, otel ve tesis kurmak için yakılıyor
yıkılıyor yok ediliyor buraları. Ekolojik yangın çıkıyorsa
Tarım ve Orman Bakanlığı neden önlemini almıyor?

Hükümet ve Kanun şöyle diyor. Anayasa Madde:
169 Yanan, yakılan, kesilen, açılan yerlerin başka
amaçla kullanılamayacağı için ağaçlandırılması, orman
haline getirilmesi mecburiyeti var. Devlet, ormanların
korunması ve sahalarının genişletilmesi için gerekli ka-
nunları koyar ve tedbirleri alır. Yanan ormanların ye-
rinde yeni orman yetiştirilir. Bu yerlerde başka çeşit
tarım ve hayvancılık yapılamaz. Bütün ormanların gö-
zetimi Devlete aittir.

Yanan ormanların yerine orman yetiştirildiğini ben
daha görmedim. Fakat! Bol yıldızlı oteller yapıldığını,
maden sahaları açıldığını ve bu arazilerin yandaşlara
peşkeş çekildiğine çok şahit oldum. Kanunu uygulama-
yacaksan kanun neden var? Kanun; Satır aralarında
kalmış, iki satırlık yazıya sığmış ve var desinler denecek
bir gösteriş midir? Elimizde bir Orman Kanunu var.
Öyle bir kanun ki, ormandan dal kesenin başını kesecek
kıvamda ve sertlikte. Köylüye yakacak odun aldırma-
yan, çiftçiye hayvanlarını otlatmayan, arıcıya petekle-
rini koydurmayan, avcıyı ormana sokmayan, vatandaşa
karşı oldukça katı uygulamalar içeren Orman Kanu-
nundan bahsediyorum. Orman yangını denilince şu te-
kerlemeyi bolca tekrar ediniz, belki bir anlam çıkaran
olur. 

Komşu hu! Oğlun geldi mi?
-Geldi.
-Ne getirdi?
-İnci, boncuk.
-Kime, kime?
-Sana, bana.
-Başka kime?
-Kara kediye
-Kara kedi nerede?
-Ağaca çıktı
-Ağaç nerede?
-Balta kesti
-Balta nerede?
-Suya düştü.
-Su nerede?
-İnek içti.
-İnek nerede?
-Dağa kaçtı.
-Dağ nerede?
-Yandı, bitti kül oldu.
Sağlıcakla…

İ Yİ Parti Genel Başkanı Müsavat Dervişoğlu, Sivas'ın
Koyulhisar ilçesinde düzenlenen 14'üncü Geleneksel
Kültür ve Sanat Festivali'ne katıldı. Eğriçimen Yayla-

sı'nda düzenlenen festivalde Güler Duman ile yerel sanatçı-
lar sahne aldı. Burada konuşan Dervişoğlu, ülke olarak
sıkıntılı günlerden geçildiğini belirterek, "Bu sıkıntıların
gönül birliği olmadan, el birliği olmadan iş birliği olmadan
aşılabilmesi de mümkün görünmüyor. O sebeple mutlak
suretle karşı karşıya bulunduğumuz büyük problemlerle
alakalı olarak hem millet olarak bir araya gelmeyi becerebil-
meliyiz hem de siyaset olarak, siyasetçiler olarak kutuplaş-
mayı bir tarafa bırakıp kucaklaşmayı öğrenebilmeliyiz" dedi.

Mazlum halklar zulme uğruyor

İsrail'in Filistin'e yönelik düzenlediği saldırılara değinen
Dervişoğlu, "Bölgemizde savaşlar var, bölgemizde operas-
yonlar var, bölgemizde mazlum halklara karşı yöneltilmiş
tecavüzler var. Millet olarak etrafımızda olup biten olum-
suzluklara karşı tarihin bütün dönemlerinde üzerimize dü-
şeni yapmaya muvaffak olmuş bir milletiz. Nerede bir

mazlum varsa, onun yanında Türkiye Cumhuriyeti Devleti
ve büyük Türk milleti duracaktır. Dost, düşman bunu iyi bil-
mek mecburiyetindedir. İşte o sebeple haksızlıklara, zulüm-
lere karşı bir milli duruş söz konusu olduğunda, parti ayrımı
yapmaksızın bütün siyasi partiler bir araya gelmek suretiyle
duruşumuzu da dünyaya gösteriyoruz" diye konuştu.

Her coğrafyada derdimiz var

Filistin Devlet Başkanı Mahmud Abbas’ın Türkiye ziyare-
tine de değinen Müsavat Dervişoğlu, "Türkiye Büyük Millet
Meclisi'nde de kendisini kendisine yakışan bir biçimde karşı-
ladık ve ağırladık. Uğurlamasını da doğru bir biçimde ger-
çekleştirdik ama sadece yakın coğrafyalarda değil, derdimiz.
Uzak coğrafyalarda da soydaşlarımız ve dindaşlarımız
zulme uğruyor. Onun bir işareti olması bakımından Mah-
mud Abbas, Türkiye Büyük Millet Meclisi'ne geldiğinde
oturduğum kürsünün önüne Doğu Türkistan'ın gök bayra-
ğını koydum. Onun da hakkını Doğu Türkistan'daki din-
daşlarımızın da ve soydaşlarımızın da hakkını savunmak,
bizim ortak değerimiz olmalıdır" dedi. DHA

damgaweb@gmail.com

Osman KÖSE
osmankose@hotmail.fr

Ormanlarımız 
rant uğruna yok ediliyor
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DünyAnın değiştiğine ve Türkiye'nin
bu değişime kayıtsız kalamayacağını
söyleyen Dervişoğlu, "Değişen dün-
yaya, değişen dünyanın jeopolitiğin-
den kaynaklı olumsuzluklara karşı da
Türkiye Cumhuriyeti devletinin tarih

şuuruyla, meseleyi kökten ele alabil-
mesi ve bu coğrafyada şah olması
icap eden Türk milletini piyon duru-
muna düşürmemesi lazımdır. O se-
beple Sivaslısıyla, Karslısıyla,
Adanalısıyla Yozgatlısıyla, Ordulusu,

Trabzonlusuyla, İzmirlisi, Manisalı-
sıyla, ortak bir duruş sergilemek için
büyük bir çatının altında toplanmak
gerekiyor. O çatının adı, Büyük Tür-
kiye Cumhuriyeti'dir, önderi de Gazi
Mustafa Kemal'dir" diye konuştu. 

Büyük bir çatı altında toplanalım

Milyonlarca öğrenci

okulu bıraktı!
CHP Mersin Milletvekili
Gülcan Kış, üniversite
öğrencilerinin karşı kar-

şıya olduğu barınma ve geçim
sorunlarına dikkat çekerek ikti-
dara acil çözüm çağrısında bu-
lundu. Kış, "Bakanlığı ve
milletvekillerini bu konuda ortak akıl
ile hareket etmeye ve üniversite öğ-
rencilerinin barınma sorununu çöz-
mek için adım atmaya davet
ediyorum. TBMM’nin asli görevi,
bu soruna acil bir çözüm bulmaktır"
dedi. Kış, "Çocuklarımız büyük bir
özveriyle üniversiteye hazırlanıyor,
ancak geçim ve barınma kaygılarıyla
sınavlarına giriyorlar. Sınavı kazan-
salar bile, şehir dışında bir üniversite
kazandıklarında ailelerine maddi ve
manevi bir yük yüklüyorlar" diyerek,
bu durumun hem öğrenciler hem de
aileler üzerinde yarattığı baskıya dik-
kat çekti.

Öğrenciler zorda

Son 5 yılda 2.3 milyon üniversite öğ-
rencisinin okulu bıraktığını ve 2023
yılında ise 617 bin 250 öğrencinin
eğitimine son verdiğini belirten Kış,
"Bu AK Parti hükümetinin yanlış
ekonomi politikalarının gençlerin
hayallerine nasıl ket vurduğunun bir

göstergesidir. Ülke genelinde ve
Mersin'de yurt kapasitelerinin
artırılması, mevcut yurtların
iyileştirilmesi ve öğrencilere
kira destek programlarının
acilen başlatılması gerek-
mektedir" diye konuştu.

Kış, geçen yıl TBMM’de bir
komisyon kurulması çağrı-
sında bulunduğunu hatırlattı
ve çağrısını yeniledi. Kış, "Öğ-
rencilerimizin barınma so-
runu, AKP iktidarının 22
yıllık başarısızlığının bir
göstergesidir. Bugün, ba-
rınma sorununu çözmek ve
gençlerimize sadece eğitim-
lerine odaklanabilecekleri
bir gelecek sağlamak he-
pimizin sorumluluğudur.
Bakanlığı ve milletvekil-
lerini bu konuda ortak
akıl ile hareket etmeye
ve üniversite öğrencile-
rinin barınma soru-
nunu çözmek için
adım atmaya davet
ediyorum. TBMM’nin
asli görevi, bu soruna
acil bir çözüm bul-
maktır" şeklinde 
konuştu.

BARIŞ 
KIŞ

HABer

CHP'li Gülcan Kış, üniversite öğrencilerinin yaşadığı sorunlar için iktidara
çağrı yaptı. Kış, “Çocuklarımız üniversite eğitimlerini yarıda bırakıyor. 5 yılda
2,3 milyon öğrenci okulu bırakmak zorunda kaldı” dedi

Koç’un Ankara
ÇIKARMASI
Fenerbahçe Başkanı Ali Koç, 
CHP Genel Başkanı Özgür Özel
ve MHP lideri Devlet Bahçeli ile
görüştü. Görüşmelerin içeriğiyle
ilgili henüz detay paylaşılmadı

Fenerbahçe Spor Kulübü Başkanı Ali
Koç, CHP Genel Başkanı Özgür Özel ve
MHP lideri Devlet Bahçeli ile görüştü.

Koç, ilk olarak Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Genel
Merkezi’ne gitti. CHP Genel Başkanı Özgür Özel ile
görüşen Koç'a Fenerbahçe Yönetim Kurulu üyeleri
de eşlik etti. Özel’e CHP Genel Sekreteri Selin
Sayek Böke ile Genel Başkan Yardımcıları Deniz
Yücel, Sevgi Kılıç ve Gülşah Deniz Atalar eşlik etti.

Bahçeli ile de görüştü

Ali Koç, Özgür Özel'in ardından Devlet Bahçeli ile
görüşmek için MHP Genel Merkezi'ne gitti. Koç'u,
MHP Genel Başkan Başdanışmanı Eyyup Yıldız kar-
şıladı. Basına kapalı gerçekleşen görüşme, yaklaşık
bir saat sürdü.

Saldırıya uğramıştı

Trendyol Süper Lig'in ikinci haftasında oynanan
Göztepe-Fenerbahçe karşılaşmasında ikinci yarı
başlamadan önce saha kenarına inerek tribündeki
Fenerbahçeli taraftarların yanına giden Fenerbahçe
Kulübü Başkanı Ali Koç'a tribünlerden yabancı
maddeler atılmıştı. Koç'un deplasman tribününe
alınmayan bazı Fenerbahçeli taraftarlar olduğu için
tribüne gittiği öğrenilmişti. İkinci yarı başladıktan
yaklaşık 5 dakika sonra deplasman tribününden ay-
rılan Koç, saha kenarında yürüdüğü sırada Fatih
Özkan isimli bir kişiden aldığı darbeyle yere düşm-
üştü. Daha sonra yerden kalkan Koç, protokol tribü-
nüne dönmüştü. Ali Koç, Göztepe maçında yaşanan
olayda kendisini iten kişi ve ihmali bulunan tüm
yetkililer hakkında suç duyurusunda bulunmuştu.
Bunun üzerine İzmir İl Emniyet Müdürlüğü Spor Gü-
venliği Şube Müdürlüğü ekipleri, Koç'u saha kena-
rında yürüdüğü sırada iterek düşüren Fatih Özkan'ı
gözaltına almıştı. Şüpheli, emniyetteki ifade işlem-
lerinin ardından adliyeye sevk edilmişti. Savcılık-
taki sorgusu sonrası tutuklama talebiyle sulh ceza
hakimliğine çıkarılan zanlı, ev hapsiyle cezalandırıl-
mıştı. DHA

Bakanlıktan psikososyal destek!Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı
Mahinur Özdemir Göktaş, İzmir,

Aydın ve Muğla’daki orman
yangınlarına ilişkin, “Bakanlık

olarak üç ilimizde de ekiplerimiz
yangından etkilenen 441

vatandaşımız için gereken
psikososyal desteği sağladı. Diğer

yandan İzmir’de yangına yakın
olan yerlerde Bakanlığımıza bağlı

kuruluşlarımızda da gerekli 
tedbirleri hızlıca aldık” dedi

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur
Özdemir Göktaş, bugün Karaman'a geldi.
Karaman Valiliği, Çocuk Evleri, kadın

kooperatifi ve huzurevi ile 2017 yılında Hakkari'de
şehit olan Piyade Sözleşmeli Er Oğuzhan Küçük'ün
ailesini ziyaret eden Bakan Göktaş, AK Parti İl Baş-
kanlığı tarafından düzenlenen İl Danışma Meclisi
toplantısına katıldı. Bakan Göktaş, İzmir, Aydın ve
Muğla’daki orman yangınlarına değinerek, ''Bakan-
lık olarak, üç ilimizde de ekiplerimiz yangından etki-
lenen 441 vatandaşımız için gereken psikososyal
desteği sağladı. Diğer yandan İzmir’de yangına
yakın olan yerlerde Bakanlığımıza bağlı kuruluşları-

mızda da gerekli tedbirleri hızlıca aldık. Yaşanılan bu
felaket hepimizi derinden üzdü. Devletimiz, tüm ku-
rumlarıyla alanda gece gündüz demeden çalışmala-
rına devam ediyor. Bu elim olayın üstesinden
gelmek için her daim vatandaşlarımıza destek ol-
mayı sürdüreceğiz" ifadelerini kullandı.

Özgür ve bağımsız Filistin arzusu

Bakan Göktaş, konuşmasında İsrail'in Gazze'ye yö-
nelik saldırılarına da tepki göstererek, ''Dünyanın ne-
resinde olursa olsun, mazlumun sesi olmaya,
mağdurun yanında olmaya gayret ettik. Filistin’den
Yemen’e, Libya’dan Ukrayna’ya kadar derin krizle-

rin yaşandığı her bölgede her daim haklının yanında
durduk. Sayın Cumhurbaşkanımızın da dile getir-
diği gibi, ‘Kudüs'ü savunmanın insanlığı savunmak,
barışı savunmak, farklı inançlara saygıyı savunmak’
olduğu inancıyla mücadelemizi azimle sürdürüyo-
ruz. Fakat ne yazık ki bugün İsrail, dünyanın gözü
önünde kadın, çocuk demeden acımasız saldırılarını
aralıksız sürdürmeye devam ediyor. Özgür ve ba-
ğımsız Filistin için mücadelemizi sürdüreceğiz. Tür-
kiye olarak Uluslararası Adalet Divanının yürüttüğü
davaya müdahil olarak İsrail’in, adalet önünde uy-
guladığı soykırımın hesabını vermesi için gerekli tüm
adımları atacağız” diye konuştu.  DHA
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EmniyEt GEnEl müdürü GörEvE başladı
Emniyet Genel Müdürü olarak atanan eski Bursa Valisi Mahmut
Demirtaş, düzenlenen devir teslim töreniyle görevine başladı

EmnİyEt Genel Müdürlüğü, Jandarma
Genel Komutanlığı ve Sahil Güvenlik
Komutanlığı'na ilişkin atamalar, geçtiği-

miz hafta Resmi Gazete'de yayımlandı. Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan imzasıyla
yayımlanan kararlara göre; Emniyet Genel Mü-
dürü Erol Ayyıldız Bursa Valisi olurken, yerine
Bursa Valisi Mahmut Demirtaş atandı. Bugün ger-
çekleşen devir teslim töreni ile Erol Ayyıldız gör-
evini Mahmut Demirtaş'a devretti.

Mahmut Demirtaş kimdir?

1965 yılında Kırşehir'in Çiçekdağı ilçesinde doğdu.

İlköğrenimini Çiçekdağı ilçesinde, orta ve lise öğre-
nimini Yozgat'ın Yerköy ilçesinde tamamladı. 1988
yılında Ankara Üniversitesi Siyasal Bilgiler Fakül-
tesi'nden mezun oldu. 1990 yılı Aralık ayında De-
nizli Kaymakam Adayı olarak göreve başladı.
Adaylık süresi içerisinde Yozgat-Çayıralan, Kay-
seri-Felahiye, Ankara-Kızılcahamam ve Isparta-
Atabey ilçelerinde Kaymakam Vekilliği yaptı. 1992
yılında 8 ay süre ile İngiltere'de inceleme ve araştır-
malarda bulundu. Daha sonra sırasıyla Aksaray
Güzelyurt, Malatya Pütürge ilçelerinde Kayma-
kamlık, Van ve Osmaniye illerinde Vali Yardımcılığı
görevlerinde bulundu. DHA

CALISIYORUZ AMA
CALISMIYOR GIBIYIZ!

DİSK-AR işsizlik ve istihdamın görünümü 2024 2. çeyrek raporu yayımlandı. Buna göre
çalışabilir 65,9 milyon kişinin sadece 22,8 milyonu kayıtlı ve tam zamanlı istihdamda

D İSK-AR işsizlik ve istihdamın görü-
nümü 2024 2. çeyrek raporunu yayım-
ladı. Rapora göre resmi istihdam oranı

yüzde 49,6 iken kati oranı yüzde 34,6 oldu.
Geniş tanımlı işsizlik oranı yüzde 27,3 iken, her
5 kadından yalnızca 1'inin kayıtlı ve tam za-
manlı istihdamda olduğu, 2. çeyrekte geniş ta-
nımlı işsiz sayısının 10 milyon 890 bin olduğu
belirtildi. AKP döneminde genç işsizliğinin 10
puan arttığını belirten DİSK-AR, geniş tanımlı
işsizliğin gençlerde yüzde 36,2, genç kadınlarda
ise yüzde 45,7 oranında olduğunu bildirdi.

İstihdam oranı düşük

TUIK'in resmi istihdam oranı 2024 2. çeyrekte
yüzde 49,6 olarak açıklanırken, DISK-AR tara-
fından TUIK verilerinden hareketle hesaplanan
Kayıtlı Tam Zamanlı İstihdam (KATI) oranı
yüzde 34,6 olarak gerçekleşti. Kadınlarda resmi
istihdam oranı yüzde 32,5 iken KATİ oranı
yüzde 20 ve erkeklerde resmi istihdam oranı
yüzde 67 olarak açıklanmışken KATİ oranı
yüzde 49,5 olarak hesaplandı. DİSK-AR tara-
fından yapılan KATİ hesaplamasıyla çalışma
çağındaki (15+ yaş) 65,9 milyon kişinin sadece
22,8 milyonu kayıtlı ve tam zamanlı istihdam
(KATİ) kapsamında çalıştığı ortaya çıktı. Ça-
lışma çağındaki 33,3 milyon kadının sadece 6,7
milyonu kayıtlı ve tam zamanlı istidamda
(KATİ), çalışma çağındaki 32,6 milyon erkeğin
ise 16,1 milyonu kayıtlı ve tam zamanlı istih-
damda yer alıyor. DİSK-AR’a göre bu durum
nispeten nitelikli istihdamın düşüklüğünü or-
taya koyuyor.

Genç işsizlik sürekli artıyor

Gençlerde işsizlik oranlarının genel işsizlik
oranlarından daha yüksek seyrettiğini bildiren
DİSK-AR, “AKP döneminde gençlerde işsizlik
vahim bir hal aldı. AKP'nin iktidara geldiği 2002
3. çeyreğinden bu yana gençlerde geniş tanımlı
işsizlik oranı yüzde 26'dan yüzde 36'yı aştı. AKP
döneminde geniş tanımlı genç işsizliği 10,1
puan yükseldi. AKP döneminde gençler iş
bulma ümidini kaybettiler ve iş aramaktan vaz-
geçtiler” dedi. 2024 2. çeyreğinde genç kadın-
larda geniş tanımlı işsizliğinde daha yüksek
oranda seyretmeye devam ettiğini belirten
DİSK-AR “15-24 yaş arası erkeklerde dar ta-
nımlı işsizlik yüzde 13,6 ve geniş tanımlı işsizlik
yüzde 33 olarak hesaplanırken, 15-24 yaş arası
genç kadınlarda ise dar tanımlı işsizlik yüzde
20,2, geniş tanımlı işsizlik yüzde 45,7 olarak he-
saplandı” dedi. HABER MERKEZİ

Yemekte kıl kum ne ararsan var!
Sağlık emekçilerinin yemeklerinden kurt, kıl, kum çıkıyor. SES Eş Genel Başkanı Nazan
Karacabey, “Artık bir kontrol mekanizması yok. Sağlık emekçilerinin sağlığı tehlikede” dedi

sağlık emekçilerinin sağ-
lıklı, temiz ve nitelikli yemek
talepleri sürüyor. Yemekle-

rin ihaleler yoluyla yemek şirketlerine
devredilmesi ardından başlarda bes-
leyicilikten uzak olmasıyla eleştirilen
yemekler uzun süredir içinden çıkan
saç, kıl, demir ve böcek çeşitleri ile
gündemde. Hemen her ilden kamu
hastanelerinden kendilerine şikayetler
geldiğini söyleyen Sağlık ve Sosyal
Hizmet Emekçileri Sendikası (SES)
Eş Genel Başkanı Nazan Karacabey,
“Artık bir kontrol me-
kanizması yok. Geli-
nen nokta bu işin
kontrolden çıktığını
gösteriyor. Sağlık
emekçilerinin sağlığı
tehlikede” dedi. Sağlık
emekçilerinin sağlıklı,
nitelikli, besleyici ve
hijyenik yemek talebi
sürüyor. Çok sayıda
ilden sağlık emekçisi
sosyal medya üzerin-
den paylaştığı fotoğ-

raflar ilde yemeklerdeki hijyen soru-
nuna dikkat çekiyorlar. Son olarak
İzmir Bornova Türkan Özilhan Has-
tanesindeki yemekten hamam böceği,
Antalya Kepez Hastanesinde ise mu-
sakkadan kıl ve tatlıdan ise böcek
çıktı.

Yemeği yiyen kişi hastalanıyor

Diyarbakır Kadın Doğum ve Çocuk
Hastalıkları Hastanesi mutfağında
çalışan bir mutfak işçisi yemeklerin
ihalelerle yemek şirketlerine devredil-

mesi sonucu değişen tabloya dikkat
çekti. "3-4 yıl öncesine kadar yemeği
biz yapıyorduk, artık ihaleler alan
yemek şirketleri yemekleri getiriyor.
Gelen yemekleri yiyen herkes hastala-
nıyor. Böcek, demir yemeklerin içinde
ne ararsanız var. Porsiyonlar da kü-
çülmüş. Biz yapınca eti kişi başı 180-
200 gram arasında veriyorduk. Şimdi
et 3'te biri oranında, 60-70 gr verili-
yor. Ana malzemesi patates olan ye-
mekte suyun içinde 3,5 parça patates
veriyorlar. Bu yemeği hem hasta hem
sağlık çalışanları hem de biz işçiler yi-
yoruz. Yiyip hastalanıyoruz" dedi.
Geçen yıl yemeklerin hijyen mesele-
sine dikkat çeken SES üyelerine silah
çekildiğini hatırlatan mutfak işçisi,
"Silahlı saldırıya varana kadar olaylar
yaşandı. Yemeklerden içinden böcek
çıkan sulu yemeği yemeyeyim desen;
pirinç kurtlu, hadi onu da yemeyeyim
desen ekmek küflü. Salata da kum
var, taş var" diye konuştu.

Yemekler denetlenemiyor

Geçtiğimiz mayıs ayında 57 ilden 814
sağlık emekçisi ile yemek ve beslenme
üzerine anket çalışması yaparak ko-
nuya dikkat çeken SES'in Eş Genel
Başkanlarından Nazan Karacabey ile
konuştuk. İşin kontrol edilemez nok-
taya ulaştığını ifade eden Karacabey,
“Besleyicilikten uzak dediğimiz ye-
mekler artık sağlık emekçilerinin, has-
taların sağlığını tehdit ediyor. Hemen
her hafta şikayetler alıyoruz. Öyle bir-
kaç il değil, her yerde aynı sorun var.
Bu şikayetlerden anlıyoruz ki artık ye-
mekler denetlenmeden sağlık emekçi-
lerine ulaştırılıyor. Arkadaşlarımız da
artık yemeğe ya hiç gitmiyorlar ya da
gidip sadece ekmek yiyip dönüyorlar”
dedi. HABER MERKEZİ

Polonez işçisi
hala direniyor!
Polonez Gıda Fabrikası'nda Tek Gıda-İş
Sendikası’na üye olduktan sonra işten çıkarılan
işçilerin eylemi 30'uncu gününde devam ediyor.
Polonez İşçileri Dayanışma Komitesi, şirketin İs-
tanbul Ataşehir’deki genel müdürlüğü önünde
nöbet tutan işçilere destek ziyareti yaptı

İstanbul’un Çatalca ilçesinde bulunan Polo-
nez gıda fabrikasında ağır çalışma koşullarına
ve düşük ücretlere karşı Tek Gıda-İş Sendi-

kası’nda örgütlenen işçilerden 13’ü işten çıkarılmıştı. Ar-
dından 100’den fazla işçi de sabah çalışmak için geldiği
fabrikada işten çıkarıldıklarını öğrenmişti. İşçiler, fabrika
önünde başlattığı direnişi önceki gün İstanbul Ataşe-
hir’deki Polonez Genel Müdürlüğü önüne taşıdı.

Sınıf dayanışmasını büyütelim

Eylemlerine devam eden işçilere Polonez İşçileri Daya-
nışma Komitesi tarafından destek ziyareti yapıldı. Ziya-
ret sırasında, komite adına okunan basın açıklamasında
şöyle denildi: “İstanbul Çatalca’da Polonez markasıyla
bilinen Trakya Et ve Süt Ürünleri fabrikasında 30 gün-
dür bir işçi direnişi sürüyor. Bu direnişin sebebi 146 Po-
lonez işçisinin Tek Gıda-İş Sendikası’na üye olduğu için
işten atılması ve fabrikanın bu işçilerin yerine yevmiyeci
kaçak işçilerle üretim yapmaya çalışması Polonez fabri-
kası bu şekilde işçileri sadece işinden ve ekmeğinden et-
miyor aynı zamanda da son derece ciddi bir hijyen ve
halk sağlığı problemi yaratıyor. Atılan işçilerin yerine bil-
gisiz, deneyimsiz ve hijyen eğitimi almamış işçilerle
fason üretim yapan Polonez fabrikası açıkça halk sağlı-
ğını tehdit ediyor... Bizler Polonez İşçileri Dayanışma
Komitesi olarak Polonez işçilerinin ve Tek Gıda-İş Sen-
dikası’nın yanındayız. Dayanışmamız sürecektir. Tüm
halkımızı, emekten yana siyasi partileri, sendikaları,
meslek odalarını ve demokratik kitle örgütlerini daya-
nışma komitemize katılmaya ve sınıf dayanışmasını bü-
yütmeye çağırıyoruz.” HABER MERKEZİ

CarrefourSA işçisi
eylemde ısrarcı
Çalışma koşullarında iyileştirme ve zam yapılması talep
ettikleri için işten çıkarılan ve bir haftadır eylemde olan
CarrefourSA depo işçilerinin direnişi sürüyor

İstanbul’un Esenyurt ilçesinde bulunan Car-
refourSA deposunda çalışan işçilerin, iş koşulla-
rında iyileştirme ve zam talebinde

bulunmalarının ardından 6 kişi işten atılmıştı. Bunun üze-
rine CarrefourSA deposunda çalışan işçilerin tamamına
yakını aynı gün, hem 6 işçinin işine son verilmesini pro-
testo etmek hem de iş koşullarının iyileştirilmesi ve zam ta-
lebiyle toplu olarak iş bıraktı. İş bırakan işçiler, her gün
çalışma saatlerinde deponun önünde bir araya gelerek
eylem yapıyor. İş bırakan işçilerden Gülşah Şahin ve
DGD-Sen İşyeri Temsilcisi Atılgan Erdoğmuş, çalışma
koşullarına ve taleplerine ilişkin MA’ya konuştu. Depoda 3
aydır çalıştığını ancak buradaki sorunların 3 yıldır devam
ettiğini belirten işçilerden Gülşah Şahin, artık yaşanan so-
runlara karşı sessiz kalmayacaklarını ifade etti. Şahin, “İşi
bıraktık ve kadınlar olarak bütün baskılara, haksızlıklara
karşı arkadaşlarımızla birlikte mücadele veriyoruz” dedi.

Sağlığımızdan olduk

İşyerinde çalışma koşullarına ve baskılara karşı itiraz eden
kadınların daha zorlu işlerde görevlendirildiğine işaret eden
Şahin, “Bazılarımızın bel fıtığı, bazılarımızın da boyun fıtığı
var. Tozdan, kirden ve bakteriden dolayı çoğumuz hastayız.
İçeride havalandırma olmadığı için hepimizde öksürük
mevcut ve bu nedenle de sağlığımızdan olduk” diye belirtti. 

Direnişimiz devam edecek

DGD - Sen İşyeri Temsilcisi Atılgan Erdoğmuş ise de-
poda 5 aydır çalıştığını belirterek, iş bırakma sürecini an-
lattı. Sendika ile anlaşarak bu direnme kararını aldıklarını
dile getiren Erdoğmuş, maaşlarına iyileştirme yapılması,
iş güvenliğinin sağlanması ve sağlıklı bir ortamda ça-
lışma koşullarının oluşturulmasını istediklerini söyledi.
Erdoğmuş, “İşverenlerin ciddi bir baskısına maruz kaldı-
ğımız için tepki gösterdik. Bu koşulların düzeltilmesini is-
teyen 6 arkadaşımız işten çıkarıldı. Taleplerimiz arasında
işten çıkarılanların işe iade edilmesi de var. Taleplerimizin
hepsi kabul edilene kadar buradaki direniş devam ede-
cek. Ne sendika geri adım atacak, ne de bizim sendikayla
aramızdaki bağ kopacak” diye konuştu. Sendikal hakları
için mücadele etmeye devam edeceklerinin altını çizen
Erdoğmuş, sözlerini şöyle sürdürdü: “CarrefourSA dı-
şında işçilerin hakları için birçok yerde direnişteyiz. Eğer
bu direnişi sonuca ulaştırırsak, birçok emekçi ve işçi için
örnek olacağız. Mücadelemizi başarıya ulaştırana kadar
direnişimiz devam edecek. HABER MERKEZİ
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Üsküdar’daki riskli yapıların 
depreme dayanıklı hale getirilmesini
ve güvenli konutların inşa edilmesini
amaçlayan online platform Üsküdar

Yenileniyor'un lansmanı
gerçekleştirildi. Belediye Başkanı
Sinem Dedetaş, “Üsküdar'da boş

araziye bina yapıp biz kentsel
dönüşüm yaptık demeyeceğiz.

Tehlikeli binaların dönüşümünü en
ekonomik şekilde birlikte hayata

geçireceğiz” dedi

B ağlarbaşı Kongre ve Kültür Mer-
kezi’nde “Üsküdar Yenileniyor,
Geleceğimiz Güçleniyor” motto-

suyla düzenlenen lansmana, Üsküdar Be-
lediye Başkanı Sinem Dedetaş, İBB Genel
Sekreter Yardımcısı Gürkan Akgün, İstan-
bul Büyükşehir Belediyesi (İBB) KİPTAŞ
Genel Müdürü Ali Kurt, KENTAŞ Genel
Müdürü Nazım Akkoyunlu, Üsküdar ma-
hallelerinin muhtarları, vatandaşlar ve basın
mensupları katıldı. Programda konuşan Üs-
küdar Belediye Başkanı Sinem Dedetaş, İs-
tanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem
İmamoğlu’nun vizyonu, KİPTAŞ önderli-
ğinde yürütülen bir ‘’İstanbul Yenileniyor’’
süreci yürüttüklerini belirterek, “Zamanında
bitmeyen projelerin KİPTAŞ’ın çalışması ve
gayretiyle zamanından önce bitirildiğine,
ekonomik şartların yerine getirilerek dönü-
şümlerin başladığına tanık olduk. Bunu ilçe-
mizde de yaşamak için bu anlaşmaları, bu
protokolleri yapıyoruz.” ifadelerini kullandı.
Hiçbir zaman canı siyasetin önüne koyma-
dıklarını vurgulayan Dedetaş, Üsküdarlının
hakkını kimseye yedirmeyeceklerini söyle-
diklerini, bu dilin arkasında olduklarını be-
lirtti.

Tehlikeli binalar dönüşecek

Kentsel dönüşümün çok ciddi bir iş oldu-
ğunu ve Üsküdar gibi vaat yorgunu ilçede
bunun siyasete defalarca alet edildiğini kay-
deden Dedetaş, “Üsküdar'da boş araziye
bina yapıp biz kentsel dönüşüm yaptık de-
meyeceğiz. Tehlikeli binaların dönüşümünü
en ekonomik şekilde birlikte hayata geçire-
ceğiz. Bugün açılışını yapacağımız platform
ve aynı zamanda atacağımız imzalar bura-
daki adımlarımızı nasıl attığımızı, nasıl ata-
cağımızı gösterecek. Üsküdar Yenileniyor,
İstanbul Yenileniyor’un bir alt yapılanması.
Üsküdarlı İstanbul yenileniyor ve bundan
önceki süreçlerde nasıl katkı sağlayabili-
yorsa şu anda Üsküdar için özelleşmiş bir
panel aracılığıyla ve açtığımız ofislerle bir-
likte rahat bir şekilde gelip herhangi bir kafa
karışıklığı yaşamadan bu süreçleri çok hızlı
bir şekilde hayata geçirebilecekler.’’ dedi.

Şantiye rehberi hazırladık

“Büyükşehrin gücü hem imarda hem plan-
ların düzenlenmesinde yanımızda” diyen
Dedetaş, şöyle devam etti; “Akılcı, vatanda-
şın, komşumuzun faydasını çözecek adım-
ları atıyoruz. Kentsel dönüşüm ve afet
dirençli Üsküdar için aslında ön adımları
attık. Bu çalışmaları beraberce gerçekleştir-
dik. Üsküdar'ın kentsel dönüşüm sürecinde
KİPTAŞ'la birlikte İstanbul yenileniyor mar-
kasıyla o markayı, o yapıyı buraya taşımak
üzere protokollerin imzalanmasına ilişkin
meclis kararımızı aldık. Kentsel dönüşümün
kriterleri var. Üsküdar'ın kentsel dönüşüm
sürecinde binalar yenilenirken keyfinin de
maksimumda olması için bir şantiye rehberi
hazırladık. Eylül ayı meclisimizde de şantiye
rehberini teklif olarak götüreceğiz. Üskü-
dar'da yapılacak şantiyelerin tamamen belli
bir düzen altında olması için çalışma saat-
leri, hafriyat kamyonlarının giriş çıkışları, te-
mizlik, gürültü gibi konularda bir rehberimiz
hazır. Afet Müdürlüğü daha önce olmayan
bir müdürlüğümüzdü. Meclis kararıyla bir-
likte bir Afet Müdürlüğü kurduk. Afetle ilgili
konuların Üsküdar Belediyesi'nde tek bir
elden yönetilmesi, bütüncül bir elden yöne-
tilmesi sağlayacak. Sadece binaların dönü-
şümü değil, her birimizin afete hazırlanması
için ve Üsküdar’ı afeti hazırlamak için atıl-
ması gereken adımlar var. Toplanma alan-
ları, toplanma alanlarının içindeki
ekipmanların kontrol edilmesinden başla-
yan, bireysel eğitimler almamıza kadar
giden süreçler. Üsküdar hem yapılarıyla

hem de insanıyla afete daha dirençli
hale gelecek.” Dedetaş, Barbaros ma-
hallesinin önceki dönem imar planla-
rına dahil edilmeyen, birtakım siyasi
kaygıların olduğu bilgilerinin geldiğini
aktararak, “Bize oy çıktı, çıkmadı…

böyle bir anlayışımızın olmadığını zaten bi-
liyorsunuz. Ekrem Başkanımızın da tavrı
bu. İstanbul'a hizmet ediyor kendisi. Dolayı-
sıyla herhangi bir ayrım yapmıyor. Biz de
aynı şekilde Üsküdar'da oy çıkan mahalle,
çıkmayan mahalle böyle bir şeye bakmıyo-
ruz.” diye konuştu.

Üsküdar'ın tarihini bozmayacağız

Üsküdar’ın tarihi dokusu ve mahalle kültü-
rünü bozmak istemediklerini dile getiren
Dedetaş, şunları kaydetti: “İlçelerimizin her
yerinde kentsel dönüşümün önünü tıkayan
farklı süreçlerimiz var. Biz bu yetkimiz ölçü-
sünde bu tıkanıklıkların önünü açmak için

her alanda süreçlerimizi de yürütüyoruz.
Bunları yaparken Üsküdar'ın dokusu bizim
için çok önemli. Kentsel dönüşüm, afet,
deprem bir gerçek. Diğer bir gerçeğimiz de
kültürel dokularımız ve mahalle ve komşu-
luk ilişkilerimiz. Biz afet dirençli hale gelir-
ken birbirini tanımayan, artık mahallesinde
oturmayan, ekonomik şartlar sebebiyle o
dönüşüm yapıldıktan sonra mahallesinde
kalamayan komşular istemiyoruz. Komşula-
rımızın tamamını Üsküdar'da tutmak istiyo-
ruz. Üsküdar'ın tarihi dokusunu asla
bozmak istemiyoruz. Dolayısıyla bu dönü-
şüm süreçlerinde mutlaka tarihi doku, ma-
halle kültür ve komşuculuk bizim
kriterlerimizin arasında. Vatandaşlarımızın,
komşularımızın içinde bulunduğu ekonomik
durum aslında süreci tıkayan bir şey. Yoksa
mevcut planlarla dönüşüm tabii ki mümkün
ama bunu en ekonomik şekilde nasıl yapa-
rız, biz onun peşindeyiz. Burada atacağımız
imzalar, bu dönüşümü ekonomik olarak ko-
laylaştırmanın bir adımı.”

KeNTaŞ'a gidin kontrol ettirin

Sinem Dedetaş, ruhsata, imara, plana aykırı
işlere Üsküdar Belediyesi'nde artık izin veril-
meyeceğinin de altını çizerek, “Burada şu
süreçleri gördük. Proje yapılıyor, belli alış-
kanlıklarla; müteahhitler ben bunu nasılsa
belediyeden geçiririm diye aslında ruhsatta
yeri olmayan bir takım işler yapabiliyorlar.
Lütfen proje aşamasında KENTAŞ’a gidin
ve projelerinizi danışman şeklinde kontrol
ettirin.” şeklinde konuştu.

Kentsel dönüşümde rekabet olmaz

Programda konuşan İBB KİPTAŞ Genel
Müdürü Ali Kurt da İstanbul'da deprem
için kurumların paydaşlığının ve iş birliğinin
altını çizmek açısından bugünün önemli ol-
duğuna değinerek, “Cuma günü biliyorsu-

nuz Büyükşehir Belediye Başkanımızla
bir mali destek protokolü imzalamış-
tık. Bu dönemde hiç olmadığı kadar
büyükşehir belediyemiz ve ilçe beledi-
yelerimiz iş birliğinde bu süreçleri yö-
netecekler. Seçim döneminde sahaya
geldiğimizde Sinem Başkanımla hep
söylemiştik, İlçe belediyelerinin bu sü-
rece sahiplenmesi, bizler için sahada
icraat yapabilmemiz için çok önemli.” dedi.

Sinem başkanı tebrik ediyorum

İstanbul'u depreme hazırlamak adına sa-
mimi ve gerçek bir mücadelenin var oldu-
ğunu kaydeden Kurt, konuşmasını şöyle
sürdürdü: “Sinem Başkanı tebrik ediyorum.
Ekibiyle beraber, çok hızlı bir şekilde yol al-
dılar. Amacımız İstanbul Yenileniyor. Bugün
burada yapacağımız protokollerin amacı
‘İstanbul Yenileniyor’ süreçlerinin tamamını
artık Üsküdar Belediyemizle beraber yürüt-

mek. Dönüşüm süreçlerinin önündeki en
büyük handikaplarımızdan biri hızdır. Sü-
reci hızlandıracağız çünkü ilçe belediyemiz
tüm süreçlerde vatandaşımızın yanında ola-
cak. Bu protokol sayesinde sahada daha
aktif bir iletişim yöneteceğimize inanıyorum.
Bize göre kentsel dönüşümün rekabeti
olmaz, iş birliği olur. Bu iş birliği de önemli
örneklerinden biri.”

İstanbul dayanıklı hale gelecek

İBB Genel Sekreter Yardımcısı Gür-
kan Akgün ise göreve geldikle-
rinden  bu yana deprem
ve afet konusuna se-
ferberlik ruhuyla
yaklaştıklarını
aktararak,
“Bugün
büyük
Mar-
mara

Depreminin üzerinden de aslında çeyrek
asır geçti. 25 yıl sonrasında biz Üsküdar'ı,
İstanbul'u nasıl depreme dayanıklı hale geti-
rebiliriz diye çalışmaya, gayret göstermeye
devam ediyoruz. İlçe belediyelerimiz, bü-
yükşehir belediyelerimiz bütün iştiraklerimiz
gerektirdiği anlarda bakanlığın da yanı-
mızda olarak sektörün de yanımızda olarak
bir anlamda bu seferberlik haliyle vatan-
daşla birlikte katılımcı bir şekilde bu süreç-
leri yürütmeyi istiyoruz. Ancak bu şekilde
İstanbul gibi büyük bir metropolün dep-

reme dayanıklı hale getirilmesini sağlayabili-
riz.” dedi.

ekonomik koşullar tıkanma nokta-
sında

Kentsel dönüşüm konusunda en büyük sı-
kıntının ekonomik zorluklar olduğunu vur-
gulayan Akgün, “Yani insanların binasını
yenileyebilmesi için belirli bir birikimi sağla-

yabilecek ekonomik koşulları olmadığından
dolayı artık kentsel dönüşüm bir tıkanma
noktasına gelmişti. Büyükşehir Belediye
Meclisinden çok önemli bir karar geçirdik.
Bir hanede iki asgari ücretle yaşıyorsa, eğer
hane geçimini iki asgari ücretle sağlıyorsa
biz ‘İstanbul Yenileniyor’ kapsamındaki
bugün ‘Üsküdar Yenileniyor’ ile  bunu bü-
tünleştiriyoruz. İnşaat maliyetlerinin yüzde
60’ını büyükşehir belediyemizin mali destek
programından faydalandıracağız. Yani in-
şaat maliyetinin yüzde 60’ını büyükşehir be-
lediyesi olarak biz üstleneceğiz.” ifadelerini
kullandı.

Mali destek sağlayacağız

Akgün, konuşmasını şöyle tamamladı:
“Eğer bir hanede emekli vatandaşlarımız
yaşıyorsa dar gelirli; yüzde 65’in kadar 
destek sağlayacağız. Eğer hanede üç 
asgari ücrete kadar bir hane geliri varsa 
burada da yüzde 40-45’e kadar bir mali 
destek programını açıklamış bulunuyoruz.
Bunun altyapısını oluşturduk, meclis karar-
larını aldık, protokollerini imzaladık. Şimdi
hızlıca sahada bizim bu kentsel dönüşüm
başvuruları kapsamında özellikle en çok ih-
tiyacı olan ailelerimize yüzde 40’tan yüzde
65’e kadar mali destek sağlamış bulunaca-
ğız. Bunun özellikle sahada kentsel dönü-
şüm süreçlerini hızlandıracağını
öngörüyoruz. Biz 2019’da göreve geldikten
sonra İstanbul'un yapı stokunun röntgenini
çıkarmak adına bir çalışmaya başladık. Yani
hızlı bir şekilde binalarımızın güvenliğini ta-
ramak, binalarımızın depreme dayanıklı
olup olmadığını ücretsiz bir şekilde vatan-
daşlarımıza hizmet sunarak sağlıyoruz. 6
Şubat depremlerinden sonra çok yoğun bir
talep geldi bize. Dolayısıyla biz de bu yoğun
talebi hızlıca karşılamak adına bugün Üskü-
dar'la ve yarın diğer ilçelerimizle beraber bir
protokol süreci işleterek bu hızlı tarama sü-

reçlerini yürüteceğiz. Bu hızlı tarama so-
nucunda bizim bir sınıflandırmamız

var ve en kötü dediğimiz bina-
lara da meclisten aldığımız

karar doğrultusunda
ilave bir kira yar-

dımı  yapıyoruz
hemkiracılara 

hem ev 
sahiple-

rine.”

ANIL
BODUÇ

haber

Üsküdar'ın hedefleri paylaşıldı
Konuşmaların ardından programda Üsküdar Be-
lediyesi ve İstanbul Büyükşehir Belediyesi ara-
sında iş birliği protokolleri imzalandı. Bu
protokoller ile Üsküdar’ın daha güvenli ve sağ-
lıklı bir yapıya kavuşması için belediyeler arası
ortak çalışmaları güçlendirecek.  Öte yandan
KENTAŞ Genel Müdürü Nazım Akkoyunlu lans-
manda yaptığı sunumla “Üsküdar Yenileniyor”

platformunun teknik detaylarını ve hedeflerini
katılımcılarla paylaştı. "Üsküdar Yenileniyor"
projesi, özellikle depreme karşı dayanıksız yapı-
lar için bir çözüm sunarak, Üsküdar'da daha gü-
venli bir yaşam alanı oluşturmayı amaçlıyor.
Platformun, mahalle bazlı dönüşüm projelerine
hız kazandırarak, bölgedeki yaşam kalitesini ar-
tırması bekleniyor.

Belediye ve 
vatandaş el ele verecek

Riskli yapı stoğunun dönüşümünde Üsküdar
Belediyesi’ni birincil aktör ve etkin rol alma nok-

tasına taşıyacak olan “Üsküdar Yenileniyor” ile va-
tandaşlar dönüşüm taleplerini direkt olarak Üsküdar

Belediyesi’ne iletebilecek. Başvuru değerlendirmeleri-
nin ardından hazırlanacak ön proje ve fizibilite çalışma-

ları sonrasında hak sahipleri
ile uzlaşmaya yönelik görüş-

meler sağlanarak dönüşüm sü-
reci başlatılacak. Böylece
dönüşüm sürecinin başlamasın-
dan anahtar teslimine kadar her
aşamasında vatandaş Üsküdar
Belediyesi güvencesi ile hareket
edebilecek. Üsküdar'ı daha gü-
venli bir yaşam alanı haline ge-
tirmeyi amaçlayan “Üsküdar
Yenileniyor”, yerinde dönüşüm
prensibini benimserken, katı-
lımcı ve şeffaf yapısı ile

kentsel dönüşümde güçlü

bir belediye-vatandaş işbirliğini tesis edecek.
“Yenileme”, “Güçlendirme” ve “Müteahhit (İs-
tekli)” olmak üzere üç adet başvuru türünün bulun-
duğu platformda başvurulardan ücret alınmıyor.
Vatandaşların yanı sıra kentsel dönüşümde etkin rol
almak isteyen müteahhitler de platform üzerinden baş-

vuru oluşturabiliyor. Müteahhit
(İstekli) başvuru türü ile toplana-
cak başvurularla rekabetçi fiyatlan-
dırmanın sağlanarak Üsküdar
Belediyesi kontrolörlüğünde yapım iş-
lerine talip müteahhitlerin vatandaş-
larla buluşturulması sağlanıyor. Riskli
yapı stoğunun depreme dayanıklı hale
getirilmesi sürecini çok daha etkin
hale getirecek olan “Üsküdar Yeni-
leniyor” ile Üsküdar Belediyesi’nin
dönüşümde öncü olacağı süreçte
güvenli, hızlı ve uygun maliyetli
bir dönüşüm sürecinin yürü-
tülmesi hedefleniyor.
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ORMAN YANGINLARINA 
karSı uyarılar

“ 17 Ağustos günü meydana gelen
orman yangınlarının çıkış sebeplerine
ve başlangıç şartlarına bakıldığında

gönüllü itfaiyecilik sistemi mevcut olsaydı
büyümeden söndürülebileceğini rahatlıkla
söyleyebiliriz.” İSG Uzmanı Bölümü Öğre-
tim Görevlisi Abdurrahman İnce, “Orman
yangınlarıyla mücadelede dron ve teknolojik
uyarı sistemlerinin kullanımı çok önemli.” dedi.
Üsküdar Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi İş
Sağlığı ve Güvenliği Bölüm Başkanı Dr. Öğr.
Üyesi Rüştü Uçan ile Üsküdar Üniversitesi Sağ-
lık Bilimleri Fakültesi İş Sağlığı ve Güvenliği Bö-
lümü Öğretim Görevlisi Abdurrahman İnce, ülke
genelinde birçok ilde yaşanan orman yangınla-
rını değerlendirdi.

bir günde 72 noktada yangın çıktı

“Orman yangınları sadece ülkemizde değil dün-
yanın her tarafında yaşanıyor. Bazı ülkelerde yo-
ğunluk daha da fazla.” diyen Dr. Öğr. Üyesi
Rüştü Uçan, 17 Ağustos 2024 günü ülkemizde
72 ayrı noktada çıkan 45’i kısa sürede kontrol al-
tına alınan 27’si uzun süre savaşılan orman yan-
gınları meydana geldiğini, bunlardan bazılarının
anız yakma, piknik ateşi, dikkatsiz sigara içimi ile
taksirle meydana geldiğinin tespit edildiğini ve
kasıtlı yangın bilgisinin ise olmadığını dile getirdi.

Kuvvetli rüzgâr yangınları etkiledi

Dr. Öğr. Üyesi Rüştü Uçan, “Orman yangınları-
nın büyümesine, kontrol altına alınamamasına
ve söndürülememesine etki eden faktörlerin ba-
şında kuvvetli rüzgâr gelmektedir. İkinci önemli
faktör havadaki bağıl nemin düşük olmasıdır.
Üçüncü önemli faktör de hava sıcaklığının yük-
sek olmasıdır.” diye konuştu.

Yangınlar kontrol altına alınabilir

Olay günü (17 Ağustos) tüm bu faktörlerin bir
araya geldiğini ifade eden Dr. Öğr. Üyesi Rüştü
Uçan, “Hava sıcaklığı yüksektir. Kuvvetli rüzgâr
mevcuttur. Bu orman yangını çıkan bölgelerin
çoğunda o gün aşırı kuru hava ölçülmüştür.
Yüzde 50 bağıl neme sahip hava bile kuru hava
kabul edilirken, Karşıyaka’da yüzde 18, Serik’te
yüzde 12 gibi ve hatta bazı bölgelerde zaman
zaman yüzde 6’lara kadar düşen aşırı kuru hava
yaşanmıştır. Sonrasında rüzgârın azalması ve
nemin yükselmesi bu orman yangınlarının kont-
rol altına alınabilmesinde fayda sağlamıştır.” şek-
linde konuştu. Yangınların başlangıcının çok hızlı

olduğunu ve ancak başlangıçta müdahale
edildiğinde büyümeden söndürülebileceğini
dile getiren Dr. Öğr. Üyesi Rüştü Uçan, “17
Ağustos günü meydana gelen orman yangın-
larının çıkış se-
beplerine ve
başlangıç şartla-

rına bakıldığında
gönüllü itfaiyecilik
sistemi mevcut ol-
saydı büyümeden
söndürülebileceğini
rahatlıkla söyleye-
biliriz.” dedi.

açık ateş asla
yakılmamalı

Bu üç faktörün bir
arada olduğu gün-
lerde ormanlara
girişlerin yasaklan-
ması, orman bitişiğinde bile piknik yapmanın, si-
gara içmenin veya herhangi bir açık ateş
yakmanın yasaklanmasının oldukça isabetli bir
karar olduğunu kaydeden Dr. Öğr. Üyesi Rüştü
Uçan, “Anız yakmaya ise hiçbir şart altında mü-
saade edilmemelidir. Orman kanununda taksirle
de olsa orman yangınına sebebiyet vermenin ce-
zası çok ağırdır. Yukarıdaki diğer yasaklar için de
caydırıcı cezalar verilmelidir.” dedi.

Yüzde sekseni insan kaynaklı

2008 yılında Fransızların yaptığı bir araştırmaya
göre orman yangınlarının yüzde 80’inin yerleşim
yerlerinden veya en fazla 100 metre uzağından,
insan kaynaklı olarak meydana geldiği sonucuna
ulaşıldığını anlatan Dr. Öğr. Üyesi Rüştü Uçan,
ülkemizdeki toplam 35 bin 71 köyün 20 bin
87’sinin orman köyü olduğunu ve her ne kadar
Büyükşehirlerdeki köyler mahalle statüsüne dü-
şürülüp Köy Kanunu kapsamından çıkarılmış
olsa da nitelik olarak yine ilçe merkezlerinden
uzak ve nüfusu az yerleşim yerleri olduğundan
yangın güvenliği açısından değişen bir şey olma-
dığını kaydetti.

Yanıcı maddeleri kaldırın

Orman yangınlarıyla savaşta yangının rüzgâr is-
tikametindeki yönü/yolu üzerindeki yanıcıların
kaldırılmasının çok önemli olduğunu da söyleyen
Dr. Öğr. Üyesi Rüştü Uçan, “Çoğunlukla buldo-
zer ve benzeri araçlarla, ağaçlar ve bitki örtüleri

kaldırılarak yangının bu hatta kalması sağlanır ve
ilerlemesi önlenir, ancak eğimi fazla olan sarp va-
dilerde yangın esnasında uygulanamaz. Zaten
emniyet şeritleri de bu maksatla önceden açıl-

maktadır. Yangın esna-
sında karşı ateş yöntemi de
bu maksatla uygulanır
ancak kuvvetli rüzgârın ol-
duğu şartlarda kullanıla-
maz. Böylece yanmakta
olan kısım yanar biter ama
o hattan itibaren yanıcı kal-
madığından sirayet oluşa-
maz.” dedi.

Çakıl ve mıcır kullanın

Yangın esnasında emniyet
şeridi oluşturulması yönte-
minin orman içi köylerde,
ormana bitişik köylerde ve
ormana bitişik yerleşim

yerlerinde uygulanmasının çok faydalı olacağını
da kaydeden Dr. Öğr. Üyesi Rüştü Uçan, şöyle
devam etti: “Bu amaçla orman köylerini tama-
men çevreleyen genişliği 20 ila 100 metre (Bu
mesafe orman yangınlarında sirayete
sebep olan tüm faktörler incelenerek bi-
limsel olarak çıkarılmalıdır. Bu faktörler
yanmakta olan kozalakların maksimum
fırlama uzaklığı, rüzgarla birlikte yan-
makta olan dalların yaprakların uçuş
mesafesi, konveksiyonla kızgın havanın
ulaşma mesafesi, radyasyonla ısı ışınla-
rının etkileme mesafesi, yanarak kaç-
makta olan orman hayvanlarının
yangını taşıması ve diğer tüm faktörler)
olan çakıl mıcır gibi yanıcı olmayan ve
ot bitmeyen malzeme ile oluşturulmalı-
dır. Bu emniyet şeritleri orman içinde
bulunan fabrika, çiftlik gibi yerlerde de
yapılmalıdır. Böylece orman yangınları-
nın yerleşim yerlerine sirayeti önlenebile-
cektir.”

Kuru otları temizleyin

Orman teşkilatının orman sınırlarına di-
kilen yangına dayanıklı ağaç projesinin
(YARDOP) de çok kıymetli olduğuna
işaret eden Dr. Öğr. Üyesi Rüştü Uçan,
“Yaz mevsimi başında orman sınırları-
nın ve bu sınırlardaki yol kenarlarının
başta kuru olanları olmak üzere otlar-

dan temizlenmesi gerekmektedir. Bu temizlik de
ormanları yanmaktan koruyacaktır.” diye ko-
nuştu.

Tahliye talimatlarına uyulmalı 

Üsküdar Üniversitesi Sağlık Bilimleri Fakültesi İş
Sağlığı ve Güvenliği Bölümü Öğretim Görevlisi
Abdurrahman İnce ise konuya ilişkin yaptığı de-
ğerlendirmede, orman teşkilatının çok köklü ve
çok güçlü olduğuna vurgu yaparak, “Orman
yangınlarında kamu görevlilerinin anons ettiği;
insanların ve diğer canlıların tahliyesi talimatla-
rına uyulmalıdır.” dedi.

Yaz mevsimi başında tatbikat şart 

Orman köylerini tamamen çevreleyecek genişliği
7-20 metre arasında değişen yangın önleme
alanları oluşturulması gerektiğini belirten Öğre-
tim Görevlisi Abdurrahman İnce, bu alanların
tamamen çakıl, taş veya toprakla kaplanması ge-
rektiğini ifade etti. Öğretim Görevlisi Abdurrah-
man İnce, bu tür alanların orman içinde bulunan
fabrika ve çiftlik gibi yerlerde de yapılmasının
yangınların hızla meskun alanlara yayılmasını
önleyeceğini dile getirerek, orman çevresindeki

otların temizlenmesinin yangının hızla yayılma-
sını engelleyeceğini de kaydetti. Haziran ayında
Orman Bölge Müdürlüğü, belediye itfaiyesi,
AFAD ve köydeki gönüllülerin en az iki günlük
bir tatbikat yapmalarının önemine dikkat çeken
Öğretim Görevlisi Abdurrahman İnce, bu tatbi-
katların, yangınla mücadele edecek ekiplerin böl-
geyi ve birbirlerini tanıyarak hazırlıklı olmalarını
sağlayacağını belirtti.

Gönüllü itfaiyecilik sistemi önerisi

Abdurrahman İnce, orman yangınlarıyla müca-
delede gönüllü itfaiyecilik sisteminin teşvik edil-
mesi gerektiğini belirtti. Gönüllü itfaiyecilik
sisteminin devreye sokulması halinde, yangınla-
rın büyümeden kontrol altına alınabileceğini
ifade eden İnce, ayrıca, yangın söndürme uçak ve
helikopterlerinin sayısının artırılması ve bu
alanda eğitimli elemanların yetiştirilmesi gerekti-
ğini söyledi. Orman yangınlarıyla mücadelede
dron ve teknolojik uyarı sistemlerinin kullanımı-
nın önemine değinen Öğretim Görevlisi Abdur-
rahman İnce, bu teknolojilerin, yangın başladığı
anda hızlı müdahale imkânı sağlayarak yangın-
ların büyümesini önleyebileceğini dile getirdi.

Orman yangınlarının büyümesine, kontrol altına alınamamasına ve söndürülememesine etki eden 
faktörlerin başında kuvvetli rüzgârın geldiğini dile getiren Dr. Rüştü Uçan, “İkinci önemli faktör havadaki
bağıl nemin düşük olmasıdır. Üçüncü önemli faktör de hava sıcaklığının yüksek olmasıdır” dedi

Mevzuat ve eğitimde
yenilikçi adımlar
Orman yangınlarıyla ilgili mev-
zuatın günümüz ihtiyaçlarına
göre yeniden düzenlenmesi ge-
rektiğini belirten İnce, yangın
riskli bölgelerde çalı-
şan elemanların uzun
süre görevde kalmala-
rının sağlanması ge-
rektiğini vurguladı.
İnce, ayrıca, orman
yangınlarıyla ilgili ola-
rak simülasyon tekno-
lojisi kullanılarak

eğitimlerin artırılması ve yangın
yönelişleri konusunda genç ele-
manların uzmanlaştırılması ge-
rektiğini belirtti. Öğretim

Görevlisi Abdurrah-
man İnce, orman 
yangınlarıyla müca-
delede başarı sağlan-
ması için yeniliklerin
sürekli olarak takip
edilmesi ve uygulan-
ması gerektiğini 
sözlerine ekledi. 

engin
belli

haber
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B alkan ülkesi Sırbistan, birkaç haf-
tadır ülke genelinde düzenlenen
protestoların toplumsal ve siyasal

gerilimini yaşıyor. Sırbistan Devlet Başkanı
Alexander Vucic’i protesto eden on bin-
lerce kişi başkent Belgrad’da iktidarı pro-
testo etti. Yıllar sonra Belgrad şehir
merkezinde düzenlenen en büyük protesto
gösterisinden biri gerçekleşirken; kalaba-
lıklar lityum madenciliğinin ülkede resmen
yasaklanması talep ederek başkentin iki
ana tren istasyonunu kapattılar.

Hükümet yetkilileri ve basın, büyük bir
medya kampanyası başlatarak gösterileri;
2013 yılında Ukrayna'nın başkenti Ki-
ev'deki Maydan ayaklanmasına benzeterek;
ülkenin o dönemki Rus yanlısı Devlet Baş-
kanı Viktor Yanukoviç'in devrilmesine yol
açan darbe mitinglerine benzetti.

Nitekim Vuciç’de, “Rus istihbarat serv-
islerinin kendisine, O’nu iktidardan uzak-
laştırmak isteyen Batılı güçler tarafından
Sırbistan'da “kitlesel bir ayaklanma ve
darbe" hazırlandığı yönünde bilgi verildi-
ğini” söyledi. Hükümet madenin ekonomik
kalkınma için bir fırsat olduğunu savunur-
ken, eleştirenler ise madenin Jadar vadisi-
nin yanı sıra önemli yer altı su rezervleri ve
tarım arazilerine onarılması imkansız bir
kirlilik getireceğini söylüyor. 

Vadideki yerliler, çokuluslu Rio Tinto
madencilik şirketi tarafından işletilecek
olan madene şiddetle karşı çıkıyor. Şu ana
kadar Sırbistan genelinde 32 şehirde bin-
lerce kişinin katıldığı protestolar düzen-
lendi. Hem hükümet hem de şirket üretim
sürecinde en yüksek çevre standartlarını
taahhüt etti, ancak muhalifler ikna olmadı.
Aktivistler projenin batı Sırbistan'daki suya
ve toprağa zarar vereceğinden endişe eder-
ken, bazı Sırplar güçlü çokuluslu madenci-
lik devinin kendilerini ezdiğini düşünüyor.
Ayrıca ülke için finansal faydaların küçük
olacağını iddia ediyorlar

Gelim birlikte protestoların arka
planının nasıl geliştiğine bakalım…

Sırbistan ile AB, çevresel kaygılara rağ-
men büyük protestolara yol açan  lityum

madencilik projesinin devam etmesini sağ-
layacak bir mutabakat zaptı imzaladı. An-
laşmanın temel nedeni, çokuluslu bir şirket
olan Rio Tinto'nun ülkenin batısındaki
Jadar Vadisi'nde yapmayı planladığı lityum
maden projesi. Ancak bu projeye bölge
halkı ve çevre aktivistler karşı
çıkıyor.Vuciç ise oluşacak çevre tahribatı-
nın önüne geç-
mek için maden
projesinin her
aşamasında ulu-
sal ve uluslar
arası çevrecile-
rin dahil olacağı
bir komisyon
kurulacağını
söyledi.

1990'lardaki
Balkan savaşla-
rından sonra,
İngiliz Avustral-
yalı madencilik
şirketi Rio Tinto
burada keşif ku-
yuları açmaya
başladı ve Jadar Vadisi'nin Avrupa'nın en
büyük lityum yataklarından biri olduğunu
doğruladı. O kadar büyük ki, şu anda Av-
rupa'nın lityum ihtiyacının %90'ını karşıla-
dığı tahmin ediliyor. Araç emisyonlarını
azaltmak için elektrikli araçlara geçiş
yapan Avrupa kıtası için çok büyük anlam-
lar ifade ediyor. 

Bu arada Sırbistan, hem Rusya ve Çin
ile çok yakın bağlarını sürdürürken hem de
resmen AB’ne tam üye olmaya çalışıyor.
Yeşil enerjiye geçiş için gerekli lityum ve
diğer temel hammaddelerin üretimiyle Sır-
bistan hem Avrupa Birliği’ne yakınlaşacak
hem de Avrupa'nın Çin'e bağımlı olduğu lit-
yum pil ve elektrikli araba ithalatını azalt-
mayı hedefliyor.İşte tam olarak burada
Sırbistan ile AB arasında bir madencilik
muhtırası imzalandı. Üstelik 

Anlaşmanın gerçeklemesinde Almanya
etkin rol oynadı. Çünkü, an itibariyle Avru-
pa’da en büyük linyit üretimi yapan ülke
Almanya’dır. Hem elektrikli araçlar da

hem de elektrikli ev-mutfak araçlarında
dünyada söz sahibi olan Alman markalar,
linyit ihtiyacını coğrafi açıdan yakın bir ül-
keden karşılaması hayati bir öneme sahip
olacak. Aynı zamanda rakibi Çin’in Avrupa
ve Ortadoğu pazarını ele geçirmesinin
önüne geçecektir. 

En önemlisi Almanya’da linyit ve elek-
trikli araba üretim tesisleri bulunan Ameri-

kalı iş adamı Elon Musk ve şirketi Tesla,
üretim üssü olarak Almanya’yı merkez
ülke seçmişti. Almanya’daki linyit şirket-
leri esas olarak Elon Musk’ın himayesinde,
dolayısıyla Amerikan Tesla şirketi Alman
şirketler aracılığıyla lityum madeninin iş-
letme hakkı Sırbistan’dan almıştı. İşte gös-
tericiler tam olarak burada Sırp
madenlerinin Almanya ve dolayısıyla
Tesla’nın patronu Amerikalı Elon Musk’a
verilmesine karşı çıkıyorlar. Elbette göste-
ricileri provoke edenlerin derdi çevre koşul-
ları ve Jadar vadisinde verimli tarım
arazilerini korumak değil; otomotiv sektö-
ründe önemli bir pazar gücünü elinde tutan
Fransız şirketlerinin ve Fransız devlet poli-
tikasının amacına bilerek/bilmeyerek Sırp
toplumunu Vucic hükümetine karşı kışkırt-
mak istemesinden kaynaklanıyor.

Sırbistan madenleri sadece Fransız oto-
motiv devlerini değil; aynı zamanda Çin
otomobil üreticilerini de yakında ilgilendi-
ren bir konudur. Çünkü AB ülkeleri, Çin it-

halatına olan bağımlılığını azaltmak için
elektrikli araç akülerinde kullanılmak
üzere yeni lityum kaynakları arıyordu. Sır-
bistan maden projesinin Avrupa bloğu için
ne kadar önemli olduğunun bir göstergesi
olarak, imza törenine Almanya en üst
düzey profilden katılım sağlayarak Alman
Başbakanı Olaf Scholz ve Sırbistan Cum-
hurbaşkanı Aleksandar Vucic nezaret etti.

İmza töreninin ardından basın mensup-
larına açıklama yapan Vucic, Jadar Vadisi
sakinlerinin yaşamları ve çevre için "kişisel
olarak mücadele edeceğini" söyledi. “Ülke-
miz için muazzam bir ilerlemeye inanıyo-
ruz, bu bize 6 milyar Euro doğrudan
yabancı yatırım getirecek. Ülkemize bu-
güne kadar yaptığımız en büyük yatırım-
lar,” dedi.

Rio Tinto, Jadar Vadisi bölgesinde ku-
rulması planlanan lityum madeninin Avru-
pa'nın en büyükleri arasında yer alacağını
ve şirketin dünyanın en büyük 10 lityum
üreticisinden biri olacağını iddia
ediliyor.Sırbistan projesi İngiltere, Avus-
tralya, ABD ve AB'den güçlü bir desteğe
sahip. AB ülkeleri kullandığı lityumun ne-
redeyse tamamını ithal ediyor ancak lityum
talebinin 2030'a kadar 18 kat, 2050'ye
kadar ise 60 kat artacağı tahmin ediliyor.
Esas olarak lityum kullanan pillerle çalışan
elektrikli araçlara geçişin bir sonucu ola-
rak, pil mineralleri ve malzemelerinin tüm
tedarik zincirini güvence altına alınması
elektrikli otomotiv endüstrisi için hayati bir
önem veriliyor. Bu yüzden linyit madenleri,
başta Loznica ve batı Sırbistan'daki Jadar
bölgesi olmak üzere tüm ülkenin hem siyasi
hem de ekonomik açıdan kaderini etkileye-
cek önemli bir fırsat olarak değerlendirili-
yor.Brüksel, Sırbistan ile kritik
hammaddelerin tedariki konusunda bir iş-
birliği anlaşması imzaladı. Bu hamle, gele-
neksel olarak Rusya'nın müttefiki olan
Balkan ülkesinin AB'ye doğru bir yöneliş
olarak da görülüyor. Gösteriler, Vucic hü-
kümetinin, başkent Belgrad'ın yaklaşık 100
kilometre batısındaki Loznica yakınla-
rında, İngiliz-Avustralyalı madencilik şir-
keti Rio Tinto tarafından desteklenen
tartışmalı madencilik projesine onay ver-
mesinden birkaç gün sonra geldi.Rio Tin-
to'nun 'potansiyel olarak dünyanın en büyük
yeşil alan lityum projelerinden biri' olarak
tanımladığı Jadar Vadisi madencilik pro-
jesi, korkulan çevresel etkileri nedeniyle

benzer protestolar sonucunda 2022'nin
başlarında bir kez daha durdurulmuştu.

Sırbistan Anayasa Mahkemesi geçtiği-
miz günlerde hükümetin 2022 tarihli izni
iptal etme kararını bozdu ve birkaç gün
sonra hükümet hızla yeni bir düzenleme
yaparak Rio Tinto projesini "hayata dön-
dürdü". Vucic hükümet yetkilileri "protesto-
ların amacının ekoloji ve sağlık olmadığı"
yönünde açıklamalar yaptı. Mesela açıkla
bir şekilde Başbakan Milos Vuceviç yaptığı
açıklamada, Sırbistan'da Jadar projesine
karşı olduğu iddia edilen bu günlerde dü-
zenlenen her mitingin aslında Aleksandar
Vucic'i devirmeye hizmet eden siyasi bir
miting olduğunu söyledi.Dolayısıyla bu an-
laşma ülkenin Rusya ile yakın bağları ko-
nusunda endişeleri  bulunan küresel
sistemin; Sırp hükümetinin AB'ye doğru bir
dönüşünün parçası olarak görülüyor. Sır-
bistan aynı zamanda lityum sayesinde
AB'nin tek pazarıyla entegrasyonunu artırı-
yor ve AB ile ekonomik, sosyal ve çevresel
yakınlaşmasını daha da geliştiriyor.

Sırbistan’ın Almanya özelinde AB ile
imzaladığı lityum mutabakatı Tesla Mo-
tors'un sahibi Elon Musk’da mutlu etti.
Hatta çok daha erkenden Sırbistan ile ya-
kında ilgilendiğini açıklamalarıyla göster-
mişti. Musk attığı bir tweette Sırp bir
ailenin çocuğu olarak Hırvatistan'da doğ-
duğunu söyleyerek Twitter'da ufak bir tar-
tışmaya yol açmış. Hatta son 2024-Paris
Olimpiyatlarında tenis dalında şampiyon
olan Sırp sporcuyu Twiteer’da tebrik ede-
rek Sırp kamuoyuna sempatik bir algı ya-
ratmaya çalışmıştı ancak anlaşılan bu algı
çalışması Sırp kamuoyunda pek yeterli ol-
mamış gözüküyor.

Sonuç olarak Sırbistan gösterilerinin ar-
kasında otomotiv ve elektronik cihazlarının
temel bileşini olan lityum madenleri üze-
rinden paylaşım savaşı yaşanıyor. Bir ta-
rafta Fransa, diğer tarafta Çin öbür
tarafta Almanya, ABD ve AB ülkeleri var.
Sırbistan, yaşananları ekonomik bir fırsata
çevirmek istiyor. Ancak Sırp halkı çevrenin
tahrip edileceği konusunda gayet ciddi gö-
züküyor; bu eleştiriyi çevre hassasiyeti üze-
rinden göstermiş olsa da asıl mesele
Amerikanın karşıtlığından dolayısıyla da
Tesla’ya karşı olmaktan kaynaklanmakta-
dır. Olaylar kontrol altında tutulmazsa ül-
kenin geleceği açısından her şeye gebe
gözüküyor.

Sırbistan darbe gösterileri 
ve perde arkası! damgaweb@gmail.com

hÜSaMettİn aSLan*
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PUTIN BARIS 
ICIN DEVREDE!

Rusya Devlet
Başkanı Putin,
“Azerbaycan ile 
Ermenistan arasında
barış anlaşmasının
imzalanması 
için bir şeyler 
yapabilirsek, 
süreci iki ülke
arasında sınırların
belirlenmesine ve
lojistik hatların
açılmasına 
götürebilirsek 
çok mutlu 
olacağız” dedi

R usya Devlet Başkanı Vladimir
Putin, resmi temaslarda bulun-
mak için geldiği Azerbaycan'da

Cumhurbaşkanı İlham Aliyev'le görüştü.
Aliyev, Putin'i resmi törenle karşıladı. Tö-
rende, iki ülkenin milli marşları okundu.
Törenin ardından Putin ve Aliyev, ikili gö-
rüşme gerçekleştirdi. Görüşmede konu-
şan Aliyev, Azerbaycan'la Rusya
arasındaki etkileşimin seviyesinden çok
memnun olduklarını söyledi. Aliyev,
2022'de imzaladıkları müttefiklik bildirge-
sinin başarıyla uygulandığını, hem siyasi
hem de ekonomik alanda çok olumlu so-
nuçlar elde ettiklerini belirtti. Rusya ile
hem enerji hem de ulaştırma alanında iş-
birliği yaptıklarını aktaran Aliyev, insani
ilişkilere de özel önem verdiklerini kay-
detti. Aliyev, Putin'in ziyaretinin Azerbay-
can ile Rusya ilişkileri açısından faydalı

olacağını ifade etti. Putin de iki ülke ara-
sındaki ilişkilerin 2022'de imzalanan müt-
tefiklik bildirgesi temelinde başarıyla
geliştiğini söyledi. Aliyev'in nisanda Mos-
kova'ya gerçekleştirdiği ziyaretin ikili iliş-
kilerin gelişmesine ivme kazandırdığını
dile getiren Putin, ekonomik ve ticari iliş-
kilerin başarıyla geliştiğini vurguladı.
Putin, ülkesinin başta Ukrayna olmakla
birtakım krizlerle karşı karşıya bulundu-
ğunu hatırlatarak, "Fakat, Rusya'nın
Güney Kafkasya'daki tarihsel varlığı, son
yıllarda burada yaşananlara katılmamızı
zorunlu kılıyor. Tabii ki bunu tarafların is-
tediği ölçüde yapıyoruz." dedi.

Çözüm elde edilmesi şart

Azerbaycan ile Ermenistan arasındaki
barış sürecine de değinen Putin, şunları
kaydetti: “Azerbaycan ile Ermenistan ara-

sında barış anlaşmasının imzalanması
için bir şeyler yapabilirsek, süreci iki ülke
arasında sınırların belirlenmesine ve lojis-
tik hatların açılmasına götürebilirsek bun-
dan çok mutlu olacağız. Azerbaycan
ziyaretim sonrasında Ermenistan Başba-
kanı Nikol Paşinyan'la iletişim kurarak zi-
yaretimin sonuçları hakkında
bilgilendireceğim. Azerbaycan'ın bu süre-
cin tamamlanmasına ve çözüm elde edil-
mesine odaklandığını çok iyi biliyorum.”
Putin, Rusya ile Azerbaycan arasındaki
yıllık ticaret hacminin 4 milyar dolardan
fazla olduğunu söyleyerek bu rakamın iyi
olduğunu fakat iki ülkenin olanaklarının
potansiyeline uygun olmadığını ifade etti.
Azerbaycan'da 300 okulda Rusça eğitim
verildiğini hatırlatan Putin, bu ülkede Rus
diline verilen önemden memnuniyet duy-
duklarını sözlerine ekledi.

Macron’a tehdit!
Fransa'da aşırı solcu LFI Partisi, sol ittifakın en fazla sandalye elde ettiği seçim
sonuçlarına uyarak ortak adaylarını başbakan atamaması halinde Cumhurbaşkanı
Emmanuel Macron’un azledilmesi için tüm anayasal yollara başvuracaklarını bildirdi

La Tribune gazetesinde yayımla-
nan ve Boyun Eğmeyen Fransa
(LFI) lideri Jean-Luc Melenchon,

parti koordinatörü Manuel Bompard ve LFI
Grup Başkanvekili Mathilde Panot tarafın-
dan imzalanan metinde Macron, 9 Hazi-
ran'daki Avrupa Parlamentosu (AP)
seçimlerinin üzerine bir kez daha mağlup çık-

tığı erken genel seçim-
lerin "siyasi

sonuçlarını dik-
kate almamakla"
suçlandı.Açıkla-
mada LFI'li si-
yasiler, erken
genel seçim-
lerde en fazla
sandalyeyi kaza-

nan solcu Yeni
Halk Cephesinin

(NFP) başbakanlık
için belirlediği ortak

adayı göz ardı et-
tiği gerekçe-

siyle
"de-

mokrasiye karşı darbe" yaptığı ithamında bu-
lundukları Macron'un azledilmesi amacıyla
tüm anayasal yollara başvuracaklarını be-
lirtti. LFI, cumhurbaşkanının azline ilişkin
Anayasa’nın 68’inci maddesini işaret etti.
NFP ittifakının ikinci büyük partisi Sosyalist
Partiden (PS) ise LFI'nin bu hamlesine des-
tek çıkmadı. PS Sekreteri Olivier Faure, X he-
sabından yaptığı paylaşımda, bu "tehdidin"
NFP bünyesindeki tüm partileri kapsamadı-
ğını ve cumhurbaşkanının azli talebinin "uy-
gulanabilir" olmadığını dile getirdi. Faure,
Macron'un cumhuriyetçi geleneklere aykırı
şekilde bir başbakan atamasına verilecek ya-
nıtın azil değil gensoru önergesi olduğunu
kaydetti.

Macron zorda

23 Ağustos'ta siyasi parti liderleri ve parla-
mento grup başkanları ile bir dizi görüşme
yapacağı bildirilen Macron'un, bu temasları-
nın ardından başbakan ataması bekleniyor.
Seçimlerde Ulusal Mecliste en fazla sandalye
sayısına ulaşan 4 partinin oluşturduğu solcu
NFP, ortak adayları Lucie Castets'in başba-
kan olarak atanmasını istiyor. Fransa'da
Macron'un kararıyla gidilen erken genel se-
çimlerde NFP 178 milletvekili çıkarırken
Macron'un ittifakı 163, aşırı sağcı Ulusal Bir-
lik (RN) ittifakı ise 143 milletvekiliyle Meclise
girmiş ve hiçbir parti ya da ittifak, 577 san-
dalyeli Mecliste hükümetin kurulması için
gerekli salt çoğunluk olan 289'u elde 
edememişti.AA

Pakistan’ı sel vurdu!
Pakistan Meteoroloji Dairesi yetkili-
lerinden Zaheer Ahmed Babar, ülke-
nin çeşitli bölgelerinde etkisini

gösteren muson yağmurlarının hafta boyunca
devam etmesini beklediklerini belirtti. Eyaletteki
şiddetli yağışlar nedeniyle son 24 saatte 24 kişinin
öldüğünü aktaran Pencap Bölgesi
Afet Yönetimi kurumu yetkilile-
rinden İrfan Ali, temmuzdan bu
yana aşırı yağışlar sonucu haya-
tını kaybedenlerin sayısının 209'a
yükseldiğini kaydetti. Ulusal Afet
Yönetimi kurumundan yetkililer,
yağışlar nedeniyle bazı bölgelerde
sel ve toprak kayması meydana

geldiğini, 2 bin 200'ü aşkın konutun da zarar gör-
düğünü bildirdi. Yetkililer ayrıca, en çok can kaybı-
nın, Pencap, Hayber Pahtunhva ve Sind
eyaletlerinde yaşandığını açıkladı. Heyelan ve ani
su baskınları nedeniyle bazı yol ve köprülerin
zarar gördüğünü, bunun da trafiği aksattığını ak-

taran yetkililer, durumun
normale dönmesi için
çabalarının devam etti-
ğini belirtti. Pakistan hü-
kümetinden yapılan
açıklamada da turistlere,
yağışlardan etkilenen
bölgeleri ziyaret etme-
meleri tavsiye edildi.
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Başarılı oyuncu Gülcan Ars-
lan, Bodrum tatilinde kameralara
yakalandı. Yaz aylarının tadını çı-
karan Arslan, estetik bir atlayışla
Bodrum’un serin sularına dalış
yaptı. Bu anlar, magazin muhabir-
leri tarafından anbean görüntü-
lendi. Arslan’ın enerjik ve neşeli
halleri dikkat çekerken, plajdaki
diğer tatilciler de ünlü oyuncuya hay-
ranlıkla baktı. Tatilin keyfini çıkaran
Gülcan Arslan, Bodrum sahillerinde
güzelliği ve zarafetiyle göz kamaştır-
maya devam ediyor.

Tatile DOYMADI
Ünlü oyuncu Hande Erçel, bir süredir sevgilisi
Hakan Sabancı ile tatilin keyfini çıkarıyor
'rüZgara Bırak' filmiyle yakında izleyici karşısına çık-
maya hazırlanan Erçel, geçtiğimiz haftalarda Miko-
nos'ta tatil yapmış, ardından Türkiye'ye dönmüştü.

Ancak ünlü çift, tatillerine kısa bir
ara verip birkaç gün sonra soluğu
Atina'da aldı. Hande Erçel, Ati-
na’da geçirdiği keyifli anları sos-
yal medya hesabından
takipçileriyle paylaşarak hayran-
larını sevindirdi. "Görev dışı" no-
tuyla paylaştığı birbirinden iddialı
pozlar, kısa sürede binlerce be-
ğeni ve yorum aldı. 30 yaşındaki
güzel oyuncu, tatilin tadını çıka-
rırken adeta enerji dolu anlarını
hayranlarına yansıttı. Uzun
süredir Hakan Sabancı

ile aşk yaşayan Hande Erçel, ilişkileri hak-
kında "Her şey çok yolunda, çok güzel gidi-
yor" diyerek mutluluğunu dile getirdi.

iyi ki doğdun
Selami
ağabey!

Türk müziğinin efsane ismi
Selami Şahin, 77. yaşını ailesinin

düzenlediği sürpriz bir kutlamayla
karşıladı. Ünlü sanatçı, bu 

özel anı, sevdikleriyle birlikte
Cove Aya Yorgi’de kutladı. Doğum

gününde mutluluğu yüzünden
okunan Şahin, bu özel anı 
sevdikleriyle paylaşmanın

gururunu yaşadı

Ünlü oyuncu İrem Helvacıoğlu, bir süre önce ayrıldığı
sevgilisi Ural Kaspar ile yeniden barıştı. Evlilik 
hazırlıkları yaparken beklenmedik bir şekilde ayrılan 
çift, aşklarına bir şans daha verme kararı aldı
İrem Helvacıoğlu, sosyal
medya hesabında sevgilisiyle
yatakta sarmaş dolaş verdiği
pozu takipçileriyle paylaştı.
Paylaşıma "Ben aşırı seviyo-
rum" notunu düştü. Bu sa-
mimi kare, çiftin yeniden bir

araya geldiklerinin ve ilişkile-
rine yeniden odaklandıklarının
bir göstergesi olarak dikkat
çekti. Helvacıoğlu ve Kaspar’ın
yeniden bir araya gelmeleri,
hayranları tarafından büyük
bir memnuniyetle karşılandı.

Zeynep Demirel
çocuk
belİyor
Zeynep Sever Demirel, karnının
çıktığı kareyi “Fırında bir şeyler
pişiyor” notuyla paylaşarak,
hamile olduğunu duyurdu
Zeynep Sever Demirel, sosyal medya he-
sabından yaptığı paylaşımla hamile oldu-
ğunu müjdeledi. Güzel isim, karnının
çıktığı bir kareyi "Fırında bir şeyler pişiyor"
notuyla takipçileriyle paylaştı.Bu yaratıcı
gönderisiyle hamile olduğunu duyuran
Demirel, takipçilerinden büyük ilgi ve teb-
rik mesajları aldı.
Yeni bir
dönem
başladı-
ğını du-
yurduğu
bu özel
anı, sos-
yal
med-
yada
hızla ya-
yıldı ve
büyük
bir he-
yecan
yarattı.

Ex’i next
YAPTI!

S anatçı, yeni yaşına dair duygula-
rını şu sözlerle ifade etti: “Bugün
77. yaşıma sevdiklerim ve ai-

lemle girdim. Bu yetmiş yedi yıla sığdır-
dığım onlarca albüm, yüzlerce eser,
sonsuz sevenim için ne kadar mutlu ne
kadar müteşekkir olduğumu tekrar ha-
tırladım. Halkımın sevgisine layık olmuş
bir sanatçı olduğum için ne mutlu bana.
Sizleri çok seviyor, doğum günü tebrik-
leriniz için çok teşekkür ediyorum. İyi ki

varsınız, iyi ki sizlerle varım.’’

Birçok esere imza attı

Selami Şahin, 77 yıllık ömründe Türk mü-
ziğine sayısız eser kazandırmış, her biri
hafızalara kazınmış şarkılarıyla gönül-
lerde taht kurmuş bir sanatçı olarak müzi-
kal yaşantısını sürdürüyor. Selam Şahin,
şarkılarıyla nesilleri bir araya getirirken,
kendine özgü tarzı ve yorumuyla müzik
dünyasında eşsiz bir yer edinmiştir.

Bodrum'da

GÖRÜLDÜ!
Gülcan Arslan, Bodrum’da 
kameralara yansıdı. Başarılı 
oyuncu, estetik bir atlayışla 
kendini Bodrum’un serin 
sularına bıraktı. O anlar 
magazin muhabirleri 
tarafından görüntülendi

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

19:00  Akşam 
Haberleri
19:10  Piyasalar
19:15  Ceyda Düvenci İle...
19:55  Hava Durumu
20:00  Ana Haber
20:50  Piyasalar
20:55  Hava Durumu
21:00  Haber Bülteni
21:15  Ayrıcalıklı Rotalar
21:55  Hava Durumu
22:00  Haber Bülteni
22:15  Sen De Fark Et
22:55  Hava Durumu

02:50 Seksenler
03:55 Gönül Dağı
05:55 Beni Böyle Sev
08:20 Yedi Numara
09:20 Yeditepe İstanbul
10:30 Hayallerinin Peşinde
11:35 Doru Macera Adası
12:50 Turgay Başyayla ile
Lezzetli Tavsiye
13:55 Seksenler
15:40 Gönül Dağı
19:00 Ana Haber
20:00 Yeşil Deniz Milenyum
23:45 Pelin Çift İle Gündem 

02:15  Akıl Çemberi
06:00  A'dan Z'ye
07:00  A'dan Z'ye
08:00  A'dan Z'ye
09:00  Gündem
10:00  Gündem
11:00  Gündem
12:00  Gün Ortası
13:00  Gün Ortası
14:00  Bugün
15:00  Bugün
16:00  Günlük
17:00  Günlük
18:00  Ana Haber

00:00 -
00:50 Yalı Çapkını
03:00 İstanbullu 
Gelin
05:00 Kiralık Aşk
07:00 İki Aile
09:30 Sefirin Kızı
13:00 Aramızda Kalsın
16:00 Kiralık Aşk
19:00 Star Haber
20:00 Öldür Beni Sevgilim
22:30 Öldür Beni Sevgilim

11:00 Hafta Sonu 
Haber
12:00 Hafta Sonu Haber
13:00 Hafta Sonu Haber
14:00 Hafta Sonu Haber
15:00 Hafta Sonu Haber
15:45 Doğa ve Biz
16:00 Hafta Sonu Haber
17:00 Hafta Sonu Haber
18:00 Akşam Haberleri
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Günün Gündemi
23:00 Stüdyoda Futbol

01:45 Top Gunner:
Tehlike Bölgesi
03:15 Gelinim Mutfakta
05:30 Dönence
07:00 Yabancı Damat
09:00 Öyle Bir Geçer Zaman Ki
11:00 Magazin D Yaz
12:00 Kanal D Haber Gün Arası
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Ayazın Sonu Güneş
17:15 Ayazın Sonu Güneş
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Ambulans
22:45 Password

02:20  Ateş Kuşları
05:00  Kaçak
08:00  Kahvaltı
Haberleri
10:00  Sen Anlat 
Karadeniz
13:00  Gün Ortası
14:00  Görevimiz Tatil
16:00  Kardeşlerim
19:00  ATV Ana Haber
20:00  Ölümcül Çarpışma
22:20  Los Angeles'ta 
Gizli Görev
23:50  Tesla

00:00  Kızıl 
Goncalar
03:00  Fatih Ürek 
ile Gelin...
05:15  Yasak Elma
06:00  Fatih Ürek ile Gelin...
08:30  Çalar Saat
10:00  Çağla ile Yeni Bir Gün
12:00  Aşk Mantık İntikam
13:30  En Hamarat Benim
16:15  Fatih Ürek ile Gelin...
19:00  NOW Ana Haber
20:00  Tolgshow Filtresiz
22:00  Tolgshow Filtresi

00:15  MasterChef 
Türkiye
02:30  Gazete
Magazin Yaz
04:30  Doğduğun 
Ev Kaderindir
06:00  Dizi
07:15  8'de Sağlık
08:30  Doğduğun 
Ev Kaderindir
09:45  MasterChef Türkiye
13:45  Gazete Magazin Yaz
16:00  Çarkıfelek
20:00  MasterChef Türkiye

04:00  Haber Bülteni
05:00  Haber Bülteni
06:00  Gün Başlıyor
09:00  Para Gündem
11:45  Spor Bülteni
12:00  Gün Ortası
13:45  Spor Bülteni
14:00  Gün Ortası
15:00  HT 360
15:45  Spor Bülteni
16:00  HT 360
18:00  Ana Haber Bülteni
20:00  Olaylar ve Görüşler
23:00  Mesut Yar ile Gece Hattı

01:45  Ersin Düzen 
ile Saha Dışı
03:30  Taksim Meydanı
05:00  Alfapetek
06:00  Gün Uyanıyor
09:00  Günün Rotası
12:00  Haberde Gün Ortası
14:00  Güne Bakış
16:00  Haberin İçinden
18:00  Osman Kenan 
Çapoğlu ile...
19:45  Alfapetek
20:45  Başak Şengül ile Doğru...
23:45  Cansu Canan Özgen ile...

03:00  Ezgi Sertel 
ile Gelin Evi
06:00  Güzel Günler
08:00  Bu Sabah
10:00  Aile
12:30  Ezgi Sertel ile 
Gelin Evi
15:00  Didem Arslan
Yılmaz'la...
18:45  Show Ana Haber
20:00  Tarzan Rıfkı
21:45  Beş Milyoncuk 
Borç Verir...
23:30  Tarzan Rıfkı
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Basın toplantısında açıkla-
malarda bulunan Çağdaş 
Atan, “Çok güzel bir 
maç oldu. Tekrarını 
izlemek için sabırsız-
lanıyorum. İlk yarı 
oyuncularım bence 
mükemmele yakın 
oynadı.” dedi. İlk 

yarı oyuncula-
rının çok iyi 
pres yaptığını 
belirten Atan, 
“Devreye 

rahat girebilir-
dik, konsantrasyon 
eksikliği taçtan gol 
yedik, sonrasında 
sol tarafımızda 
biraz problem 
yaşadık gibi gözü-
küyor, oradan bir 
de penaltı verdik. 
İkinci yarının 
başında Alanya’nın 

pozisyonu vardı, 
orada şans bizim-
leydi ama yaptı-
ğımız hamlelerle 
sahada güçlenme-
ye çalıştık. 22-23 
günde 6. resmi 

maçımızı 
oynadık. 

Yüz-
de 

yüz hazır olmadığımız bir 
dönemde 6 resmi maç hiç kolay 
değil. 60-80 arası biraz sallan-
dık ama onun dışında 2-1’den 
dönüp 4-2 galip gelmek oyun-
cularıma çok yakıştı.” ifadele-
rini kullandı. “Birçok oyuncum 
tükenene kadar mücadele etti. 
Deniz, Davidson, Opoku, Ba, 
Duarte bu sezon devamlı 90 
dakika oynuyor. Onlara mü-
cadelelerinden ötürü teşekkür 
ediyorum.” diyen Çağdaş Atan, 
şöyle konuştu: “Alanyaspor ve 
Fatih hocama çok başarı diliyo-
rum. Alanya bizim için özel, Fa-
tih ağabey de benim için özel. 
Harika bir takıma karşı oyna-
dık, çok güzel bir futbol akşamı 
oldu. Taktik savaşları şeklinde 
geçti, ikinci yarı baskı yapmayı 
tercih ettiler, topun kontrolünü 
ikinci yarıda elimize alamadık 
ama yaptığımız hamlelerle 
oyun bize dönmeye başladı ve 
maçı kazandık. Şimdi tamamen 
perşembe gününe konsantre 
olup bizim için final niteliğinde 
olan St. Patrick’s karşılaşması-
nın ilk etabını oynayacağız.” 
Başakşehir Teknik Direktörü, 
Figueiredo’nun orta sahadan 
attığı gol hakkında ise “O 
kadar kusursuz gidiyordu ki gol 
olduğunu anladım, ben zaten 
koşmaya başladım. Tam ortaya 
gidiyordu, şiddeti de müthiş-
ti. Ertuğrul’u da bir an önde 

gördüm. Figueiredo topa 
iyi vuran bir oyuncu. 

Harika bir gol attı, 
ona da takıma da 
yakıştı, bu golle 
geri dönüş ateşi-

mizi yakmış oldu. 
Ondan sonra maçı 

kazandıran goller 
geldi. Hem golün güzel 

olması hem fazla gol at-
mamız bugünün pozitif 

olaylarındandı. Takımımı 
kutluyorum.” değerlendirme-

sinde bulundu.

Trendyol Süper Lig’in 2. haftasında 
RAMS Başakşehir ile Corendon 
Alanyaspor arasında oynanan maç, 

Başakşehir Fatih Terim Stadı’nda gerçekleş-
tirildi. RAMS Başakşehir’de teknik direktör 
Çağdaş Atan, UEFA Konferans Ligi 3. ele-
me turunda Gürcistan ekibi Iberia Tiflis ile 
oynadıkları rövanş karşılaşmasına göre ilk 
11’inde 2 değişiklik yaptı. Teknik direktör 
Atan, Kemen ve Pelkas’ın yerine Berkay 
Özcan ve Figueiredo’yu ilk 11’de sahaya 
sürdü. Atan’ın Alanyaspor karşısında ilk 11’i 
Muhammed Şengezer, Duarte, Ba, Opoku, 
Ömer Ali Şahiner, Berkay Özcan, Onur 
Ergün, Figueiredo, Deniz Türüç, Davidson 
ve Piatek’ten oluştu.

Montella ve Mourinho tribünde
Başakşehir ile Alanyaspor arasında oyna-
nan karşılaşmayı A Milli Takım Teknik 
Direktörü Vincenzo Montella ve Fener-
bahçe Teknik Direktörü Jose Mourinho 
da tribünden takip etti. Mourinho, mü-
cadeleyi Fenerbahçe Sportif Direktörü 
Mario Branco ile birlikte tribünden izledi. 
Sarı-lacivertli ekip, ligin 4. haftasında Co-
rendon Alanyaspor’u konuk edecek.

İlk yarı
İlk yarıyı konuk ekip, 2-1 önde tamam-
landı. 13. dakikada gelişen konuk ekibin 
atağında, sağ kanattan Efecan’ın arka 
direğe yaptığı ortada Yusuf Özdemir 
kafayı vurdu, kaleci Muhammed’in son 
anda dokunduğu topu savunma uzaklaş-
tırdı. 17. dakikada Başakşehir öne geçti. 
Sağ kanatta topu kapan Deniz Türüç’ün 
penaltı noktası üzerine yaptığı ortada Pi-
atek kafayı vurdu ve fileleri havalandırdı: 
1-0. 26. dakikada Alanyaspor beraberliği 
yakaladı. Hadergjonaj’ın hızlı kullandığı 
taç atışında sağ taraftan ceza sahasına 
giren Augusto, arka direkte boşta olan 
Cordova’ya yerden pasını attı. Cordova da 
yakın mesafeden meşin yuvarlağı ağlara 
gönderdi: 1-1. 45+1. dakikada konuk ekip 
penaltı kazandı. Başakşehir ceza sahasına 
giren Hadergjonaj’ın şutunda hakem Arda 
Kardeşler, Opoku’nun topa elle müdahale 
ettiği gerekçesiyle penaltı kararı verdi. 
45+2’nci dakikada penaltıyı kullanan Bal-
kovec, topu ve kaleci Muhammed’i ayrı 
köşelere gönderdi: 1-2. Karşılaşmanın ilk 
yarısı, Alanyaspor’un 2-1’lik üstünlüğüyle 
sona erdi.

İkinci yarı
48. dakikada gelişen Alanyaspor atağında, 
sağ kanatta topla buluşan Augusto, Ömer 
Ali Şahiner’i çalımlayarak ceza sahasına 
girdi. Augusto’nun altıpas önünden sert 
şutunda, meşin yuvarlak üstten dışarıya 
çıktı. 53. dakikada Başakşehir beraberliği 
sağladı. Orta sahada topu alan Figueiredo, 
kaleci Ertuğrul’un önde olduğunu görüp 
orta sahadan şutunu çekti ve çok şık bir 
gole imza attı: 2-2. 90. dakikada ev sahi-
bi takım öne geçti. Sol kanattan yapılan 
ortaya altıpas önünde Keny kafayı vurdu, 
kaleci Ertuğrul’un köşeden çeldiği top De-
niz Türüç’ün önünde kaldı. Deniz’in dar 
açıdan sert şutunda, meşin yuvarlak kale-
cinin müdahalesine rağmen ağlara gitti: 
3-2. 90+4. dakikada Başakşehir 4. golünü 
buldu. Hızlı gelişen atakta sağ taraftan 
ceza sahasına giren Pelkas, arka direkteki 
Serdar Gürler’e ortasını yaptı. Serdar da 
kafa vuruşuyla boş kaleye meşin yuvarlağı 
gönderdi: 4-2. Başakşehir, karşılaşma-
yı son dakikalarda bulduğu gollerle 4-2 

kazandı. Ligin ilk haftasında deplasmanda 
Çaykur Rizespor ile 1-1 berabere kalan 
turuncu-lacivertli takım, ikinci maçında bu 
sezonki ilk galibiyetini elde etti ve pua-
nını 4’e yükseltti. Bu sezon ilk yenilgisini 
yaşayan Alanyaspor ise 1 puanda kaldı. 
Başakşehir’in golleri 17. dakikada Piatek, 
53. dakikada Figueiredo, 90. dakikada De-
niz Türüç ve 90+5. dakikada Serdar Gür-
ler’den geldi. İstanbul ekibinin, UEFA 
Konferans Ligi’nde oynayacağı play-off 
turu karşılaşması nedeniyle 3. haftada 
yapacağı Samsunspor karşılaşması ileri 
bir tarihe ertelendi. Başakşehir, 22 
Ağustos Perşembe günü İrlanda eki-
bi St. Patrick’s Athletic ile deplas-
manda karşı karşıya gelecek.

Figueiredo’dan orta 
sahadan gol
RAMS Başakşehir’in Brezil-
yalı hücum oyuncusu Joao 
Figueiredo, Alanyaspor 
karşısında çok şık bir gole 
imza attı. Mücadelenin 53. 
dakikasında Opoku’nun 
pasıyla orta sahada topla 
buluşan Figueiredo, 
kaleci Ertuğrul’un önde 
olduğunu görüp orta 
sahadan şutunu 
çekti ve meşin 
yuvarlağı 
ağlara gön-
derdi.

Alanya son 
dakikaları 10 kişi oynadı
Konuk ekip Alanyaspor, mücadelenin son 
dakikalarını 10 kişi tamamladı. Teknik 
direktör Fatih Tekke, 4 oyuncu değişikli-
ğini 3 kez oyunu durdurarak yaptığı için 
5. oyuncu değişikliği hakkını kullanamadı. 
Maçın 89. dakikasında sakatlanan Au-
gusto mücadeleye devam edemedi ancak 
Alanyaspor da kural gereği son oyuncu 
değişikliğini yapamadı. Başakşehir galibi-
yeti elde ettiği golleri 90 ve 90+5. dakika-
larda attı.

Üzüldüğümüz bir maç oldu
Karşılaşmanın ardından düzenlenen basın 
toplantısında açıklamalarda bulunan 
Fatih Tekke, “Çok iyi hazırlandığımız bir 
maçtı. Üzüldüğümüz bir maç, kesinlikle 
üç puanı hak ettiğimiz bir maçtı.” dedi. 
Hücum oyuncularının ön alan baskısını 
karşılaşma boyunca çok etkili yaptığının 
altını çizen Tekke, şöyle konuştu: “Rakip 
ilk yarı boyunca 1-2 kez çıktı, set hücumu 
yemedik. Ayağımızdaki 4 top kalemizde 
absürt diyebileceğimiz goller şeklinde bizi 
cezalandırdı. Oyunun kırılma anı 2-1’den 
sonra yakaladığımız net pozisyon. İkinci 
kırılma anı da bizi teknik ekip olarak mec-
buren hata yapmaya sevk eden zorunlu 
olarak sakatlarımızın oluşu. 2-2 iken oyun 
üstünlüğü bizdeydi ve hem de fiziksel ola-
rak çok yorulmuşlardı. Loide’nin mecburi 
çıkışı, değişiklik yapamadık, iki gol yedik. 
Bu kadar basit goller yememeliyiz. Oyun-
cularımın verdiği mücadele, oynadığı oyun 
harikulade denecek seviyede bence, üzeri-
ne devam etmeliyiz. Sorunlarımız belliydi, 
yine aynı şeyleri söylüyorum. Yediğimiz 
goller bize yakışmadı. Sakatlarımızın 
durumu umarım ciddi değildir. Bugünün 
sonucu olarak şunu söyleyebilirim, yapa-
madığımız değişikliklerle maçı kaybettik 
diyebiliriz.” AA

Trendyol Süper Lig 2. hafta mücadelesinde RAMS Başak-
şehir, sahasında Corendon Alanyaspor’u 4-2 mağlup etti

S üper Lig'in ikinci devresine Trab-
zonspor yenilgisi ve Antalyaspor 
beraberliği ile başlayan Beşiktaş'ta 

Teknik Direktör Sergen Yalçn, 5 puan 
kaybnn ardndan “Bizim için savaş şimdi 
başlyor” demişti. Bu açklamadan sonra 
ligde 6 maça çkan Kara Kartal, 6 galibi-
yetle 18 puan toplad; 13 gol atp kale-
sinde 3 gol gördü. Sergen Yalçn'n 
öğrencileri bu periyotta Konyaspor'u da 
penaltlarla eleyerek Türkiye Kupas'nda 
yar finale yükseldi. Siyah-beyazllar halen 
2 kupaya aday tek takm. Bu sezon oyna-
dğ 28 maçn 20'sini kazanan Sergen Yal-
çn'n öğrencileri, 2.25 puan ortalamas 
yakalad. Beşiktaş, pek çok istatistikte de 
ligin en iyisi konumunda. 

Geçen sezonu sollad 

Beşiktaş, 2019-20 sezonunu 34 maçta 19 
galibiyet, 5 beraberlik ve 10 yenilgi alarak 
62 puanla üçüncü srada bitiren Beşiktaş, 
attğ 59 gole karşlk ağlarnda 40 gol 
görmüştü. Kartal, bu sezon 28 maçta 20 
galibiyet, 3 beraberlik elde ederek 63 
puana ulaşt; 62 gol atp 29 gol yedi. 

YAŞADIĞI uzun süreli sakatlğn ar-
dndan Sivasspor maçyla ilk 11'e 
giren ve 2 gol atan Falcao, Kayseris-
por ağlarn da boş geçmedi. Son 2 
maçta 3 kez fileleri havalandran Ko-
lombiyal forvet, kalan haftalarda Ga-
latasaray'n en önemli hücum 
silahlarndan biri olacağn ispatlad. 
Fatih Terim'in, Kayserispor karşsnda 
bu sezon ilk kez uyguladğ çift forvet 
sistemini devam ettireceği öğrenildi. 
Mostafa Mohamed-Falcao ikilisinin 
uyumu ve çalşkan görüntüsü, Terim'i 
gelecek adna ümitlendirdi. Tecrübeli 
hocann, hafta içindeki taktik antren-
manlarda bek oyuncularndan daha 
fazla orta yapmalarn isteyeceği  
öğrenildi. 

Onyekuru moral buldu 

Ocak ay transfer döneminde takma 
katlan Onyekuru, yedek kalp sonra-
dan oyuna girdiği Kayserispor müca-
delesinde attğ 2 golle hem moral 
buldu hem de 6 maçlk suskunluğunu 
bozdu. Bu sezon 5'inci kez ağlar sar-
san Nijeryal futbolcu, bu gollerin 
4'ünü deplasmanda kaydetti. DHA

GALATASARAY 
KRİZDEN ÇIKTI

TÜRKİYE Özel Sporcular Spor Fede-
rasyonu'ndan yaplan açklamaya 
göre, Fransa'nn Nantes kentinde ya-
plan şampiyonann son gününde ka-
dnlarda 200 metrede Muhsine Gezer 
ve yüksek atlamada Fatma Damla 
Altn gümüş madalya, erkeklerde ise 3 
bin metrede Oğuz Türker bronz ma-
dalya kazand. Bu sonuçla Türkiye 
şampiyonay 6 altn, 5 gümüş ve 2 
bronz madalya olmak üzere toplamda 
13 madalya ile tamamlarken, 32 puan 
toplayan Kadn Milli Takm ise Av-
rupa şampiyonu oldu. Ayrca, VIR-
TUS Avrupa Salon Atletizm 
Şampiyonas'nda uzun atlama ve 60 
metrede altn madalya kazanan Esra 
Bayrak ise en iyi kadn atlet seçildi. 

13 madalya kazandlar 

Milli takmn kafile başkan Ensar 
Kurt, şampiyonada 6 kez İstiklal Mar-
ş'n okutmann gururunu yaşadkla-
rn belirterek, "Ne mutlu bize ki 
İstiklal Marşmzn kabul edilişinin 
yüzüncü ylnda Fransa'da bunu ba-
şardk. Özel sporcularmz madalyala-
rn kahraman şehitlerimize armağan 
ettiler ve şehitlerimizi asker selam ile 
andlar. Özel sporcularmz şampiyo-
nada 13 madalya kazanarak da bir re-
kora imza attlar. Bu başarya destek 
olan başta Cumhurbaşkanmz Recep 
Tayyip Erdoğan'a, Gençlik ve Spor 
Bakanmz Mehmet Muharrem Kasa-
poğlu'na, Spor Genel Müdürü Meh-
met Baylan'a, Spor Toto Teşkilat 
Başkan Bünyamin Bozgeyik'e  
teşekkür ediyorum" dedi. DHA

ÖZEL SPORCULARDAN 
ÇOK BÜYÜK BAŞARI

Şampiyonaya hazrlanyorlar

Beşiktaş Teknik Direktör  
Sergen Yalçn, ikinci devrenin 
başndaki 5 puanlk kaybn  
ardndan “Savaşmz şimdi 
başlyor” demişti. Bu sözler-
den sonra siyah-beyazllar 
ligde 6’da 6 yapt. Beşiktaş 
ligde 20 galibiyetle ligde  
en fazla kazanan takm  
durumunda. Sadece 
5 mağlubiyet alan siyah  
beyazllar 62 gol atarak  
bu alanda da lider durumda

YENİ sezon için motivasyonunun çok 
yüksek olduğunu dile getiren Japon 
pilot, "Benim için ilk sezon. Franz Tost 
da bana sürekli sürüşüme odaklan-
mam ve serinkanl davranmam söy-
lüyor. Ben de elimden gelenin en 
iyisini yaparak takmma olabildiğince 
fazla puan getirmek istiyorum" ifade-
sini kulland. Yuki Tsunoda yeni sezon 
hedefleri için ise şunlar söyledi: 
"Sezon öncesinde kendime büyük he-
defler koymay sevmiyorum. Yarş 
yarş ilerlemeyi tercih ediyorum. Bunu 
bir hedef olarak görmüyorum ama de-
diğim gibi takmma getirebildiğim 

kadar çok puan getirmek istiyorum. 
Bununla birlikte bir podyum görürsem 
bu inanlmaz olur.  
Fakat şimdilik planm hzlca takma 
ve araca adapte olup elimden gelenin 
en iyisini yapmak." 

Gasly çok hzl 

Takm arkadaş Pierre Gasly'nin çok iyi 
bir pilot olduğunu vurgulayan Tsu-
noda, "Pierre ile ilk olarak 2018'in so-
nunda Motegi'de karşlaştk. Ben o 
dönemde Red Bull Junior programna 
dahil olmuştum. Honda'nn bir hoş 
geldin partisine Pierre ve Franz Tost 

da katlmşt. El skşma ve 'Merhaba' 
deme şansna sahip olmuştum. Şimdi 
ise ayn takmdayz. Pierre Gasly'nin 
çok hzl olduğunu biliyorum. Ben de 
bir çaylak olarak aracm ve kendimi 
zorlayarak ona yardmc olacağm. 
Sonrasnda neler olacağn hep birlikte 
göreceğiz" diye konuştu.  

Gasly: çok objektifiz 

AlphaTauri'nin en iyi özelliğinin, güçlü 
ve zayf yönlerini çok iyi bilmek oldu-
ğunu dile getiren Gasly ise "Bu ko-
nuda çok objektifiz. Dolaysyla da 
herkes ayn amaç için çaba sarf ediyor. 
Bu sebeple takmn her yl çok önemli 
gelişmeler gösterdiğini söyleyebilirim. 
Takm içindeki ilişkimiz ve iş birlikteli-
ğimiz de çok iyi. Umarm bu bizi bu yl 
da iyi sonuçlara taşyacak" dedi. Yuki 
Tsunoda'nn takm için de kendisi için 
de yeni olduğunu belirten Fransz 
pilot, "Henüz onu tam olarak tand-
ğm söyleyemem. Ama bir pilot ola-
rak çok yetenekli olduğunu biliyorum. 
Geçen sene onu Formula 2 Dünya 
Şampiyonas'nda da izledim. Özellikle 
yl sonunda doğru çok etkileyici bir 
performans ortaya koydu. Çok tecrü-
besi olmamasna karşn kesinlikle çok 
hzl. Tabii ki daha öğreneceği şeyler 
var. Ama en önemli konu, birlikte bir 
takm olarak çalşabilmemiz, onun 
olabildiğince hzl bir şekilde arabaya 
adapte olmasn ve takmn ileri git-
mesi için katk vermesini sağlamamz" 
diye konuştu. 

Arac daha çok sevdim 

Gasly yeni araç için şunlar söyledi, 
"Yeni aracmz harika gözüküyor. 
Geçen ylki arac ve görüntüsünü sev-
miştim ama bu ylkini daha çok sev-
dim. Gelişme anlamnda kurallarn bu 
yl çok değişmediğini söyleyebilirim. 
Ama takmdan öğrendiğim kadaryla 
aracn gelişiminden oldukça memnun-
lar." AlphaTauri'nin ayn zamanda bir 
moda markas olduğunu söyleyen Pi-
erre Gasly, "Modaya da yarşmaya da 
fazlasyla ilgili biri olarak ikisini bir 
araya getiren bir takmda yer almak 
büyük mutluluk. Her yl tasarmlarn 
gelişmesini görmek ve bu projenin bir 
parças olmak beni çok heyecanland-
ryor" ifadesini kulland. DHA 

KARTAL HER  
ALANDA LIDER

Formula 1 ekiplerinden Scuderia AlphaTauri, yeni arac ve yeni pilotlaryla 2021 F1 Dünya 
Şampiyonas hazrlklarn sürdürüyor. Takmn iki genç pilotu Pierre Gasly ve Yuki Tsunoda, 
2021 Formula 1 Dünya Şampiyonas'nda ellerinden gelenin en iyisini yapacaklarn söyledi
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İŞLER 
YOLUNDA

MUHTEŞEM İSTATİSTİK 

En çok galibiyet alan takm: 20 
En az yenilen takm: 5 
İçerde en başarl: 14 maç, 34 puan 
En çok gol atan takm: 62

İKİNCİ DEVREDE  
BEŞİKTAŞ

Beşiktaş - Trabzonspor  1-2 M

Antalyaspor - Beşiktaş 1-1 B

Beşiktaş - Konyaspor 1-0 G

Beşiktaş - Denizlispor 3-0 G

Beşiktaş - Gaziantep FK 2-1 G

Gençlerbirliği - Beşiktaş 0-3 G

Yeni Malatya - Beşiktaş 0-1 G

Başakşehir - Beşiktaş 2-3 G

SAĞLIK EKİBİNE  
ÇİÇEK

ZİRAAT Türkiye Kupas Yar Fina-
li’nde Başakşehir’i konuk edecek 
olan Beşiktaş, dün yaplan antren-
man öncesinde sağlk ekibine çiçek 
vererek 14 Mart Tp Bayram’n kut-
lad. Takm kaptanlar Necip Uysal 
ve Atiba Hutchinson, çiçek vererek 
Sağlk Kurulu Koordinatörü Tekin 
Kerem Ülkü, Doktor Murat Çevik, 
Fizyoterapist Zeki Çetin, Fizyotera-
pist Cumhur Erol, Fizyoterapist Ser-
dar Korkmaz, Fizyoterapist Hakk 
Can Bereceli, Diyetisyen Cenk Öz-
ylmaz, Masör Cemil Karataş, 
Masör Osman Doğru ve Masör 
Erkan Ulusoy’dan oluşan sağlk eki-
binin Tp Bayram’n kutlarken, an-
trenman öncesinde sağlk ekibi ve 
futbolcular birlikte fotoğraf çektirdi. 

MKE Ankaragücü ile Demir Grup 
Sivasspor karşsndaki puan kayp-

larnn ardndan Belhanda'nn 
gönderilişinin şokunu yaşayan  

Galatasaray, deplasmandaki Hes 
Kablo Kayserispor galibiyetiyle kriz 

ortamndan çkmay başard 

Türkiye Özel Sporcular Kadn Milli 
Takm, VIRTUS Avrupa Salon  

Atletizm Şampiyonas'nda Avrupa 
şampiyonluğuna ulaşt 

20 AĞUSTOS 2024 SALI

BASAKSEHIR 
Çok güzel bir maç oldu

SÜPER Lig’in 2’nci 
haftasında Gürsel Aksel 
Stadı’ndaki olaylı maçta 

Fenerbahçe karşısında ilk yarıyı 
2-0 geride kapatmasına rağ-
men pes etmeyen ve 90+6’ncı 
dakikada Romulo’nun golüyle 
sahadan beraberlikle ayrılan 
Göztepe, evinde yenilgiyi unut-
tu. Son olarak sahasında geçen 
sezon 1’inci Lig’de 4 Kasım 
2023 tarihinde Kocaelispor’a 
1-0 mağlup olan İzmir ekibi, 
2024 senesinde henüz mağlup 
olmadı. Göztepe Kocaelispor 
ile oynadığı maçın ardından 
daha sonra çıktığı 12 karşı-
laşmada rakiplerine galibiyet 
sevinci tattırmadı. Bu periyotta 
8 galibiyet ve 4 beraberlik elde 
sarı-kırmızılılar kaybetmeme 
geleneğini Süper Lig’de de 
sürdürmeye devam etti.

Alanyaspor’la oynayacak
Kocaelispor maçından sonra 

Gürsel Aksel Stadı’nda Tuz-
laspor, Giresunspor, Eyüpspor, 
Ümraniyespor, Altay, Boluspor 
. Erzurumspor FK ve Gençler-
birliği’ni yenen Göztepe, Mani-
sa FK, Ankara Keçiörengücü ve 
Bodrum FK ile berabere kaldı. 
2 sezon sonra döndüğü Süper 
Lig’deki ilk iç saha maçında ise 
Portekizli teknik direktör Jose 
Mourinho’nun çalıştırdığı Fe-
nerbahçe’yi konuk eden Göz-
tepe, önemli bir geri dönüşe 
imza attı. Maçın 45+1’inci ve 

45+6’ncı dakikalarında yediği 
gollerle ilk yarıyı 2-0 geride 
kapatan Göztepe, ikinci yarıda 
taraftarının desteğini arkasına 
alarak rakibini bunaltan İzmir 
ekibi önce 68’inci dakikada 
Koray Günter ile umutlandı, 
90+6’da Brezilyalı golcüsü 
Romulo ile puanı kaptı. Bu 
hafta deplasmanda Alanyaspor 
ile kozlarını paylaşacak Gözte-
pe, 4’üncü haftada ise Gürsel 
Aksel’de Bodrum Futbol Kulü-
bü’nü konuk edecek. DHA

Göztepe evinde yenilmiyor

Tek amaç şampiyonluk
BORDO-mavili kulübün 
dergisine konuşan Trab-
zonspor Kulübü Başkanı 

Ertuğrul Doğan, transfer çalışma-
larından hedeflerine kadar birçok 
konuda açıklamalarda bulundu. 
Transfer çalışmalarına ilgili ola-
rak eksikleri tamamlarken mali 
disiplinden uzaklaşmayacaklarını 
dile getiren Doğan, “Trabzonspor 
olarak çok uzun süredir titizlikle 
yürüttüğümüz transfer politika-
mız, scouting ekibimizin yardımı 
ve teknik direktörümüz Abdullah 
Avcı’nın gözetiminde sürdürü-
lürken, yeni sezona istediğimize 
yakın kadro ve hırslı bir oyuncu 
ordusu ile başlamamıza olanak 
sağladı. Önümüzdeki günlerde 
tüm eksiklerimizi tamamlayaca-
ğız” diye konuştu.

Hedefimizin peşinden koşacağız
Taraftarların kulübe maddi 
ve manevi destek vermelerini 
isteyen Doğan kendilerinin de 

üzerlerine düşeni sonuna kadar 
yapacaklarını söyledi. Doğan, 
“Tüm Trabzonspor sevdalılarına 
dünyanın neresinde olurlarsa 
olsunlar zevk verecek, heyecan 
verecek ve sonunda mutlu sona 
ulaşabileceğimiz müthiş bir sezon 
yaşatabilmek için hazırız. Biz üze-
rimize düşeni daima yapacağız ve 
hiçbir zaman ‘yeter’ demeyeceğiz. 
Özellikle bu sezon adil bir futbol 
sezonunun sağlanması şartıyla ilk 
maçtan son maça 
kadar büyük bir 
inatla ve tam bir 
dikkatle hede-
fimizin peşinde 
koşacağız. Mutlaka 
siz de üzerinize 
düşeni yapın. Ku-
lübünüze maddi ve 
manevi anlamda 
destek verin. İlk 
dakikadan son da-
kikaya kadar skor 
ne olursa olsun var 

gücünüzle takımınıza güç katın” 
ifadelerini kullandı

Bordo-mavinin yanında durun
Taraftara seslenen Başkan 
Doğan, “Başka takımlar taraftar-
larına “12’inci Adam” diyor. Siz 
Trabzonsporlusunuz. 15 adam 
gücünde olun. Sesiniz gür çıksın. 
İnadınız inat olsun. Bu şanlı takı-
mı bir gün bile yalnız bırakmayın. 
Küsüp sırtınızı dönmeyin. Bu, 

takımımıza, şehrimize, 
davamıza kötülüktür. 
Daima bordo-mavi-
nin yanında durun. 
Dünyanın en büyük 
kulüplerinin yaptığı 
gibi kesintisiz güç 
kaynağı sağlayın. Ge-
rideyken takımın size 
daha çok ihtiyacı var. 
Onları geriden getirip 
kazandıran itici kuvveti 
sağlayın.” ifadelerini 
kullandı.

Trabzonspor Kulübü Başkanı Ertuğrul Doğan, “Trabzonspor’un haksızlığa ve umursamazlığa karşı duruşu nettir ve hiçbir 
zaman değişmeyecektir. Bu zor yıl, tüm camiamızı kenetleyen, hırslandıran ve yeni sezon öncesi tam da ihtiyacımız olan 
gücü hepimize veren bir seneydi. Bu sayede henüz sezon başlamadan tek bir amaca, şampiyonluğa kilitlendik” dedi

BERABERINDEKILERLE kentin 
tarihi yerlerini gezen Hacıosma-
noğlu, vatandaşların yoğun ilgisiyle 

karşılaştı. Başkan olmadan önce ‘Başkan 
olarak seçilirsem Amedspor’un maçına 
gideceğim. Kardeşliği oradan başlatmak 
istiyorum’ diyen TFF başkanı İbrahim 
Hacıosmanoğlu, 1. Lig’de mücadele eden 
Amed Sportif Faaliyetler ile Uğur Okul-
ları İstanbulspor arasında pazartesi günü 
21.00’da oynanacak müsabakayı izlemek 
için Diyarbakır’a geldi. Hacıosmanoğ-
lu ve beraberindekilere Amed Sportif 
Faaliyetler Kulüp Başkanı Aziz Elaldı, 
TFF Diyarbakır Bölge Müdürü Serkan 
Bayhan ve Türkiye Amatör Spor Kulüpleri 
Federasyonu Diyarbakır Şube Başkanı 

Remzi Dayan’ın yanı sıra amatör spor 
kulüplerinin başkan ve yöneticileri eşlik 
etti. Hacıosmanoğlu ve beraberindekiler 
Sur ilçesinde bulunan Ulucami, Dört 
Ayaklı Minare ve Surp Giragos Ermeni 
Kilisesi gibi kentin önemli tarihi ve turistik 
noktalarını gezdi. Yoğun ilgiyle karşılaşan 
Hacıosmanoğlu, vatandaşların özçekim 
tekliflerini geri çevirmeyerek bol bol hatıra 
fotoğrafı çektirdi. 

TFF Başkanı Diyarbakır’a gitti
Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) Başkanı İbrahim Hacıosmanoğlu, 1. Lig’de mücadele eden Amed Sportif Fa-
aliyetler ile Uğur Okulları İstanbulspor arasında yarın oynanacak müsabakayı izlemek için Diyarbakır’a geldi

DORT DORTLUKDORT DORTLUK



SÜPER Lig hakkında da görüşlerini 
paylaşan 49 yaşındaki çalıştırıcı, “Tür-

kiye’de gün geçtikçe takımları ve oyun-
cuları tanıyorum. Her maç benim için 

tecrübe oluyor. Bu da beni güçlendiri-
yor. Türkiye’de futbola duyulan tutku 

hoşuma gidiyor. Futbolda duyguyu 
kontrol edebilirsek daha başarılı 

oluruz.” değerlendirmesin-
de bulundu.

BEŞIKTAŞ’IN Kosovalı 
futbolcusu Milot Rashica, 
kazandıkları için mutlu ol-

duğunu söyledi. Maçın ardından 
basın mensuplarına açıklama-
larda bulunan Rashica, “Kaliteli 
oyuncularımız var, arkalara 
kaliteli koşular atıyorlar. Onların 
koşularına paslar attığım için, 
bu şekilde katkı sağladığım için 
mutluyum.” diye konuştu. Tec-
rübeli oyuncu, Ernest Muçi’nin 
attığı gol için de mutlu olduğu-
nu kaydederek, “Onun için çok 
mutluyum. Çok iyi bir oyuncu ve 
insan. Oynamamak kolay değil. 
Hak ettiği bir gol attı. Çok uzun 
bir sezon olacak. Uzun sezonda 
böyle oyunculara ihtiyacımız 
olacak.” dedi. Geçen yıla göre 
çok şeyin değiştiğini söyleyen 
Rashica, “Takıma çok iyi oyun-
cular geldi. Bu anlamda iyiyiz. 
Hocanın ekibiyle getirdiği bir 
enerji var. Bizden  ne istediğini 

biliyor. Biz de onun istediklerini 
yerine getirmek istiyoruz. Topla 
çok ofansif idmanlar yapıyoruz 
ve hocanın istediklerini saha-
ya yansıtıyoruz. Geçen yıl zor 
zamanlar geçirdik. Bu sezona 
Süper Kupa’yla başladık ve taraf-
tarın enerjisini hissettik. Onlar 
için yüzde 100’ümüzü vereceğiz. 
Uzun bir sezon olacak. Her maç 
onların desteğini bekliyoruz.” 
ifadelerini kullandı. UEFA Avru-
pa Ligi play-off turunda Lugano 
ile oynayacakları maçlarla 
ilgili de Rashica, “Lugano’yla 
önemli iki maç oynayacağız. 
Önemli olan burada sezona 
galibiyetle başlamaktı. Ra-
kibi biliyoruz. Geçen yıldan 
farklıyız. Onlarda da deği-
şiklikler vardır. Bu maçlara 
çok iyi hazırlanacağız ve 
elimizden geleni yapa-
cağız.” değerlendir-
mesinde bulundu.

ANTALYASPOR’DA yardımcı ant-
renör Mehmet Aurelio, iyi mücadele 
ettiklerini ancak bunu maçın sonuna 
kadar sürdüremediklerini söyledi. 

Tüpraş Stadı’nda oynanan müsa-
bakanın ardından düzenlenen basın 

toplantısında konuşan Aurelio, iyi bir 
performans sergilemeye çalıştıklarını be-

lirterek, “İlk dakikada öne geçtik. Beşiktaş 

daha sonra beraberliği yakaladı. Şanslar 
elde ettik. Böyle bir deplasmanda sonuna 
kadar mücadele etmek zor olabiliyor. Be-
şiktaş, kalitesiyle üçüncü ve dördüncü golü 
buldu.” ifadelerini kullandı. Süper Lig’in 3. 
haftasında Atakaş Hatayspor ile oynayacak-
ları karşılaşmaya odaklanacaklarını aktaran 
Mehmet Aurelio, bu sezon ilk galibiyetleri-
ni almayı hedeflediklerini kaydetti.

Trendyol Süper Lig’in 2. haf-
tasında Antalyaspor’u konuk 
eden Beşiktaş’ta teknik direk-

tör Giovanni van Bronckhorst, son 
oynadıkları maçın ilk 11’ine göre tek 
değişiklik yaptı. Siyah-beyazlı takım, 
Tüpraş Stadı’ndaki müsabakaya Mert 
Günok, Jonas Svensson, Gabriel 
Paulista, Omar Colley, Emirhan Top-
çu, Moatasem Al-Musrati, Gedson 
Fernandes, Milot Rashica, Rafa Silva, 
Semih Kılıçsoy ve Ciro Immobile ilk 
11’iyle çıktı. Beşiktaş’ın yedek kulübe-
sinde Ersin Destanoğlu, Onur Bulut, 
Salih Uçan, Ernest Muçi, Arthur Ma-
suaku, Jean Onana, Cher Ndour, Can 
Keleş ve Mustafa Erhan Hekimoğlu 
yer aldı. Teknik direktör Van Bron-
ckhorst, ailevi nedenlerle izin aldığı 
için son birkaç antrenmana katılama-
yan Masuaku’nun yerine sol bekte 
Emirhan Topçu’yu görevlendirdi.

Dört yeni transfer ilk kez 
Tüpraş Stadı’nda

Beşiktaş’ın yaz transfer döneminde 
kadrosuna kattığı 6 futbolcudan 4’ü 
Tüpraş Stadı’nda ilk kez taraftarların 
karşısına çıktı. Paulista, Emirhan Top-
çu, Rafa Silva ve Immobile, siyah-be-
yazlı formayla Dolmabahçe’de ilk defa 
görev aldı. Ndour ile Can Keleş ise 
ilk defa müsabaka kadrosuna dahil 
edildi.

Türkiye Kupası ve Süper 
Kupa taraftarlarla buluştu

Beşiktaş’ın müzesine götürdüğü 
Ziraat Türkiye Kupası ile Turkcell 
Süper Kupa, müsabaka öncesinde 
Tüpraş Stadı’na getirildi. Siyah-be-
yazlı ekipte kaptanlar Necip Uysal ile 
Mert Günok, kupaları çıkış tünelinin 
önünde hazırlanan platforma bıraktı. 
Tüm futbolcular, iki kupanın önünde 
basın mensuplarına poz verdi. Beşik-
taş, karşılaşma öncesinde ısınmaya da 
vefatının 10. yılı nedeniyle “Onursal 
Başkanımız Süleyman Seba’yı rahmet-
le anıyoruz...” yazılı pankartla çıktı.

Emirhan Topçu sol bekte
Beşiktaş’ta yeni transfer Emirhan 

Topçu, orijinal mevkisi sol stoper ol-
masına karşın bu müsabakada zorunlu 
olarak sol bekte görev aldı. Teknik di-
rektör Giovanni van Bronckhorst, sol 
bek oyuncularından Serkan Emrecan 
Terzi’nin sakatlığının sürmesi ve Ma-
suaku’nun hazır olmaması gerekçe-
siyle savunmanın solunda Emirhan’a 
forma şansı verdi.

92 gün sonra taraftarıyla  
buluştu

Beşiktaş, 92 gün sonra Dolmabah-
çe’de taraftarının önünde sahaya 
çıktı. Geçen sezon iç sahadaki son 
maçını 18 Mayıs’ta Atakaş Hatayspor 
ile yapan siyah-beyazlı ekip, 3 ay 2 
gün sonra taraftarıyla bir araya geldi. 
Taraftarlar, tek tek tribünlere çağır-
dığı oyunculara büyük destek verdi. 

Siyah-beyazlı kulübün 
başkanı Hasan Arat, 
Antalyaspor Başka-
nı Sinan Boztepe’ye 
forma ve kartal heykeli 
takdim etti.

Van Bronckhorst’a 
büyük destek

Beşiktaş taraftarı, teknik 
direktör Giovanni Van Bron-
ckhorst’a sevgi gösterisinde bu-
lundu. Siyah-beyazlı taraftarlar, 
Tüpraş Stadı’nda ilk maçına çıkan 
Hollandalı teknik adamı tribünlere 
çağırarak “Üçlü” çektirdi.

İlk yarı
Maçın 23. saniyesinde Antalyaspor 

öne geçti. Immobile’nin pasında 
Gedson Fernandes’e çarpan meşin 
yuvarlak, Van de Streek’in önünde 
kaldı. Bu oyuncu pasını sol kanatta 
bulunan Larsson’a verdi. Larsson’un 
tek pasında topu kontrol eden 
Samudio’nun ceza sahası içinden 
yaptığı düzgün vuruşta meşin yuvar-
lak filelere gitti: 0-1. 13. dakikada 
Beşiktaş beraberliği yakaladı. Rafa 
Silva’nın şık pasında savunmanın 
arkasına hareketlenen Ciro Immo-
bile, ceza sahası sağ çaprazından 
bekletmeden şutunu çıkardı. Meşin 
yuvarlak yakın direğe çarparak ağlarla 
buluştu: 1-1. 23. dakikada siyah-be-
yazlı ekipte İtalyan santrfor Immobile 
bir kez daha sahneye çıktı ve ikinci 
golünü kaydetti. Kaleci Mert Gü-
nok’un uzun pasında Immobile’nin 
kafayla indirdiği topu Semih Kılıç-
soy kontrol etti. Sol çaprazdan ceza 
sahasına giren Semih, Veysel Sarı’dan 
sıyrıldıktan sonra altıpasın içinde 
son çizgiye yakın bir noktadan meşin 
yuvarlağı İtalyan oyuncuya çıkardı. 
Immobile, yakın mesafeden yaptığı 
vuruşta topu filelere gönderdi: 2-1. 
29. dakikada Rafa Silva’nın pasın-
da ceza sahası sağ çaprazında topu 
kontrol eden Rashica’nın şutunda, 
kaleci Piric meşin yuvarlağı kornere 
çeldi. 40. dakikada Beşiktaş üçüncü 
gole çok yaklaştı. Al-Musrati’nin ara 
pasıyla savunmanın arkasına sarkan 
Rafa Silva, ceza sahası dışında kaleci 
Piric’ten sıyrıldı. Portekizli oyuncu-
nun, ceza sahasına girdikten sonra sağ 
çaprazda dar açıdan yaptığı vuruşta 
kale çizgisi yakınında Kelven, mü-
dahale ettiği topun ağlara gitmesine 
izin vermedi. Pozisyonun devamında 
Semih Kılıçsoy, altıpasın solundan 
şutunu çıkardı, meşin yuvarlak Veysel 
Sarı’dan döndü. Beşiktaş, ilk yarıyı 2-1 
önde bitirdi.

İkinci yarı
51. dakikada Antalyaspor skorda 

dengeyi sağladı. Erdoğan Yeşilyurt’un 
ceza sahası dışından sağ çaprazdan 
ortasında Samudio’nun arka direkte 
yaptığı kafa vuruşunda, meşin yu-
varlak filelere gitti: 2-2. 56. dakikada 

Beşiktaş yeniden öne geçti. 
Rashica’nın pasıyla savunma-
nın arkasına sarkan ve süratle 

ceza sahasına girerek kaleci 
Piric ile karşı karşıya kalan 

Rafa Silva, yerden 
yaptığı düzgün 

vuruşla topu 
ağlarla 

bu-
luş-

tur-
du: 3-2. 

63. dakikada Antalyasporlu futbolcu 
Güray Vural, yapılan VAR inceleme-
sinin ardından kırmızı kartla oyun dı-
şında kaldı. 61’inci dakikada yaşanan 
pozisyonda Güray, Antalyaspor ceza 
sahasının dışında sol çaprazda Rafa 
Silva’ya yaptığı faulün ardından sarı 
kart gördü. VAR hakemlerinin uyarısı 
üzerine pozisyonu saha kenarındaki 
monitörden izleyen müsabakanın 
hakemi Mehmet Türkmen, sarı kartı 
iptal etti ve Güray Vural’a kırmızı 
kart gösterdi.

88. dakikada Svensson’un pasında 
topla buluşan Mustafa Erhan Heki-
moğlu, sağ çaprazdan ceza sahasına 
girdikten sonra şutunu çıkardı. Meşin 
yuvarlak uzak direğin yanından az 
farkla auta çıktı.

90+5. dakikada Beşiktaş farkı 2’ye 
çıkardı. Ndour’un kendi yarı sahasın-
dan sağ ayağının dışıyla şık pasında 
savunmanın arkasına hareketlenerek 
topla buluşan Muçi, ceza sahasına 
girdikten sonra uzak köşeye yaptığı 
düzgün vuruşla meşin yuvarlağı ağlara 
gönderdi: 4-2. Beşiktaş, karşılaşmadan 
4-2 galip ayrıldı.

Antalyaspor en erken golü attı
Antalyaspor’u Dolmabahçe’de 1-0 

öne geçiren gol, Beşiktaş’ın tarihi 
boyunca yediği en erken gollerden biri 
olarak kayıtlara geçti. Müsabakanın 
henüz 23. saniyesinde Samudio’nun 
attığı golle Antalyaspor maçın hemen 
başında skoru lehine çevirmeyi ba-
şarırken bu gol aynı zamanda kırmı-
zı-beyazlıların, Süper Lig tarihinde 
Beşiktaş’a karşı kaydettiği en erken 
gol oldu.

Üç resmi maçını da kazandı
Yenilenen kadrosuyla sezona baş-

layan Beşiktaş, bu sezon oynadığı 3. 
resmi maçtan da galibiyetle ayrıldı. İlk 
resmi müsabakasında Galatasaray’ı 
5-0 yenen Kara Kartal, daha sonra 
Samsunspor’u 2-0’la geçti. Antal-
yaspor’u da mağlup eden siyah-beyazlı 
ekip, bu sezonki ilk gollerini de kırmı-

zı-beyazlı ekipten yedi.

Immobile  Dolmabahçe’de attı
Beşiktaş’ın bu sene kadrosuna kat-

tığı Ciro Immobile, Trendyol Süper 
Lig’deki ilk gollerini taraftarı karşısın-
da attı. Siyah-beyazlı formayla ilk gol-
lerini Turkcell Süper Kupa maçında 
Galatasaray’a karşı kaydeden İtalyan 
oyuncu, 13. dakikada attığı beraberlik 
golüyle ligdeki ilk golünü atarken, 23. 
dakikada takımını 2-1 öne geçirdi.

Rafa Silva boş geçmedi
Beşiktaş’ın bu sezon kadrosuna kat-

tığı yıldız isimlerden Rafa Silva, yeni 
takımıyla çıktığı 3. resmi maçında da 
gol sevinci yaşadı. Galatasaray’la oy-
nanan Süper Kupa maçında ilk resmi 
golünü kaydeden Portekizli oyuncu, 
Antalyaspor karşısında 56. dakikada 
Beşiktaş’ı 3-2 öne geçiren golü attı. 
Rafa Silva, geçen hafta Samsunspor’la 
deplasmanda oynanan müsabakada da 
ligdeki ilk golünü atmayı başarmıştı.

Kırmızı kart VAR’dan geldi
Karşılaşmanın 63. dakikasında 

Güray Vural kırmızı kart görerek takı-
mını 10 kişi bıraktı. Tecrübeli oyuncu, 
61. dakikada Rafa Silva’ya yaptığı fa-
ulün ardından sarı kart gördü. Maçın 
hakemi Mehmet Türkmen, VAR’dan 
gelen uyarı sonrasında pozisyonu 
yeniden inceledi ve sarı kartı iptal 
ederek kırmızı kart gösterdi.

Ndour siftah yaptı
Beşiktaş’ın Paris Saint-Germain’den 

kiralık olarak kadrosuna kattığı Cher 
Ndour, ilk kez siyah-beyazlı formayla 
sahaya çıktı. İtalyan oyuncu, 67. daki-
kada Semih Kılıçsoy’un yerine oyuna 
dahil oldu. Karşılaşmanın uzatma 
dakikalarında Muçi’ye şık bir pas ve-
ren Ndour’un servisini boş çevirmeyen 
Muçi, bu sezonki ilk golünü kaydetmiş 
oldu. Siyah-beyazlı oyuncu, maçın 
sona ermesinin ardından tribünlere 
“Üçlü” tezahüratı yaptırdı. AA

S por Toto Süper Lig'in 30'uncu haf-
tasnda deplasmanda Aytemiz 
Alanyaspor'a 4-0 kaybeden Fraport 

TAV Antalyaspor'un 13 maçlk yenilmezlik 
serisi sona ererken, teknik direktör Ersun 
Yanal da 2021 ylndaki ilk yenilgisini ya-
şad. Akdeniz temsilcisi 2021 ylnda teknik 
direktör Yanal gözetiminde çktğ 14 
maçta 3 galibiyet, 10 beraberlik ve sadece 
1 yenilgi elde edip, 19 puan toplad. 

13 maçlk seri bitti 

Krmz beyazl takm 2020 ylnn son 
günlerinde sahasnda 6-0 kaybettiği Ata-
kaş Hatayspor maçnn ardndan oyna-
dğ 14 maçta 3 galibiyetin yan sra 10 
beraberlik alrken, 30'uncu haftada bir 
başka Antalya ekibi olan Aytemiz Alan-

yaspor'a deplasmanda 4-0 kaybetti. Akde-
niz ekibi 2021 ylnda Fatih Karagümrük, 
Göztepe ve Gençlerbirliği maçlarn kaza-
nrken, Galatasaray, Trabzonspor, İH 
Konyaspor, Beşiktaş, Yukatel Denizlispor, 
BTC Türk Yeni Malatyaspor, Gaziantep 
FK, Medipol Başakşehir, Fenerbahçe ve 
Kasmpaşa ile de berabere kald. Antal-
yaspor'un, ligde devam eden 13 maçlk 
yenilmezlik serisi ise bu hafta 4-0 kaybedi-
len Aytemiz Alanyaspor maçnda son 
buldu. 

Yanal'n 4'üncü yenilgisi 

Ligin 9'uncu haftasnda Fraport TAV An-
talyaspor'un başna geçen ve yakaladğ 
istikrarl performansla takmn üst sra-
lara taşayan Ersun Yanal, Alanyaspor 

maçnda bu sezonki 4'üncü yenilgisini 
elde etti. Tecrübeli teknik direktör Antal-
yaspor ile bu sezon Türkiye Kupas maç-
lar da dahil olmak üzere toplam 25 maça 
çkt. 21 lig maçnda 5 galibiyet, 12 bera-
berlik ve 4 yenilgi alan Yanal, Türkiye  
Kupas'nda oynanan 4 maçn tamamn 
kazanarak takmn yar finale çkartma 
başars yakalad. Teknik direktör Ersun 
Yanal, Süper Lig'de çalştrdğ hiçbir ta-
kmla Aytemiz Alanyaspor'a karş galip 
gelmeyi başaramad. 59 yaşndaki Yanal, 
9 kez rakip olarak karşlaştğ Aytemiz 
Alanyaspor'a karş 2 beraberlik ve 7 ye-
nilgi elde ederken hiçbir maçta galip gele-
medi. Yanal'n Süper Lig'de bulunan 
Atakaş Hatayspor'a karş da galibiyeti 
bulunmuyor.

SÜPER Lig'in 30. haftasnda son 
haftalarn formda iki takm Ankara-
gücü ile Göztepe Eryaman Sta-

d'nda karşlaşt. Hikmen Karaman ile iyi bir 
çkş yakalayan Ankaragücü, bu maç da kaza-
narak alt sralardan kurtuluş mücadelesini 
devam ettirmek istiyor. Son 5 haftada 4 galibi-
yet 1 beraberlik alarak iyi bir seri yakalayan 
Göztepe de üst sralara trmanmann peşinde...  

İlk yar 1-0 

Maçn ilk yarsna ev sahibi Ankaragücü etkili 
başlad. 14. dakikada sol kanattan ceza saha-
snn ön çizgisine kadar gelen Lobjanidze’nin 
sert şutunda kaleci İrfan Can Eğribayat, topu 
kornere tokatlad. Ankaragücü, Borven'in at-
tğ golle 1-0 öne geçti. Sol kanatta Endri Çe-
kici topla rakiplerinden syrldktan sonra ceza 
sahasna ortasn gönderdi. Börven rakibinin 
önüne geçerek kafa vuruşunu yapt ve takmn 
1-0 öne geçirdi. 37. dakikada MKE Ankara-
gücü kontra atağnda Geraldo topun yönünü 
sağdan sol kanada çevirerek pasn Lobjanid-
ze’ye aktard. Bu oyuncunun ceza sahasna 
girmeden çektiği şutta top kaleci İrfan Can 
Eğribayat’n üzerine gitti. İlk yar bu skorla 
sona erdi. 

Net skor 

Maçn 61. dakikasnda Ankaragücü Börven'in 
attğ golle durumu 2-0'a getirdi. İkinci yarda 
oyuna giren Paintsil, topla birlikte ceza saha-
sna yaklaşt. Sağ kanattan bindirme yapan 
Kitsio tek pasla Börven'e gönderdi. Börven 
penalt noktasnn hemen ilerisinden şutunu 
att ve topu filelerle buluşturdu. 
 Ankaragücü bu golden 2 dakika sonra, dakika 
63'te fark 3'e çkard. Ceza sahasnn sağ çiz-
gisinde Kitsiou, dşardaki arkadaş Endri Çe-
kici'ye yerden pasn gönderdi. Endri, gelişine 
çok sert bir şut çekti ve topu ağlara gönderdi: 
3-0. MKE Ankaragücü, rakibini 3-0 yenerek 
bu sezon ilk kez üst üste 3. galibiyetini elde 
etti. Göztepe ise 5 maç sonra sahadan  
yenilgiyle ayrld. 

Ankaragücü 
3’te 3 yaptı

LİGDE attğ 18 golle bir 
anda dikkatleri üzerine 
çeken ve şimdiden transfe-

rin gözdesi haline gelen Boupendza 
konusunda da ilginç gelişme var. 
Hatayspor cephesinden geçtiğimiz 
haftalarda yaplan ‘Boupendza’y 
Türkiye’de kalacaksa Fenerbahçe’nin 
almasn isteriz’ açklamasndan 
sonra bu transferin gündemde ol-
duğu her platformda konuşulmaya 
başlamş, taraftarlar önümüzdeki 
yln kadrosunda Boupendza’y şim-
diden görmeye başlamşt. Özellikle 
önümüzdeki Milli maç arasnda Ha-
tayspor’un yeni stadnn açlşna Fe-
nerbahçe’nin katlmas ve açlş 
maçn Hatayspor Fenerbahçe’nin 
oynayacak olmas da bu transferin 
bitmesinin bir delili olarak görülm-
üştü. 

Önemli bir golcü 

Ancak görüşünü aldğmz Fener-
bahçeli bir yetkili “Buopendza ligi-
mize renk katan önemli bir golcü. 
Ancak biz Fenerbahçe olarak bu 
oyuncuyla kesinlikle ilgilenmiyoruz. 
Ayrca telaffuz edilen 8-10 milyon 

Euro gibi bir rakamlar hiçbir futbol-
cuya vermeyi düşünmeyen bir yap-
mz var. Bu nedenle milli arada 
oynanacak stat açlş maçnn fut-
bolcu transferiyle hiçbir alakas bu-
lunmamaktadr. Hatay’a iki kulüp 
arasndaki iyi ilişkilerin ve dostluğun 
pekişmesinden başka bir gidiş ama-
cmz yok" dedi.  

Hatayspor açklamşt 

Hatayspor Basn Sözcüsü Rahmi 
Vard, Fenerbahçe'nin ilgisini net bir 
şekilde doğrulamş ve ''Açkças 
oyuncumuzun Türkiye’de kalp, Tür-
kiye’de hizmet etmesini isteriz. Tabii 
ki burada kalmasn isteriz. Fener-
bahçe’nin almasn isteriz. Galatasa-
ray da alabilir. Ama futbolcumuzun 
aklnda böyle bir şey yok. Açk söylü-
yorum Hatayspor’da başarl olduk-
tan sonra yurt dşna gitmek 
istediğini belirtti. Yurtiçi ve yurtdşn-
dan 6-7 kulüp teklif getirdi. Kimisi 
takas önerdi, kimisi teklif. Rusya’dan 
bir kulüp var. Dinamo Kiev talip. 
Türkiye’den de Fenerbahçe açk açk 
oyuncuyu istiyor. Fenerbahçe iyi bir 
teklif yapt.'' sözlerini kullanmşt.

Boupendza ile ilgilenmiyoruz
Süper Lig'de Hatayspor formas ile frtna gibi esen Boupendza’nn ad Fenerbahçe 
ile anlrken sar lacivertli yetkililerinden “ilgilenmiyoruz” mesaj geldi

Fraport TAV Antalyaspor'a 55 yllk kulüp tarihinde ilk kez 13 maçlk yenilmezlik  
serisi yakalatan teknik direktör Ersun Yanal ve takm, 2021 ylndaki ilk yenilgisini bir 
başka Antalya ekibi Aytemiz Alanyaspor karşsnda ald. Krmz beyazl takm, Yanal  
yönetiminde ligde çktğ 21 maçta 5 galibiyet, 12 beraberlik ve 4 yenilgi elde etti

2021 YILINDA  
TEK YENILGI 

TRABZONSPOR’DA 
her geçen sezon yükse-
len performansyla alkş 

toplayan Uğurcan Çakr, Avru-
pa’nn dev kulüpleri tarafndan iz-
leniyor. Son dönemde ise en ciddi 
takip İtalyan devi Juventus tara-
fndan başlatld. Juve’nin scout 
ekibi, yeni ve gelecek vaat eden bir 
kaleci arayşnda olduğu için 24 
yaşndaki Uğurcan’ listeye dahil 
etti. Sene başndan beri sürekli 
performansn artran Uğurcan, 
Juve yetkilileri tarafndan beğenili-
yor. Serie A ekibinin mevcut kad-
rosunda efsane eldiven Gianluigi 
Buffon’un 43 yaşna gelmesi ve 
artk veda zamannn yaklaşmas, 
30 yaşn aşan Wojciech 
Szczesny’ye alternatif aranmas 
nedeniyle Uğurcan Çakr bir anda 
liste başna çkt. 

Ugurcan Çakır’a 
Juventus talip  

Süper Lig'in 30. haftasnda Hikmet Ka-
raman'la birlikte çkşa geçen Ankara-
gücü, sahasnda son haftalarn forma 

takm Göztepe'yi 3-0 gibi net bir 
skorla mağlup ederek alt sralardan 
kurtulma adna önemli bir galibiyet 

daha elde etti. Sar lacivertliler, Hikmet 
Karaman yönetiminde çktğ 3. ma-

çnda 3. galibiyeti elde etti.

KAZAN Kremlin Cup'n finalinde 
Rus Zakharov'u yenen milli tenisçi-
miz Yank Erel profesyonel kariye-

rinin ilk ITF tekler şampiyonluğunu elde etti. 
Rusya'da sert zeminde düzenlenen toplamda 
15 bin dolar ödüllü ITF turnuvas Kazan 
Kremlin Cup'ta srasyla Moldoval, Rus, 
Özbek ve yar finalde de Rus rakibini yenen 
Yank Erel, finalde 1 numaral seri baş Alexey 
Zakharov'un rakibi oldu. 20 yaşndaki temsil-
cimiz, final mücadelesinde ev sahibi ülkeden 
Alexey Zakharov karşsnda 6-3, 3-0 öndeyken 
rakibinin maçtan çekilmesi ile şampiyonluğa 
ulaşt. Kariyerinin ilk profesyonel tekler zafe-
rini Rusya'da kazanan Yank Erel yaptğ açk-
lamada, "Umarm devam gelecek. Günün 
anlam ve önemine ithafen bu şampiyonluğu, 
canla başla pandemi ile savaşan sağlk çal-
şanlarmza armağan ediyorum. 14 Mart Tp 
Bayram kutlu olsun" dedi. DHA 

Milli tenisçinin 
ilk şampiyonluğu
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FRAPORT TAV Antalyaspor'un de-
neyimli teknik direktörü, kariyeri 
boyuncu 612 maçta görev ald. 
Yanal, bu maçlarda 273 galibiyet, 
153 beraberlik ve 186 yenilgi elde 
etti. Süper Lig'de ise 502 maçta tek-
nik adam olarak görev yapan teknik 
adam 213 galibiyet, 133 beraberlik 
ve 156 yenilgi ald. Ersun Yanal, 
Samet Aybaba, Şenol Güneş, Rza 
Çalmbay, Ylmaz Vural ve Aykut 
Kocaman ile birlikte Süper Lig'de 
500 maçta görev yapan 6 teknik di-
rektörden biri konumunda. Yanal, 
Denizlispor, MKE Ankaragücü, 
Gençlerbirliği, Manisaspor, Eskişe-
hirspor, Trabzonspor, Fenerbahçe 
ve Antalyaspor olmak üzere 8 ta-
km çalştrrken, A Milli Takmn 
başnda da yer ald. Deneyimli tek-
nik direktörün kariyerinde Fener-
bahçe ile de 1 Süper Lig 
şampiyonluğu bulunuyor. DHA 

YANAL’IN  
KARİYERİ

*
S por Toto Süper Lig'in 30'uncu haf-

tasnda deplasmanda Aytemiz 
Alanyaspor'a 4-0 kaybeden Fraport 

TAV Antalyaspor'un 13 maçlk yenilmezlik 
serisi sona ererken, teknik direktör Ersun 
Yanal da 2021 ylndaki ilk yenilgisini ya-
şad. Akdeniz temsilcisi 2021 ylnda teknik 
direktör Yanal gözetiminde çktğ 14 
maçta 3 galibiyet, 10 beraberlik ve sadece 
1 yenilgi elde edip, 19 puan toplad. 

13 maçlk seri bitti 

Krmz beyazl takm 2020 ylnn son 
günlerinde sahasnda 6-0 kaybettiği Ata-
kaş Hatayspor maçnn ardndan oyna-
dğ 14 maçta 3 galibiyetin yan sra 10 
beraberlik alrken, 30'uncu haftada bir 
başka Antalya ekibi olan Aytemiz Alan-

yaspor'a deplasmanda 4-0 kaybetti. Akde-
niz ekibi 2021 ylnda Fatih Karagümrük, 
Göztepe ve Gençlerbirliği maçlarn kaza-
nrken, Galatasaray, Trabzonspor, İH 
Konyaspor, Beşiktaş, Yukatel Denizlispor, 
BTC Türk Yeni Malatyaspor, Gaziantep 
FK, Medipol Başakşehir, Fenerbahçe ve 
Kasmpaşa ile de berabere kald. Antal-
yaspor'un, ligde devam eden 13 maçlk 
yenilmezlik serisi ise bu hafta 4-0 kaybedi-
len Aytemiz Alanyaspor maçnda son 
buldu. 

Yanal'n 4'üncü yenilgisi 

Ligin 9'uncu haftasnda Fraport TAV An-
talyaspor'un başna geçen ve yakaladğ 
istikrarl performansla takmn üst sra-
lara taşayan Ersun Yanal, Alanyaspor 

maçnda bu sezonki 4'üncü yenilgisini 
elde etti. Tecrübeli teknik direktör Antal-
yaspor ile bu sezon Türkiye Kupas maç-
lar da dahil olmak üzere toplam 25 maça 
çkt. 21 lig maçnda 5 galibiyet, 12 bera-
berlik ve 4 yenilgi alan Yanal, Türkiye  
Kupas'nda oynanan 4 maçn tamamn 
kazanarak takmn yar finale çkartma 
başars yakalad. Teknik direktör Ersun 
Yanal, Süper Lig'de çalştrdğ hiçbir ta-
kmla Aytemiz Alanyaspor'a karş galip 
gelmeyi başaramad. 59 yaşndaki Yanal, 
9 kez rakip olarak karşlaştğ Aytemiz 
Alanyaspor'a karş 2 beraberlik ve 7 ye-
nilgi elde ederken hiçbir maçta galip gele-
medi. Yanal'n Süper Lig'de bulunan 
Atakaş Hatayspor'a karş da galibiyeti 
bulunmuyor.

SÜPER Lig'in 30. haftasnda son 
haftalarn formda iki takm Ankara-
gücü ile Göztepe Eryaman Sta-

d'nda karşlaşt. Hikmen Karaman ile iyi bir 
çkş yakalayan Ankaragücü, bu maç da kaza-
narak alt sralardan kurtuluş mücadelesini 
devam ettirmek istiyor. Son 5 haftada 4 galibi-
yet 1 beraberlik alarak iyi bir seri yakalayan 
Göztepe de üst sralara trmanmann peşinde...  

İlk yar 1-0 

Maçn ilk yarsna ev sahibi Ankaragücü etkili 
başlad. 14. dakikada sol kanattan ceza saha-
snn ön çizgisine kadar gelen Lobjanidze’nin 
sert şutunda kaleci İrfan Can Eğribayat, topu 
kornere tokatlad. Ankaragücü, Borven'in at-
tğ golle 1-0 öne geçti. Sol kanatta Endri Çe-
kici topla rakiplerinden syrldktan sonra ceza 
sahasna ortasn gönderdi. Börven rakibinin 
önüne geçerek kafa vuruşunu yapt ve takmn 
1-0 öne geçirdi. 37. dakikada MKE Ankara-
gücü kontra atağnda Geraldo topun yönünü 
sağdan sol kanada çevirerek pasn Lobjanid-
ze’ye aktard. Bu oyuncunun ceza sahasna 
girmeden çektiği şutta top kaleci İrfan Can 
Eğribayat’n üzerine gitti. İlk yar bu skorla 
sona erdi. 

Net skor 

Maçn 61. dakikasnda Ankaragücü Börven'in 
attğ golle durumu 2-0'a getirdi. İkinci yarda 
oyuna giren Paintsil, topla birlikte ceza saha-
sna yaklaşt. Sağ kanattan bindirme yapan 
Kitsio tek pasla Börven'e gönderdi. Börven 
penalt noktasnn hemen ilerisinden şutunu 
att ve topu filelerle buluşturdu. 
 Ankaragücü bu golden 2 dakika sonra, dakika 
63'te fark 3'e çkard. Ceza sahasnn sağ çiz-
gisinde Kitsiou, dşardaki arkadaş Endri Çe-
kici'ye yerden pasn gönderdi. Endri, gelişine 
çok sert bir şut çekti ve topu ağlara gönderdi: 
3-0. MKE Ankaragücü, rakibini 3-0 yenerek 
bu sezon ilk kez üst üste 3. galibiyetini elde 
etti. Göztepe ise 5 maç sonra sahadan  
yenilgiyle ayrld. 

Ankaragücü 
3’te 3 yaptı

LİGDE attğ 18 golle bir 
anda dikkatleri üzerine 
çeken ve şimdiden transfe-

rin gözdesi haline gelen Boupendza 
konusunda da ilginç gelişme var. 
Hatayspor cephesinden geçtiğimiz 
haftalarda yaplan ‘Boupendza’y 
Türkiye’de kalacaksa Fenerbahçe’nin 
almasn isteriz’ açklamasndan 
sonra bu transferin gündemde ol-
duğu her platformda konuşulmaya 
başlamş, taraftarlar önümüzdeki 
yln kadrosunda Boupendza’y şim-
diden görmeye başlamşt. Özellikle 
önümüzdeki Milli maç arasnda Ha-
tayspor’un yeni stadnn açlşna Fe-
nerbahçe’nin katlmas ve açlş 
maçn Hatayspor Fenerbahçe’nin 
oynayacak olmas da bu transferin 
bitmesinin bir delili olarak görülm-
üştü. 

Önemli bir golcü 

Ancak görüşünü aldğmz Fener-
bahçeli bir yetkili “Buopendza ligi-
mize renk katan önemli bir golcü. 
Ancak biz Fenerbahçe olarak bu 
oyuncuyla kesinlikle ilgilenmiyoruz. 
Ayrca telaffuz edilen 8-10 milyon 

Euro gibi bir rakamlar hiçbir futbol-
cuya vermeyi düşünmeyen bir yap-
mz var. Bu nedenle milli arada 
oynanacak stat açlş maçnn fut-
bolcu transferiyle hiçbir alakas bu-
lunmamaktadr. Hatay’a iki kulüp 
arasndaki iyi ilişkilerin ve dostluğun 
pekişmesinden başka bir gidiş ama-
cmz yok" dedi.  

Hatayspor açklamşt 

Hatayspor Basn Sözcüsü Rahmi 
Vard, Fenerbahçe'nin ilgisini net bir 
şekilde doğrulamş ve ''Açkças 
oyuncumuzun Türkiye’de kalp, Tür-
kiye’de hizmet etmesini isteriz. Tabii 
ki burada kalmasn isteriz. Fener-
bahçe’nin almasn isteriz. Galatasa-
ray da alabilir. Ama futbolcumuzun 
aklnda böyle bir şey yok. Açk söylü-
yorum Hatayspor’da başarl olduk-
tan sonra yurt dşna gitmek 
istediğini belirtti. Yurtiçi ve yurtdşn-
dan 6-7 kulüp teklif getirdi. Kimisi 
takas önerdi, kimisi teklif. Rusya’dan 
bir kulüp var. Dinamo Kiev talip. 
Türkiye’den de Fenerbahçe açk açk 
oyuncuyu istiyor. Fenerbahçe iyi bir 
teklif yapt.'' sözlerini kullanmşt.

Boupendza ile ilgilenmiyoruz
Süper Lig'de Hatayspor formas ile frtna gibi esen Boupendza’nn ad Fenerbahçe 
ile anlrken sar lacivertli yetkililerinden “ilgilenmiyoruz” mesaj geldi

Fraport TAV Antalyaspor'a 55 yllk kulüp tarihinde ilk kez 13 maçlk yenilmezlik  
serisi yakalatan teknik direktör Ersun Yanal ve takm, 2021 ylndaki ilk yenilgisini bir 
başka Antalya ekibi Aytemiz Alanyaspor karşsnda ald. Krmz beyazl takm, Yanal  
yönetiminde ligde çktğ 21 maçta 5 galibiyet, 12 beraberlik ve 4 yenilgi elde etti

2021 YILINDA  
TEK YENILGI 

TRABZONSPOR’DA 
her geçen sezon yükse-
len performansyla alkş 

toplayan Uğurcan Çakr, Avru-
pa’nn dev kulüpleri tarafndan iz-
leniyor. Son dönemde ise en ciddi 
takip İtalyan devi Juventus tara-
fndan başlatld. Juve’nin scout 
ekibi, yeni ve gelecek vaat eden bir 
kaleci arayşnda olduğu için 24 
yaşndaki Uğurcan’ listeye dahil 
etti. Sene başndan beri sürekli 
performansn artran Uğurcan, 
Juve yetkilileri tarafndan beğenili-
yor. Serie A ekibinin mevcut kad-
rosunda efsane eldiven Gianluigi 
Buffon’un 43 yaşna gelmesi ve 
artk veda zamannn yaklaşmas, 
30 yaşn aşan Wojciech 
Szczesny’ye alternatif aranmas 
nedeniyle Uğurcan Çakr bir anda 
liste başna çkt. 

Ugurcan Çakır’a 
Juventus talip  

Süper Lig'in 30. haftasnda Hikmet Ka-
raman'la birlikte çkşa geçen Ankara-
gücü, sahasnda son haftalarn forma 

takm Göztepe'yi 3-0 gibi net bir 
skorla mağlup ederek alt sralardan 
kurtulma adna önemli bir galibiyet 

daha elde etti. Sar lacivertliler, Hikmet 
Karaman yönetiminde çktğ 3. ma-

çnda 3. galibiyeti elde etti.

KAZAN Kremlin Cup'n finalinde 
Rus Zakharov'u yenen milli tenisçi-
miz Yank Erel profesyonel kariye-

rinin ilk ITF tekler şampiyonluğunu elde etti. 
Rusya'da sert zeminde düzenlenen toplamda 
15 bin dolar ödüllü ITF turnuvas Kazan 
Kremlin Cup'ta srasyla Moldoval, Rus, 
Özbek ve yar finalde de Rus rakibini yenen 
Yank Erel, finalde 1 numaral seri baş Alexey 
Zakharov'un rakibi oldu. 20 yaşndaki temsil-
cimiz, final mücadelesinde ev sahibi ülkeden 
Alexey Zakharov karşsnda 6-3, 3-0 öndeyken 
rakibinin maçtan çekilmesi ile şampiyonluğa 
ulaşt. Kariyerinin ilk profesyonel tekler zafe-
rini Rusya'da kazanan Yank Erel yaptğ açk-
lamada, "Umarm devam gelecek. Günün 
anlam ve önemine ithafen bu şampiyonluğu, 
canla başla pandemi ile savaşan sağlk çal-
şanlarmza armağan ediyorum. 14 Mart Tp 
Bayram kutlu olsun" dedi. DHA 

Milli tenisçinin 
ilk şampiyonluğu

15SPOR 15 MART 2021 PAZARTESİwww.gazetedamga.com.tr

FRAPORT TAV Antalyaspor'un de-
neyimli teknik direktörü, kariyeri 
boyuncu 612 maçta görev ald. 
Yanal, bu maçlarda 273 galibiyet, 
153 beraberlik ve 186 yenilgi elde 
etti. Süper Lig'de ise 502 maçta tek-
nik adam olarak görev yapan teknik 
adam 213 galibiyet, 133 beraberlik 
ve 156 yenilgi ald. Ersun Yanal, 
Samet Aybaba, Şenol Güneş, Rza 
Çalmbay, Ylmaz Vural ve Aykut 
Kocaman ile birlikte Süper Lig'de 
500 maçta görev yapan 6 teknik di-
rektörden biri konumunda. Yanal, 
Denizlispor, MKE Ankaragücü, 
Gençlerbirliği, Manisaspor, Eskişe-
hirspor, Trabzonspor, Fenerbahçe 
ve Antalyaspor olmak üzere 8 ta-
km çalştrrken, A Milli Takmn 
başnda da yer ald. Deneyimli tek-
nik direktörün kariyerinde Fener-
bahçe ile de 1 Süper Lig 
şampiyonluğu bulunuyor. DHA 

YANAL’IN  
KARİYERİ

*
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Antalyaspor’u İstanbul’da konuk ettiği son 6 maç-Antalyaspor’u İstanbul’da konuk ettiği son 6 maç-
ta galibiyet yüzü göremeyen Beşiktaş, Trendyol ta galibiyet yüzü göremeyen Beşiktaş, Trendyol 
Süper Lig’in 2. haftasında karşılaştığı kırmı-Süper Lig’in 2. haftasında karşılaştığı kırmı-
zı-beyazlı rakibini 4-2 yenerek Akdeniz ekibi zı-beyazlı rakibini 4-2 yenerek Akdeniz ekibi 
karşısındaki şanssızlığını noktaladıkarşısındaki şanssızlığını noktaladı

KABUS BiTTi 
RUYA BASLADI!

TEKNIK direktör Giovanni 
van Bronckhorst, müsaba-
kanın ardından düzenlenen 

basın toplantısında açıklamalarda 
bulundu. Bu sezon sahalarında 
oynadıkları ilk maçı kazandıkları 
için mutlu olduklarını dile getiren 
Van Bronckhorst, “Zor bir başlan-
gıç oldu. Önemli olan sonrasında 
gösterdiğimiz reaksiyondu. İlk 
yarıda daha fazla gol atabilirdik. 
Rakip 10 kişi kalınca kontrol daha 
çok bize geçti. Fazlasıyla hızlı ve 
güçlü bir takımız. Oyuna sonradan 
giren isimlerden de gol katkısı 
aldık. Güzel bir tecrübe oldu. 
Yarın dinleneceğiz ve Lugano ile 
UEFA Avrupa Ligi’nde oynayaca-
ğımız play-off maçına odaklanaca-
ğız.” ifadelerini kullandı. Tüpraş 
Stadı’ndaki atmosfer dolayısıyla 
çok mutlu olduğunu vurgulayan 
Hollandalı teknik adam, “Taraftarı 
arkanızda hissetmeniz çok önemli. 
Bunu devam ettirmemiz lazım. 
Takımın gelişiminin hiçbir zaman 
durmaması gerek. Aç ve enerjisi 
yüksek bir takım gördüm. Taraf-
tarın verdiği enerji, bizim sahada 
verdiklerimizin yansıması. Her 
maç bu enerjiyi taraftarımızdan 
almamız gerekiyor.” diye konuştu.

Aç ve enerjisi 
yüksek bir takım

Mücadele etmek zor olabiliyorKaliteli oyuncularımız var

Türkiye’deki 
futbol hoşuma gidiyor



başakşehir depreme 
DAYANIKLI
OLUYOR!
Başakşehir Belediyesi, yerinde yenileme çalışmalarına yoğun mesai harcıyor.
Titizlikle sürdürülen yerinde yenileme çalışmalarıyla riskli bina stoku oranı
yüzde 50’den yüzde 12’ye indirildi. Bir yandan konut üretimi devam ed-
erken, diğer yandan depreme dayanıklı olarak inşa edilen evlerin anahtar
teslimleri sürüyor.  Bu oranın dönem sonunda sıfıra indirilmesi hedefleniyor

Ünlü sunucu Burcu Esmersoy, Insta-
gram hesabından yaptığı son paylaşımla

yine gündem oldu. Sosyal medyayı
aktif bir şekilde kullanan Esmersoy,
geçtiğimiz gün takipçilerine özel bir
bikini defilesi sundu. Paylaştığı
videoda birbirinden şık bikinilerle
kamera karşısına geçen güzel
sunucu, adeta bir moda şovuna
imza attı. Esmersoy’un bu
paylaşıma, kısa süre içinde bin-
lerce beğeni ve yorum geldi.
Takipçileri, ünlü sunucunun fit
vücudu ve zarafetine övgüler
yağdırırken, video kısa sürede
viral oldu. Burcu Esmersoy,
sosyal medya paylaşımlarıyla
hayranlarını etkilemeye devam
ediyor. haber MerKeZİ

Instagram hesabını
oldukça aktif 
kullanan Burcu 
Esmersoy geçtiğimiz 
gün yaptığı
paylaşımla yine
dikkatleri üzerine çekti. 
Esmersoy paylaştığı
video ile takipçilerine
bikini defilesi yaptı.
Görüntülere beğeni 
ve yorum yağdı

www.gazetedamga.com.tr

20 AĞUSTOS 2024 SALIGÜNLÜK SİYASİ GAZETE

BURCU 
bikini defilesibikini defilesibikini defilesibikini defilesibikini defilesibikini defilesibikini defilesi

YAPTI

MALTEPE ÇOCUKLARIN YUZUNU GULDURDU

Belediye çatısı altında ve T.C. İçişleri Bakanlığı
Afet ve Acil Durum Yönetimi Başkanlığı (AFAD)
bünyesi altında çalışmalarını sürdüren Mal-
tepe Belediyesi Afet İşleri Müdürlüğü, Ege böl-
gesinde çıkan yangınlara müdahale etti. Su
tankeri, arama-kurtarma aracı eşliğinde kala-

balık bir grupla bölgeye giden ekipler, gö-
revlendirdiği alanda yangınlarla mücadele
etti. Ekipler, İzmir’in Bayındır ilçesinin Elifli
Köyü’ndeki yangının kontrol altına alınma-
sından sonra bir süre daha tedbiren afet
bölgesinde kalıp çocuklara moral oldu.

ENGİN
BELLİ

haber

İzmir başta olmak üzere Ege Bölgesi’nin birçok ili ve noktasında çıkan yangınlara
müdahale için yola çıkan Maltepe Belediyesi ekipleri, görevlendirildiği alandaki
yangını söndürdü. Sonrasında ise bölgede kalıp çocuklara moral oldu

M odel şehirciliğin
modern ilçesi Ba-
şakşehir’de kentsel

yenileme süreci titizlikle yü-
rütülüyor. 17 Ağustos 1999
Marmara depreminin 25’inci
yılında akıllara bir kez daha
İstanbul’da beklenen büyük Marmara
depremini geldi. Olası Marmara depre-
mine karşı, ilçenin dört bir yanında
hummalı çalışmalar gerçekleştiriyor.
Yapılan yerinde yenileme çalışmaları
sayesinde, 2009 yılında yüzde 50 olan
riskli bina stoku oranı yüzde 12’ye 
indirildi.

Çalışmalar titizlikle yürütülüyor

Güvercintepe, Şahintepe ve Ziya Gö-
kalp mahalleri başta olmak üzere şeh-
rin dört bir yanında yerinde yenileme
çalışmaları devam ediyor. Güvercintepe
mahallesinde ada bazlı çalışmalar kap-
samında inşa edilen Kayapark Sakura
Evleri’nde sona yaklaşıldı. Ziya Gökalp
mahallesinde yürütülen ada bazlı çalış-
malar kapsamında Yuvam Başakşehir
Evleri’nin inşaatına başlandı ve 20 yılı
aşan konut sorunu çözüme kavuştu-
ruldu. Şahintepe mahallesinde ise ha-
yata geçirilen projelerde bir yandan
yapım çalışmaları devam ederken diğer
yandan anahtar teslimleri de yapılıyor.

Kentsel yenilemede hedef büyük

Yapımı devam eden projelerin yanı sıra
hayata geçirilen konut projeleriyle Ba-
şakşehir’de güvenli ve modern yaşam
alanları oluşturuldu. Türkiye’nin dep-
rem izolatörlü ilk konut projesi Mavera
Comfort’ta hayat başladı. Sosyal konut
çalışmaları kapsamında inşa edilen
Yuvam Bahçeşehir Evleri’nde yeni
yaşam alanlarının kapıları açıldı. Kent-
sel yenileme çalışmalarıyla riskli bina
stoku oranının yeni dönemle birlikte sı-
fıra indirilmesi hedefleniyor.

TAYLAN
DAŞDÖĞEN

haber

Kariyer yolculuğunu ve hayatının dönüm
noktalarını paylaşan Uzman Klinik Psikolog Esra
Ezmeci, “Anne olmak beni çok değiştirdi” dedi
Çok sayıda televizyon kanalında yayımlanan prog-
ramları, psikoloji üzerine yazdığı yazıları ve kitapları ile
adından sıkça söz ettiren Esra Ezmeci, açıklamalarda bu-
lundu. “Aslında hayatımın dönüm noktası değil, hayatı-
mın dönüm noktaları var.” diyen Ezmeci sözlerine şöyle
devam etti: “İlk olarak anne olmam hayata farklı bir kim-
likle farklı açılardan bakarak, bana yepyeni özellikler kattı.
Sonra hedeflediğim bölümü okumak ve onun dahilinde
psikolog olup meslekte birçok insanın hayatına dokun-
maya başlamak. Balıklı Rum Hastanesinde madde ba-
ğımlısı kişilerin hayat hikâyelerine ve iyileşmelerine destek
olmak, onlarla uzun süre aynı
yollarda yürümek, sonrasında
da kitaplar çıkarıp insanlara
ulaşmam, insanlarla iletişimi-
min artması ve ilişkilerimin ge-
lişmesi yepyeni dünyalarla
tanışmama vesile oldu.”    

Sosyal medya ilişkileri
bozuyor

Günümüz ilişkileri hakkında
da yorumlarını paylaşan Ez-
meci “Günümüz ilişkilerinde teknolojinin hayatımıza
dahil olmasıyla birlikte en büyük problemlerden biri gü-
vensizlik. Sosyal medya içeriklerinin aile düzenini sarsa-
cak bazı durumları normalleştirmesi, iletişimin çok daha
kolay hale gelmesi, son zaman ilişkilerinin sarsılmasının
en büyük nedenlerinden biri. Bununla birlikte elbette bu
durumun pozitif etkileri de oldu. Kişiler ilişkileri daha iyi
öğrenmeye başladı. Örneğin; ilişkide manipülasyonu öğ-
rendi ve öğrendikçe daha sağlıklı ilişkiler kurmaya, sağlık-
sız insanları tanımaya başladı. Günümüz ilişkilerinin
gidişatını en iyi özetleyen kelime bundan ötürü daha far-
kındalıklı ilişkilerin yaşanmaya başlanacak olması denile-
bilir.” açıklamasında bulundu.  

NEŞE
MERT

haber

Anne oldum çok değiştim!
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